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Jeremias bok ble skrevet til oldtidens 
israelitter mer enn 100 år etter at de hadde 

gått i fangenskap. Tenk over det! Hvorfor ville 
Gud få Jeremia til å gjøre noe slikt? Fordi 
Jeremias bok først og fremst er for Israel i 
endetiden! Og det blir lagt en enda større 

vekt på åndelige Israel, eller Guds Kirke. Du 
trenger snarest å forstå hvorfor!
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Kapittel 1
Jeremias oppdrag

Folk flest ville antageligvis kalle Jeremia for den 
dystreste profeten i Bibelen. Ordet «jeremiade» betyr «en 
langvarig klagesang eller klage» (se Webster’s Dictionary). 

Dette ordet har sin opprinnelse fra Jeremia og profetiene hans.
Ordet «Jeremia» betyr imidlertid «Herren grunnlegger.» 

Folk burde se grundigere på hva de tror på. Betydningen 
av navnet Jeremia er veldig positiv—«Herren grunnlegger.» 
Jeremia drøfter noen veldig dystre profetier. Men hvorfor? 
Fordi Herren ikke «grunnla,» eller etablerte, livet til disse 
menneskene. Israels nasjoner i dag har gjort opprør mot Gud, 
så de løper fra en katastrofe til en annen. Den største katas-
trofen noensinne er nært forestående. Jeremia forteller oss 
hvordan vi kan unngå disse katastrofene. Men det er bare 
noen få som hører etter.

Esekiel og Daniel var samtidige av Jeremia (se Daniel 9:2). 
Da Nebukadnesar beseiret Juda, ble Esekiel og Daniel tatt til 
fange. Jeremia ble satt fri for å fullføre oppdraget sitt vedrørende 
Davids trone. Esekiel var i en fangeleir på elva Kebar. Daniel og 
de tre vennene hans var fanger i det Babylonske palasset.

Jeremia gikk til Juda, som bare er en liten del av Israel. 
Juda blir i dag feilaktig kalt for «Israel.» Men bibelske Israel 
er først og fremst De forente stater og de britiske nasjonene i 
denne endetiden. Herbert W. Armstrong beviste det i boka si 
De forente stater og Storbritannia i profetiene. Kontakt oss hvis 
du ønsker en gratis kopi. 
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Legg merke til at Jeremias bok er for endetiden—den tida 
som vi lever i akkurat nå.

B U D S K A P  T I L  I S R A E L S  N A S J O N E R

«Dette er det ord som kom til Jeremia fra Herren: Så sier 
Herren, Israels Gud: Skriv alle de ord jeg har talt til deg, i 
en bok!» (Jeremia 30:1-2; se også Jeremia 45:1 og 51:60-64). 
Jeremia skrev disse profetiene i ei bok. Hvorfor ville han skrive 
dem i ei bok hvis Israel allerede hadde gått i fangenskap mer 
enn 100 år før han skrev det? Fordi disse profetiene er for vår 
tid i dag.

Vers 3, kjv sier at Gud «vil igjen gjøre en ende på fangen-
skapet til mitt folk Israel og Juda.» Legg merke til at dette 
er adressert til Israel og Juda (se også vers 4 av Jeremia 30). 
Jeremia gikk personlig bare til Juda. Ordet jøde er bare en for-
kortet form av Juda. Og til og med Juda var i ferd med å gå i 
fangenskap da Jeremia profeterte. 

«Herrens brennende vrede skal ikke vende tilbake før han 
har utført og fullbyrdet sitt hjertes tanker. I de siste dager skal 
dere forstå det» (vers 24). «Forstå det» ville vært bedre oversatt 
«forstå det fullt ut.» Det betyr at vi ikke ville forstå denne boka 
ordentlig, før i endetiden. Dette er et budskap for «de siste 
dager»—eller den tida som vi lever i nå. Det er grunnen til at 
Jeremia skrev Guds budskap i ei bok som blir kalt Jeremia, i 
Bibelen din!

«Og dette er de ord Herren har talt om Israel og Juda: Så 
sier Herren: Vi hørte et rop av skrekk, det er frykt og ingen 
fred. Spør og se etter om en mann føder! Hvorfor ser jeg hver 
mann med hendene på sine hofter, lik en fødende kvinne? Og 
hvorfor er alle ansikter blitt så bleke? Ve! Stor er den dagen, 
det er ingen som den. En trengselstid er det for Jakob. Men han 
skal bli frelst fra den» (versene 4-7). «En trengselstid for Jakob» 
betyr hovedsakelig trengselen i U.S. og de britiske nasjonene. 
Og legg merke til—det er den verste trengselstiden de noen-
sinne har opplevd! Mye verre enn annen verdenskrig og kon-
sentrasjonsleirene! Dette har ikke hendt ennå. Men det er i 
ferd med å begynne. Det er profeti som utfolder seg akkurat nå.

Dette kommende atomragnarokket er kulminasjonen av 
menneskets herredømme over menneske. Studer historiebøkene 
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dine og du vil se at menneskets styre går fra krise til krise. 
Men krisen over aller kriser er like framfor oss!

Den skremmende galskapen av menneskets herredømme 
over menneske er i ferd med å ta slutt. Gud vil styre men-
nesket slik det skulle ha blitt styrt fra begynnelsen. «Og det 
skal skje på den dag, sier Herren, hærskarenes Gud, da vil jeg 
bryte hans åk og ta det av din nakke. Dine bånd vil jeg rive i 
stykker, og fremmede skal ikke lenger holde deg i trelldom. Og 
de skal tjene Herren sin Gud og David sin konge, som jeg vil 
oppreise for dem» (versene 8-9). Denne fryktelige trengselen 
som nasjonene våre snart vil oppleve, vil skje like før Gud 
oppreiser David til å styre hele Israel! Vi har en vidunderlig 
framtid, men ikke før vi har lidd som aldri før.

Gud sier at U.S. og de britiske folkene må våkne opp og 
omvende seg, ellers er de i ferd med å entre inn i den Store 
Trengselen!

B U D S K A P  O G S Å  T I L  Å N D E L I G E  I S R A E L

«Herrens vrede skal ikke vende tilbake før han har utført og 
fullbyrdet sitt hjertes tanker. I de siste dager skal dere forstå 
det helt» (Jeremia 23:20). Alle vil virkelig (som det skulle 
leses) forstå det i de siste dager—fordi det vil bli oppfylt i 
denne endetiden.

Det er ille at folk flest ikke vil forstå Jeremias bok før etter 
at katastrofen slår til. Men Israels folk kunne forstå det nå hvis 
de bare ville gi akt på Guds Ord. Imidlertid er det til og med 
mange av Guds egne folk som feiler å gi akt, på det advarende 
budskapet.

La oss se litt nærmere på hva dette kapitlet dreier seg om. 
«Ve de hyrder som ødelegger og sprer den hjord jeg vokter, sier 
Herren. Derfor sier Herren, Israels Gud, om de hyrder som 
røkter mitt folk: Dere har spredt mine får og jagd dem bort 
og ikke sett etter dem. Se, jeg hjemsøker dere for deres onde 
gjerninger, sier Herren» (versene 1-2). Jeremia gikk personlig 
til Juda. Men her adresserer han Israel, som allerede hadde 
vært i fangenskap mer enn 100 år! Så dette må bli adressert 
til endetids-Israel. Men nasjonale Israel i endetiden var imid-
lertid aldri Guds flokk! Det var aldri samlet som Guds folk i 
disse siste dager. Dette viser til Guds åndelige flokk.
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Det blir funnet ondskap i Guds egen Kirke i dag! Hva er 
det? Gud er opptatt av det onde i hele Israel, men mye mer i 
åndelige Israel, Kirken. Det er hvor de verste forbrytelsene av 
alle blir begått!

I dette kapitlet i Jeremia adresserer Gud åndelige Israel, 
som var samlet under en sterk leder, og deretter ble spredt 
og drevet bort av de laodikeiske lederne i dag. Dette kan bare 
gjelde Guds folk nå! Hvis Guds folk har blitt spredt og drevet 
bort, da er det åpenbart at noen måtte samle dem først, så de 
kunne bli spredd! Men hvem? Det svaret er fullstendig åpen-
bart i boka vår Malakias’ Budskap. Be om en gratis kopi. Vi kan 
aldri forstå disse profetiene helt før vi fatter hvem som samlet 
dem, og hvordan han gjorde det.

Nasjonale Israel kunne uansett ikke bli spredd av falske 
profeter i endetiden. De har vært spredd i hundrevis og 
hundrevis av år. Temaet i Jeremia 23 er en åndelig spredning.

Hvordan vil Gud irettesette disse folkene? Han vil hjem-
søke «dere for deres onde gjerninger.» Vers 3 sier: «Jeg vil selv 
samle resten av mine får fra alle de land jeg har drevet dem 
bort til, og jeg vil føre dem tilbake til deres egne beitemarker. 
Der skal de bli fruktbare og bli mange.» Denne åndelige spred-
ningen av Guds folk skjer like før den Store Trengselen og 
Davids oppstandelse (vers 5).

Og husk, vers 20 sier at alt dette skjer i de siste dager—med 
Guds egen endetids-Kirke, åndelige Israel. Så Jeremias bok er en 
advarsel både til nasjonale og åndelige Israel i endetiden. Begge 
vil gå sammen inn i Trengselen, hvis de ikke omvender seg.

J E R E M I A S  O P P D R AG

«Herrens ord kom til meg, og det lød så: Før jeg dannet deg i 
mors liv, kjente jeg deg, og før du kom ut av mors skjød, hel-
liget jeg deg. Jeg satte deg til en profet for folkene» (Jeremia 
1:4-5). Budskapet hans skulle gå til folkene—flertall. Men 
igjen, Jeremia leverte bare det profetiske budskapet sitt til Juda 
i oldtida.

Det er bare Jeremia, døperen Johannes og Kristus som ble 
valgt fra mors liv. Jeremia var en veldig spesiell profet, valgt 
for et ekstremt viktig oppdrag. Han ble valgt fra mors liv—slik 
som Johannes, og Sønnen til den levende Gud!
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Det plasserer ham så visst i kategorien som en av Guds 
største profeter. Likevel er det altfor mange lærde i dag som 
spotter det budskapet denne mannen leverte. Budskapet og 
oppdraget var så viktig at Gud valgte og formet Jeremia fra 
mors liv. Vi må tenke dypere på det punktet!

Denne boka ble åpenbart til Jeremia av Gud. En del av 
den ble åpenbart i Josias dager (versene 1-2). En annen del av 
denne boka ble åpenbart i Jojakims dager (vers 3). Gud legger 
stor vekt på denne spesielle budbringeren og budskapet. Hvis vi 
skal forstå denne boka ordentlig, må vi gjøre det samme.

Det er en ting at Gud kaller en mann for å gjøre en jobb. 
Det er en helt annen ting å velge ham fra mors liv. Så Gud 
åpenbarte et viktig budskap til ham. Det budskapet er den 
største, mest inspirerende visjonen i hele Bibelen—Davids 
nøkkel (Åpenbaringen 3:7-8).

Gud åpenbarte dette budskapet og bare Gud kan tyde det. 
Gud har ikke pekt ut noen lærde til å tyde denne boka for Seg. 
Det er imidlertid hva altfor mange Bibel lærde tror. Dette er en 
farlig holdning hvis du virkelig kjenner Jeremias Gud.

«Men jeg sa: Å, Herre Herre! Se, jeg forstår meg ikke på å 
tale, for jeg er ung» (Jeremia 1:6). Jeremia var temmelig ung 
på den tida—kanskje bare i slutten av tenårene. Han så at 
det involverte fryktelige kamp og fare. Jeremia sa til Gud at 
han var for ung for jobben. Det var utvilsomt også andre som 
syntes han var for ung.

Gud kaller oss til å gjøre et veldig vanskelig arbeid. Folk 
reagerer ved å si at de er for unge, for gamle, ikke veltalende, 
eller de har noen andre patetiske unnskyldninger.

Gud har et svar for slike unnskyldninger: «Da sa Herren til 
meg: Si ikke: Jeg er ung! Du skal gå til alle dem jeg sender deg 
til, og alt det jeg befaler deg skal du tale» (vers 7). Det er lett 
å forstå. Hvis Gud kaller deg til å gjøre en jobb, ville det være 
klokt av deg å gi akt på det.

Når Gud gir deg et oppdrag, må du gå dit Han sier du skal gå 
og tale det Han befaler! Ingen unnskyldninger. Flesteparten 
av Guds egne folk svikter å gjøre Arbeidet Hans i denne ende-
tiden. De prøver å flykte fra jobben, slik Jonas gjorde. Men 
straffen deres vil bli mye verre enn å bli svelget av en hval. 
De vil bli tuktet av Gud i den verste lidelsestida noensinne 
på denne jorda.
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Jeremias budskap har bare blitt åpenbart til Guds Kirke. 
Den grunnleggende delen av budskapet ble levert til Herbert 
W. Armstrong. Men det er bare Guds lille rest i dag som kan 
levere hele budskapet til Jeremia, fordi det bare er vi som vir-
kelig forstår denne boka. Hvis Gud åpenbarer budskapet Sitt 
til oss, har vi et stort ansvar for å levere det budskapet. Det 
er bare vi som kan gjøre det!

Så befalingen til Jeremia (vers 7) blir en befaling til Guds 
trofaste rest i dag.

Herr Armstrong la grunnlaget ved å skrive De forente stater 
og Storbritannia i profetiene. Det var bare han som hadde blitt 
gitt i oppdrag og inspirert av Gud, til å levere det budskapet i 
denne endetiden.

Det er bare Philadelphia Church of God som publiserer 
herr Armstrongs inspirerte utgave. Fordi vi bygger på Guds 
grunnlag, har Gud åpenbart mye mer om Jeremia og Davids 
trone siden herr Armstrong døde i 1986! Nå må vi levere det 
til hele verden.

Denne nøkkelen til David åpner den mest inspirerende 
visjonen i Bibelen. Den visjonen er så dyp at Gud fortsetter å gi 
oss stadig mer forståelse.

Denne nøkkelen åpner opp hvordan Gud vil styre endeløst 
og produsere vekst fra Davids trone gjennom hele universet i 
all evighet! Bare en person med en barnlig holdning og med 
Guds hellige Ånd kan fatte en slik visjon.

Det er mange hindringer i veien for å levere Guds budskap. 
«Frykt ikke for dem, for jeg er med deg og vil redde deg, sier 
Herren» (vers 8). Gud visste at Jeremia ville møte mange harde 
blikk og trusler. Og så vil de som gjør Guds Arbeid i dag. Men 
husk, hvis du har Guds budskap, har du også Gud med deg!

De som utfører Jeremias oppdrag i dag, har Jeremias Gud 
med seg! Hva er det å frykte? Vi må aldri glemme at den 
levende Gud er med oss.

Igjen, det er en grunn til at Gud gir oss Sin åpenbaring. 
«Og Herren rakte ut sin hånd og rørte ved min munn. Og 
Herren sa til meg: Se, jeg legger mine ord i din munn» (vers 9). 
Hvis vi har Guds Ord i vårt sinn og munn, er det fordi Gud 
legger dem der. Og Gud forventer at talsmannen Hans taler 
disse orda. Guds folk forventes å støtte fullt ut disse orda som 
blir åpenbart og forkynt! 
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Gud minnet Jeremia, og Han minner folkene Sine i dag, om 
hvem som er kilden til disse orda. Så når vi mottar dem, må 
vi støtte et arbeid som forkynner disse orda til verden. Vi har 
blitt ordinert av Gud til å gjøre det!

Apostelen Peter sa at mennene i oldtida talte slik de ble 
drevet av Den Hellige Ånd (2 Peter 1:21). Det er bare Guds Ånd 
som kan motivere oss til å gjøre Guds Arbeid.

«Se, jeg setter deg i dag over folkene og over rikene til å 
rykke opp og rive ned, til å ødelegge og bryte ned, til å bygge 
og plante» (Jeremia 1:10). Dette verset åpenbarer Jeremias 
oppdrag og hovedtemaet i hele denne boka.

Jeremia hadde ikke bare et oppdrag. Han forsto den største 
visjonen i Bibelen. Denne visjonen blir kalt Davids nøkkel i 
Det nye testamente (Åpenbaringen 3:7-8).

Her er et utdrag fra De forente stater og Storbritannia i pro-
fetiene: «Legg merke til at Jeremia ble satt over folkene—mer 
enn et kongerike. Han var en jødisk gutt, og bodde i Juda. Han 
ble gjort til profet over Juda—men ikke bare over Juda. Over 
nasjoner—over kongeriker! Han ble satt over disse kongeri-
kene for å gjøre to ting: først «å rykke opp» og «rive ned,» og 
for det andre: «å bygge og plante. …

«Det er vel kjent at Jeremia ble brukt til å advare Juda 
om det forestående fangenskapet, og om «opprykkingen og 
nedrivingen» av Davids trone, i kongeriket Juda. …

«Men legg merke til dette! Se det i din egen Bibel! Jeremia 
ble gitt et guddommelig oppdrag med å rive ned og bryte ned 
selve Davids trone i Juda—men legg merke til den andre delen 
av oppdraget. Å bygge og plante! Å bygge og plante hva?

«Naturligvis det som han ble brukt til å «rykke opp» av 
Juda—Davids trone som Gud hadde sverget på at Han ville 
bevare for alltid! Jeremia ble ikke bare satt over den ene 
nasjonen Juda—men over nasjoner. Over kongeriker— 
kongeriket Israel så vel som Juda!

«Han ble brukt til «å rykke opp» denne tronen fra Juda. Og 
deretter hva var det Jeremia hadde i oppdrag å gjøre i Israel? 
Legg merke til den andre halvdelen av det merkelige og lite for-
ståtte oppdraget hans—å bygge og å plante!

 Jeremia fikk i oppdrag av Gud å levere den tronen og dens 
hersker til Irland. Senere ble tronen flyttet til Skottland og 
deretter til Westminster Abbey i London. Selv om den blir 
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kalt for Davids trone, vil Kristus sitte på den. Tronen tilhører 
Guds Sønn.

DAV I D S  T R O N E

«Og engelen sa til henne: Frykt ikke, Maria! For du har funnet 
nåde hos Gud. Se, du skal bli med barn og føde en sønn, og 
du skal gi ham navnet Jesus. Han skal være stor og kalles Den 
Høyestes Sønn. Gud Herren skal gi ham hans far Davids trone, 
og han skal være konge over Jakobs hus til evig tid, og det 
skal ikke være ende på hans kongedømme» (Lukas 1:30-33). 
Hvorfor blir Kristus kalt Den Høyestes Sønn? Fordi Sønnen 
har en Far. Det er en Gud Familietrone. Kristus skal styre 
på den for alltid underordnet Sin Far, som er Familiens 
Overhode. Det er en familieregjering styrt av Kristus, som er 
under Sin Far.

Det er imidlertid ikke slutten på historien. Hvorfor blir 
den kalt Davids trone? Fordi Kristus vil dele den tronen med 
en veldig utvalgt gruppe mennesker som er lik David, kalt 
førstegrøden i Bibelen.

Husk at dette er en familietrone. Sønnen har en hustru 
(Åpenbaringen 19:7). Hustruen er Kirken: førstegrøden som 
er kalt før Kristus vender tilbake. Hun vil bli dronningen til 
Kristus og dele den tronen med Ham (Åpenbaringen 3:21).

Så da har vi en Far, Sønn og hustru. Etter at Kristus vender 
tilbake, vil milliarder av folk til slutt bli invitert inn i Guds 
Familie. De som omvender seg og adlyder vil bli sammenlignet 
med barna i Guds Familie. De vil bokstavelig talt være sønner 
i Guds Familie.

«For et barn er oss født, en sønn er oss gitt. Herredømmet 
er på hans skulder, og hans navn skal kalles Under, Rådgiver, 
Veldig Gud, Evig Far, Fredsfyrste. Så skal herredømmet 
bli stort og freden bli uten ende over Davids trone og over 
hans kongerike. Det skal bli gjort fast og holdt oppe ved rett 
og rettferdighet, fra nå av til evig tid. Herrens, hærskarenes 
Guds nidkjærhet skal gjøre dette» (Jesaja 9:6-7). Det sier 

KRONINGSSTOLEN er i Westminster Abbey i London. Dette bildet 
ble tatt før skjebnesteinen ble fjernet og brakt til Skottland.

TRUMPET PHOTO
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«herredømmet og freden.» Det er ingen fred uten Guds fami-
lieherredømme. Kristus, sammen med Sin «medhjelper,» Hans 
hustru, vil bringe hele menneskeheten til å underordne seg 
til Faderen! Alt dette vil bli gjort fra Davids trone. Den regje-
ringen vil bli utvidet til hele universet. Guds regjering vil 
bringe fred til hele det enorme universet!

Gud og Ordet, som ble Far og Sønn, har levd i denne 
freden i all evighet! På den tida, vil de ha brakt menneske-
heten inn i sin familieregjering og fred som åndelige vesener. 
Det vil bli en uendelig vekst i Guds Familie!

Når Gud bringer hele menneskeheten inn i Familien Sin 
som åndevesener, vil det være den virkelige begynnelsen! 
Gud vil begynne Familieplanen Sin med å gjenopprette og for-
skjønne alle de forfalne planetene og galaksene. Deretter vil 
Gud begynne et arbeid sammen med hele Familien Sin, som til 
og med vil blende Skaperen vår!

Guds Familie vil se til at arbeidet blir gjort. De vil vite hva 
som må gjøres for å fullføre Guds ærefryktinngytende plan. 
Dette er for visst den virkelige begynnelsen på menneskets 
utrolige potensial.

Dette er den visjonen som Jeremia hadde. Dette er hvorfor 
han og andre profeter kunne lide så fryktelig, og likevel holde 
ut.

Visjonen tok nesten pusten fra dem, på grunn av ren glede 
og fryd. Dette er hvordan Jeremia kunne fortelle om de kort-
siktige dårlige nyhetene til Juda, mens han ble utsatt for en 
ubeskrivelig forfølgelse. 

V E K T E R E N

Jeremia hadde den mest inspirerende visjonen i Bibelen, men 
han hadde også en advarsel om de verste lidelsene noen-
sinne på jorda, som er i ferd med å plage Israel—hovedsakelig 
Amerika, de britiske folkene og jødene.

«Og Herrens ord kom til meg for annen gang: Hva ser du? 
Jeg svarte: Jeg ser en kokende gryte, og den er vendt hit fra nord. 
Og Herren sa til meg: Fra nord skal ulykken slippes løs over 
alle landets innbyggere. For se, jeg kaller på alle folkestammer 
i rikene mot nord, sier Herren. De skal komme og sette hver sin 
stol ved inngangen til Jerusalems porter og mot alle dets murer 
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rundt omkring og mot alle byene i Juda» (Jeremia 1:13-15). 
En stor, sydende, kokende gryte vil renne over på Israel. Dette 
er et bilde på ubeskrivelige katastrofer og lidelser—et utrykk 
for Guds ekstreme vrede over syndene våre!

Hvor mange forskjellige skrekkbilder ser vi om dette temaet 
i Bibelprofeti? Det må være mer enn hundre. Det er på tide at 
Israel omvender seg. Denne mega-katastrofen er nesten over 
oss!

En annen visjon kom før denne og er en del av den. «Og 
Herrens ord kom til meg, det lød så: Hva ser du, Jeremia? Jeg 
svarte: Jeg ser en stav av det våkne tre. Da sa Herren til meg: 
Du så rett. For jeg vil våke over mitt ord, så jeg fullbyrder det» 
(versene 11-12).

Hva er en «stav av det våkne tre»? Det kommer før den 
kokende gryta. Companian Bible beskriver det som «en vekter 
eller en som våkner tidlig, fordi [mandeltreet]er det første 
treet som våkner fra sin vintersøvn, og det er som hanen er 
for fuglene.» Det blir også beskrevet som «en årvåken vekter.»

En vekter kommer alltid før noen store katastrofer slår 
Israel. Gud reiser opp en vekter for å advare folkene Sine om 
den skremmende straffen deres. Den kokende gryta—Babylon 
fra nord (Den europeiske unionen i dag)—er i ferd med å 
renne over, og Gud gir Amerika, Britannia og Juda en sjanse 
til å omvende seg før det skjer—og etterpå.

Åpenbaringen 3:19-22 er en spesifikk profeti om Guds 
utvalgte som advarer i Laodikea æraen. Disse versene i Jeremia 
1 adresserer den samme tingen. «Og jeg vil avsi mine dommer 
over dem på grunn av all deres ondskap, fordi de forlot meg 
og brente røkelse for andre guder og tilbad sine egne henders 
verk» (vers 16). Laodikeerne i endetiden har forlatt Gud. Det er 
bare Guds folk som noensinne kunne forlate Ham! De kjente 
Gud og deretter «brant de «røkelse for andre guder.» De har 
vendt seg til «andre guder»—bort fra den sanne Gud. Dette 
betyr at de fremdeles er «religiøse,» men den store Gud er ikke 
med dem. «Brente røkelse» er tempelspråk. I dag er tempelet 
Guds Kirke. De har skapt et arbeid med «sine egne hender» og 
kaller det for Guds arbeid.

Denne profetien blir veldig spesifikk. Gud åpenbarte 
Jeremias bok til Herbert W. Armstrong. Han hadde den grunn-
leggende forståelsen. Men herr Armstrong forsto ikke dette 
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laodikeiske opprøret og æraen (i Jeremia og andre profetier). 
Han forsto heller ikke Filadelfia Arbeidet i Laodikea æraen.

Gud ønsket ikke å åpenbare den sannheten fullt ut før den 
laodikeiske æraen, som begynte da herr Armstrong døde.

Så det som Gud har åpenbart i Jeremias bok (og de andre 
store og små profetene) siden herr Armstrongs død, er et 
ruvende tegn på hvor Guds Arbeid er i dag!

Sannhet og profeti blir åpenbart av Gud. Du vil bare finne 
Gud der du finner åpenbaringen Hans!

Advarselen vår kommer på ei tid når Guds folk svikter Ham. 
Denne spesifikke advarselen kommer etter at endetids-Elias har 
kommet og gått (Malakias 3:1; 4:5-6; Matteus 17:10-11). Han 
gjenopprettet Guds regjering i Kirken og deretter vendte fles-
teparten av folkene seg bort. De sluttet med å bygge på det 
fundamentet som var lagt av Herbert W. Armstrong.

Foran hver visjon spurte Gud Jeremia: «Hva ser du?» 
(Jeremia 1:11, 13). Jeremia så det samme som Gud så. Det er 
en grunn til det. Guds profet hadde visjonen i vers 10. Da 
kunne Gud åpenbare for ham om grenen på mandeltreet og 
den kokende gryta. 

Gud spurte Jeremia to ganger: «Hva ser du?» Gud profeterte 
at flesteparten av folkene Hans ville være blinde i denne ende-
tiden (Åpenbaringen 3:14-19). Gud visste at de ville miste den 
store visjonen: visjonen om Davids nøkkel. Det blir ikke nevnt 
at Laodikea æraen har Davids nøkkel. Det er fordi laodikeerne 
har mistet den. Det er den viktigste grunnen til at de er blinde! 
Det er grunnen til at Gud ikke kunne åpenbare til dem hva 
Jeremia (og andre profeter) så om Laodikea æraen i dag.

Hvis vi ikke ser det som Gud ser, kan vi ikke gjøre 
Arbeidet Hans. Vi kan ikke levere et budskap som vi ikke 
ser. Veltalenhet er ikke høyeste prioritet. Det er et spørsmål 
om hva vi ser. Og Gud åpenbarer det bare til småbarn, de 
med en ydmyk, barnlig holdning (Matteus 11:25, kjv). Gud 
kan bare åpenbare det til deg individuelt hvis du er barnlig. 
Laodikeerne er for stolte og sta til at Gud kan arbeide gjennom 
dem.

Laodikeerne har forlatt Gud (Jeremia 1:16). Dette opp-
røret dreier seg om å avvise De forente stater og Storbritannia i 
profetiene. Dette er det synlige tegnet på hvordan laodikeerne 
mistet visjonen om Davids nøkkel.
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Vers 16 handler om en splittelse i Guds Kirke. En gruppe 
leverer Jeremias budskap og den andre gruppa forlater Gud 
og svikter med å gjøre Arbeidet Hans. De mottar Guds største 
vrede i Trengselen.

I K K E  VÆ R  R E D D

Dette budskapet er for hele verden. Det er fra den allmektige 
Gud. Vi må ikke frykte mennesker. «Men du skal binde opp 
om deg og stå opp og tale til dem alt det jeg befaler deg. Vær 
ikke redd for dem, så jeg ikke skal gjøre deg redd for dem» 
(vers 17). Hvis Guds utvalgte trekker seg tilbake på grunn av 
frykt, vil de virkelig ha et stort problem. Gud vil gjøre dem 
redde foran fiendene deres.

Utrykket «gjøre redd» kommer fra det hebraiske ordet fran-
gere. Det betyr «å brekke i stykker.» Noen kommentarer synes 
at Jeremias språkbruk er for hard. Men tenk på dette. Se på 
hva som hare skjedd med den kirken som herr Armstrong 
grunnla. Den har allerede til en stor grad blitt knust. Den vil 
bli enda mere knust i Trengselen. Apostelen Paulus sa: «Ve 
meg om jeg ikke forkynner evangeliet!» (1 Korinterne 9:16). 

Hvis Gud gir oss en jobb, gjør vi det best i å gjøre den—
ellers vil Gud brekke oss i stykker! Når vi gjør den jobben, vil 
vi stå overfor skremmende situasjoner. Men hvis vi stikker av 
slik Jonas gjorde det, vil vi stå overfor noe mer skremmende—
Guds vrede!

Dette er en advarsel til Guds sanne Kirke i dag. Vi har 
ingen unnskyldning for ikke å gjøre denne jobben. Gud står, 
tross alt, bak oss. Så la oss få unnagjort jobben!

«Og se, jeg gjør deg i dag til en fast borg og til en jern-
støtte og til en kobbermur mot hele landet—mot Judas konger, 
mot dets høvdinger, mot dets prester og mot folket i landet» 
(Jeremia 1:18). Dette er den utrolige krafta bak Guds lille rest. 
Gud har gjort oss lik en «fast borg og til en jernstøtte og til 
en kobbermur.» På mange måter har Gud gjort folkene Sine 
lik en jernfestning. Uten Gud ville vi raskt bli ødelagt. Guds 
budskap er imot konger, høvdinger, verdensledere og prester—
primært laodikeiske prester, men det inkluderer også ver-
dens religioner. Det er slagmarka vår! «De skal kjempe mot 
deg, men ikke få overhånd over deg. For jeg er med deg, sier 
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Herren. Jeg vil redde deg» (vers 19). De vil kjempe imot Guds 
Arbeid og folkene Hans, men «ikke få overhånd» over oss! 
Dette er en profeti og et løfte fra Gud for endetiden. Ingen kan 
lukke dørene som Gud åpner for Arbeidet Sitt. Ingen! Ikke en 
gang store hærer!

Vi er forutbestemt til å vinne denne krigen fordi Gud er 
med oss! Men vi vil bare vinne etter mange anspente kamper. 
Det vidunderlige utfallet er så inspirerende at det burde gjøre 
oss svimle av glede!

R A K E L S  G R AV

I september 1996, førte vold i Jerusalem til at mer enn 70 per-
soner døde. Det var harde kamper rundt Rakels grav, nær 
Jerusalem. Denne grava blir nevnt f lere ganger i Bibelen. 
Spørsmålet er, hvorfor? «Så døde Rakel, og hun ble begravet 
på veien til Efrat, det er Betlehem. Og Jakob reiste en minne-
stein på hennes grav, det er Rakels gravstein til denne dag» 
(1 Mosebok 35:19-20). Jakob satte en minnestein på grava 
hennes, og på den tida var det mange som kjente til den. Stedet 
var fremdeles velkjent i Samuel og Sauls dager (1 Samuel 10:2). 
Jeg tror at det er sannsynligvis det samme stedet i dag, som det 
var da Jakob reiste en minnestein over grava hennes.

Jeremia profeterte om Rakels grav. Det er en endetids-pro-
feti. «Så sier Herren: En røst høres i Rama, klage og bitter gråt. 
Rakel gråter over sine barn. Hun vil ikke la seg trøste over sine 
barn, for de er ikke mer til. Så sier Herren: Hold opp med å 
gråte, og la ikke øynene felle tårer mer! Du skal få lønn for ditt 
arbeid, sier Herren. De skal vende tilbake fra fiendens land. 
Det er håp for din framtid, sier Herren. Barna skal vende til-
bake til sitt land» (Jeremia 31:15-17). Rakel er symbolsk skil-
dret som at hun mister hele familien sin! Det vil være så ille at 
hun ikke kan bli trøstet.

Forestill deg en mor med en stor familie som mister alle 
barna sine på en gang! Dette er en profeti for Israel— 
primært Amerika og Britannia.

Under første verdenskrig kom en mann og hans hustru på 
et tog. Etter at de hadde satt seg, telte kvinnen gjentatte ganger 
fingrene og tommelen på den ene handa si—«en, to, tre, fire, 
fem.» Det fortsatte ustanselig. Det var noen som begynte å le. 
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Mannen hennes ba dem om å holde opp med å le. Deretter 
fortalte han at de hadde mistet fem sønner i krigen. Han tok 
henne til et sinnssykehus.

Hvorfor vil ikke folkene våre gi akt på Jeremias rystende 
profetier? Mange mennesker vil bli sinnssyke!

Er det en grunn til at noe av volden i 1996 skjedde rundt 
Rakels grav? Gud gir oss enhver sjanse til å se hvordan den 
volden er fosterstadiet til Israels totale ødeleggelse!

Dette er den sterkeste form for advarsel fra Gud!
Rakel hadde bare to barn: Josef og Benjamin. Hun døde 

da hun fødte Benjamin. Så hun kjente faktisk bare sønnen sin 
Josef, som hadde to sønner: Efraim og Manasse (som er de bri-
tiske og amerikanske folkene i dag).

Dette er en spesifikk profeti rettet mot disse to store nasjo-
nene. De vil imidlertid ikke ble store mye lengre. Rakel 
handler symbolsk om gråt over fangenskap og død for begge 
nasjonene!

Det er bare en måte vi kan bli trøstet på. Det er «håp for din 
framtid»! Til tross for denne forferdelige profetien, er det likevel 
et fantastisk utfall! Kristus er i ferd med å vende tilbake og sitte 
på Davids trone. Da vil Han styre Israel og verden. Israel som 
en nasjon, vil aldri mer gå i fangenskap eller bli slaktet.

Det er noe uenighet om hvor Rama er i dag. Basert på 
Bibelen, tror jeg at det sannsynligvis er i det området der 
Rakels grav er lokalisert. Men uansett ligger Rakels virkelige 
grav sannsynligvis nær det stedet hvor grava hennes er i dag. 
Det er en svartere enn svart profeti angående den grava for 
endetids-Israel.

Da Herodes drepte alle de små barna i og rundt Betlehem, 
gjaldt denne profetien. «Da Herodes så at han hadde blitt 
narret av vismennene, ble han meget vred. Han sendte folk og 
lot drepe alle guttebarn i Betlehem og alle bygdene i omegnen, 
de som var to år eller yngre, i samsvar med det han hadde fått 
vite av vismennene om tiden. Da ble det oppfylt som talt ved 
profeten Jeremia, som sier: En røst ble hørt i Rama, gråt og 
stor klage. Rakel gråt over sine barn og ville ikke la seg trøste, 
for de er ikke mer» (Matteus 2:16-18). Men det var bare et lite 
forbilde på hva som er profetert for denne endetiden.

Jeremia minner oss på at denne profetien vil ringe i ørene 
til mange mennesker i Israel når det skjer. «Dette er det ord 
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som kom til Jeremia fra Herren etter at Nebusaradan, høv-
dingen over livvakten, hadde løslatt ham fra Rama. Han hentet 
ham mens han var bundet med lenker midt iblant alle fangene 
fra Jerusalem og Juda som ble bortført til Babel» (Jeremia 40:1). 
Fangene fra Juda marsjerte til Babylon fra Rama, der 
Rakels grav var lokalisert. Det var også bare et lite forbilde 
på hva som er profetert å skje i denne endetiden. Det er en 
tankevekkende symbolisme i denne profetien.

Fangene fra Juda (kalt «Israel» i dag) vil marsjere forbi 
Rakels grav på veien til dagens Babylon, Den europeiske uni-
onen. Dette er åpenbart symbolsk for Amerika og Britannia i 
denne endetiden. Israels folk vil bli forvist fra nasjonene sine. 
Skriften indikerer imidlertid at bare en tredjedel av folkene er 
i live, til og med til å bli forvist.

Gud sier at det svarteste marerittet en kan forestille 
seg, kommer over Amerika, Britannia og jødene! Hvor mange 
skrekkprofetier må vi høre og oppleve før folkene våre våkner 
opp?

Heldigvis er det fortsatt håp for framtida. De vil komme til-
bake «fra fiendens land.» Jeremia skildrer det største håpet i 
Bibelen i det profetiske mesterverket sitt!

G J Ø R M E T E  FA N G E H U L L

Forholdene begynte å bli veldig ille for Jeremia. «Da tok de 
Jeremia og kastet ham i kongesønnen Malakias brønn, som var i 
vaktgården. De firte Jeremia ned med rep. I brønnen var det ikke 
vann, bare gjørme, og Jeremia sank ned i gjørmen» (Jeremia 
38:6). Han ble kastet ned i et fangehull som var fullt av gjørme. 
Gud arbeidet ikke gjennom kongens palass. Gud arbeidet 
gjennom profeten Sin som var i et gjørmefylt fangehull!

Hvem kunne respektere og bli venner med en slik mann 
som stakkars Jeremia? Det var en troens mann som kom til 
Jeremias hjelp, og Gud belønnet ham umåtelig.

«Men etiopieren Ebed-Melek, en gjelding som tjente i kon-
gens hus, hørte at de hadde kastet Jeremia i brønnen. Kongen 
satt da i Benjamin-porten. Så gikk Ebed-Melek ut av kongens 
hus og talte til kongen og sa: Herre konge! Disse menn har 
gjort ille i alt de har gjort mot profeten Jeremia. De har kastet 
ham i brønnen, og der dør han av sult, for det er ikke mer brød 
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i byen» (versene 7-9). Det skulle mot til å snakke til kongen og 
kanskje enda mer for Ebed-Melek. Han var en etiopier, tyde-
ligvis en del av en svart minoritet. Det var ikke noe brød for 
Jeremia. Han ville ha dødd snart, hvis Ebed-Melek personlig 
ikke hadde gått til kongen.

«Da befalte kongen etiopieren Ebed-Melek: Ta tretti mann 
med deg og dra profeten Jeremia opp av brønnen før han dør! 
Og Ebed-Melek tok mennene med seg og gikk inn i kon-
gens hus, ned i rommet under skattekammeret. Der tok han 
noen gamle filler og slitte klær, og firte dem ned i brønnen 
med rep. Og etiopieren Ebed-Melek sa til Jeremia: Legg fil-
lene og klærne under armene dine, under repene! Og Jeremia 
gjorde så. Så drog de Jeremia opp med repene og fikk ham 
opp av brønnen. Og Jeremia ble i vaktgården» (versene 10-13). 
De hadde tatt vare på slitte klær på grunn av den skrem-
mende hungersnøden. Likevel hadde ikke folkene omvendt 
seg. Så Ebed-Melek befridde Jeremia fra fangehullet, slik 
kongen hadde adressert det. Jeremia fikk lov til å være i 
fengselsgården for å leve under langt mindre trange vilkår.

G J Ø R  I K K E  F O R S K J E L L  PÅ  F O L K

Hva skjedde med Ebed-Melek? Glemte Gud ham? «Men til 
Jeremia var Herrens ord kommet da han satt fast i vaktgården, 
og det lød så: Gå og si til etiopieren Ebed-Melek: Så sier Herren, 
hærskarenes Gud, Israels Gud: Se, jeg lar mine ord komme 
over denne byen til det onde, og ikke til det gode, og de skal 
bli oppfylt for dine øyne på den dagen. Men jeg vil redde deg 
på den dag, sier Herren, og du skal ikke bli overgitt til de men-
nene som du gruer for. For jeg vil la deg unnkomme, og du 
skal ikke falle for sverdet, men du skal få livet i krigsbytte, 
fordi du satte din lit til meg, sier Herren» (Jeremia 39:15-18). 
Denne mannen ble sett på som en «fremmed» i Juda. Men han 
stolte på Gud. Han visste at Jeremia var Guds profet. Han gikk 
for å hjelpe en mann som lederne var i ferd med å drepe. Ebed-
Melek stolte på Gud da veldig få gjorde det. Han hjalp Jeremia 
selv om det var farlig å gjøre det!

Det lønner seg alltid å stole på Gud. Ebed-Melek ble reddet 
fra ødeleggelsen av Juda sammen med Jeremias lille gruppe. 
Han vandret i tro, og Gud var alltid der.
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Gud har en liten levning i denne endetiden. Også de vil bli 
reddet når nasjonene deres blir ødelagt.

Spiller det noen rolle om vi er hvite, sorte, brune eller gule? 
Gud gjør ikke forskjell på folk. Han gjør forskjell på tro! Ebed-
Melek visste hvor Gud arbeidet. Det er ansvaret til ethvert 
menneske. Du kan og må vite! Millioner—til og med milli-
arder—mennesker vil dø i nær framtid! Men Gud vil beskytte 
enhver person som stoler på Ham.

Gud bygger tro i Sin lille levning. Han fører «en av en by, 
og to av en ætt» for å gjøre Arbeidet Sitt i dag (Jeremia 3:14). 
Hver enkelt person må vandre i tro og deretter bygge mere tro. 
Hvor dyrebart et troens menneske er for Gud—en person som 
kan følge Gud, mens hele byen hans gjør opprør. Noen som ser 
til Gud, selv om lederen eller profeten Hans er i et gjørmefylt 
fangehull. Ebed-Melek berget sitt eget fysiske liv ved å støtte et 
menneske—Guds mann!

Folk som aldri kjente Gud, blir kalt «en av en by» i dag. 
De reagerer og bringer mer skam over Guds laodikeiske folk i 
endetiden, som kjente Gud og deretter vendte seg bort.

Ebed-Melek viser Guds lille rest hvordan også de kan redde 
det fysiske og åndelige livet sitt. Dette er en dyp leksjon. Og 
for en belønning Gud har for en slik trofast person. 

Kan du følge Guds mann, selv om samfunnet kaster ham 
i et fangehull? Er troen din så sterk? Kan du vandre alene—
med Gud?

B A RU K  M I S T E R  V I S J O N E N

Jeremia hadde en skriver ved navn Baruk. Han skrev Jeremias 
ord i ei bok. Du kunne kanskje tro at han aldri ville bli motløs, 
siden han var så nær til Jeremia, men det var ikke tilfellet. 
«Dette er det ord profeten Jeremia talte til Baruk, Nerijas sønn, 
da han etter Jeremias diktat skrev disse ordene i en bok, i 
Judas konge Jojakims, Josias sønns fjerde år: Så sier Herren, 
Israels Gud, om deg, Baruk: Du sa: Ve meg! For Herren har 
lagt sorg til min smerte. Jeg er trett av å sukke og finner ikke 
ro» (Jeremia 45:1-3). Baruk trodde at Gud hadde lagt mer sorg 
til det allerede miserable livet hans. Han var veldig motløs. Det 
er en grunn til det—han syndet! På grunn av den synden, var 
han i ferd med å bli svak åndelig sett.
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Når noen blir overveldet av motløshet, er grunnen synd! 
Baruk var motløs på grunn av de egoistiske, syndige tankene 
sine. Gud viste ham, og oss i dag, hvorfor han var motløs, og 
hvordan han kunne overvinne det.

«Dette skal du si til ham: Så sier Herren: Se, det jeg har 
bygd, det bryter jeg ned, og det jeg har plantet, det rykker jeg 
opp, og slik går det med hele jorden» (vers 4). Companion Bible 
viser her tilbake til Jeremia 1:10. Der leser vi nesten identiske 
ord. Hvorfor? Hva betyr det?

«Se, jeg setter deg i dag over folkene og over rikene til å 
rykke opp og rive ned, til å ødelegge og bryte ned, til å bygge 
og til å plante» (Jeremia 1:10). Jeremia hadde en visjon som 
dreide seg om Davids familietrone. Han måtte «rykke opp og 
rive ned, til å ødelegge og bryte ned, til å bygge og til å plante.» 
Baruk mistet denne visjonen og oppdraget ut av syne. Det var 
grunnen til at han var motløs! Han hadde fått tankene sine 
rettet mot et personlig mål, og bort fra Guds visjon om evan-
geliet—Guds Rike og Kristus’ kommende styre på Davids 
trone. Hvis vi mister den visjonen, blir vi motløse. Guds folk 
må unngå Baruks feil og bevare Jeremias visjon for å holde ut 
framtidige prøvelser.

Baruk var i Jeremias selskap. De hadde Jakobs steinstøtte, 
som forble sammen med Davids trone inntil ganske nylig. 
Datteren til Sedekias, som senere satt på den tronen, var med 
dem. Baruk transkriberte Jeremias bok. Likevel mistet han 
visjonen om Davids nøkkel.

I dag forstår vi løftene om førstefødselsretten som blir for-
klart i De forente stater og Storbritannia i profetiene. Vi for-
står visjonen om Davids nøkkel (be om det gratis heftet vårt 
Davids nøkkel). Vi vet at endetids-Elias har kommet og gått—
etter at han satte alt i rette stand. Gud har også gitt oss en full-
stendig forståelse av Jeremias bok. Men likevel kunne vi miste 
visjonen om Davids trone. Vi skulle ikke, men vi kunne, hvis 
vi ikke lærer av Baruks feil.

«Og du, ønsker du store ting? Gjør ikke det! For se, jeg lar 
ulykke komme over alt kjød, sier Herren. Men jeg vil gi deg livet 
til krigsbytte på alle de steder hvor du går hen» (Jeremia 45:5). 
Baruk søkte store ting for seg selv—ikke for Gud. Hele Juda 
var i ferd med å bli tatt til fange eller drept. Og alt han kunne 
tenke på var seg selv. Han forsto ikke at den eneste måten han 
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kunne redde det fysiske livet sitt, var hvis han gjorde Guds 
Arbeid sammen med Jeremia.

Vi må likevel huske at dette er en profeti for endetiden. I 
dag er ødeleggelse i ferd med å komme «over alt kjød»—hele 
verden! Fatter vi det ordentlig? Dette er ikke tida for å søke 
store ting for oss selv. Det er tida for å levere Jeremias budskap 
og advare verden.

Gud vil redde oss fra fangenskap og død, hvis vi leverer 
dette budskapet. Hvis vi elsker menneskeheten, vil vi arbeide 
med å advare og forhåpentligvis redde noen av dem fysisk.

Visjonen om Davids trone, som omslutter hele universet, 
vil få oss gjennom enhver prøvelse. Denne visjonen skiller 
filadelfierne fra laodikeerne. Det er bare filadelfierne som har 
visjonen om Davids nøkkel.

Historien åpenbarer at Baruk hadde en bror som var en 
viktig offiser i Sedekias regjering. Baruk må ha tenkt på en 
velstående regjeringsjobb. Men han glemte at den regjeringen 
var i ferd med å falle! I stedet for å hjelpe sjefen sin, Jeremia, 
skadet han Guds Arbeid. Han la til prøvelsene til stakkars 
Jeremia. Det er så lett å bli distrahert.

Enden ble god. Baruk omvendte seg og gikk sammen med 
Jeremia for å levere Davids trone og skjebnesteinen til Irland. 
Gud tok dem til et sikkert sted. De reddet livet. Det ble sagt til 
Baruk at han måtte huske det han hadde blitt lært. Han vendte 
tilbake til begynnelsen, da han lærte om den visjonen. Det er 
hvordan han overvant motløsheten. Livet hans ble fylt med 
håp igjen.

T I L  K R I S T U S ’  B RU D

Vi må alltid huske på at dette er en endetidsbok, og at Gud 
først av alt, adresserer det største problemet i denne ende-
tiden—Sin egen Kirke. «Og Herrens ord kom til meg, og det 
lød så: Gå av sted og rop ut for Jerusalems ører og si: Så sier 
Herren: Jeg kommer i hu din ungdoms hengivenhet, dine tro-
lovelsesdagers kjærlighet, hvordan du fulgte meg i ørkenen, i 
et land hvor ingen sår» (Jeremia 2:1-2). Israel og Juda var gift 
med Gud i oldtida. Men det var bare et ekteskap etter lovens 
bokstav, som var et forbilde på Kirkens ekteskap med Kristus 
i denne endetiden.
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Gud snakker primært til åndelige Jerusalem, Kirken Sin. 
Gud husker hvor vennlige folkene Hans var i deres ungdom—
da de hadde visjonen om Davids nøkkel. Dette var da de var 
filadelfiere—før de ble laodikeiske (Åpenbaringen 3:7-20). 
Denne profetien er spesifikt datert.

Profeten Malakias drøftet dette samme endetidsproblemet 
med «din ungdoms hustru» (Malakias 2:14).

Gud adresserer Sin egen Brud! Kristus adresserer Sin egen 
Brud gjennom hele boka. Hun vil dele Davids trone med 
Ektemannen sin, Jesus Kristus.

Det har aldri vært, og vil aldri bli, et mer nobelt embete i 
denne verden eller den kommende verden, enn å være Bruden 
til Kristus!

Dette er grunnen til at Kristus er så sint. Flertallet av 
Kirken Hans har vendt seg bort. Han husker «hvordan du 
fulgte meg.» Men de følger ikke etter Ham nå! Hans egen Brud 
vender seg bort!

De hadde en historie med å følge etter Gud. Dette skjedde 
under ledelsen til Herbert W. Armstrong. Da Han døde, vendte 
de seg bort fra mye av det han gjenopprettet.

Dette er Brudens Ektemann som taler. Han ønsker at 
Bruden Hans skal gå lidenskapelig etter Ham, slik en ung 
fysisk brud med intense følelser forbereder seg til å ekte sin 
elskede ektemann. Du kan lett se hvor oppmerksomt hun 
følger etter ham. Og slik skulle det være med Kristus og 
Bruden Hans. Kristus elsker den lidenskapen rettet mot Seg 
selv. Lik enhver normal ektemann gjør.

Fatter vi hva det betyr å være Bruden til Kristus—
Skaperen av universet? Kristus minner oss gjentatte ganger på 
at vi er Hans Brud. Selve Bruden til Kristus!

Gud kalte David «en mann etter sitt eget hjerte.» Dette er 
grunnen til at Gud kaller den «Davids trone»—selv om den 
hører til Kristus. Hvis vi ønsker å sitte på den tronen sammen 
med David, må vi kultivere den samme holdningen. Da kan vi 
dele den tronen med David og Kristus!

Gud ønsker at den laodikeiske Kirken Hans vil komme til-
bake til å følge etter Ham «i ørkenen [av religiøs forvirring], i 
et land hvor ingen sår.» Det er ikke lett å følge Gud. Vi må så 
i et nytt land—hvor folk ikke har sådd før—bryte ny grunn. 
Herbert W. Armstrong «satte alt i rette stand.» Religionen i 



JEREMIA OG DEN STØRSTE VISJONEN I BIBELEN22

denne verden og i Guds egen Kirke var i en patetisk forfat-
ning, ellers ville han ikke ha behøvd «å sette alt i rette stand!» 
Praktisk talt hele Guds sannhet hadde gått tapt, ellers 
kunne det ikke ha blitt sagt noe slik. Herr Armstrong arbeidet 
i en åndelig ørken, brøt og sådde ny grunn.

Dette er det som Gud forventer av Sin egen Brud. Vi må «gå 
av sted og rop[e] ut for Jerusalems ører!» Først må vi advare 
åndelige Jerusalem—Kirken. Deretter må vi advare hele Israel, 
typifisert av oldtidshistoriens hovedstad Jerusalem. Når Gud 
gir oss sannheten Sin—Hans hemmelighet, eller åpenbaring—
da er vi forpliktet til «å gå av sted og [skrik] ut for Jerusalems 
ører.» Det er ansvaret vårt. Gud befaler oss om å gjøre det!

Ordet for «skrik» blir ofte brukt om dyr. Gud ønsker en 
sterk åndelig advarsel. Det er, etter alt, Hans egen Brud som 
vender seg bort. Hun risikerer å miste alt! Hun skulle rope ut 
og advare Israel. I stedet vender flesteparten seg bort!

En mann fra den laodikeiske Kirken i Britannia, sa etter 
at han hadde sett et av fjernsynsprogrammene våre, at det 
«ga frykten for Gud» tilbake til ham. Hvordan kan du sette 
en pris på Guds vakre budskap? Det er ubetalelig! «Hellig var 
[skulle leses ‘er’] for Herren, hans førstgrøde. Alle som ville 
fortære ham, måtte bøte. Ulykke kom over dem, sier Herren» 
(Jeremia 2:3). Førstegrøden er Guds egne folk, som Han kaller 
før Kristus’ annet komme. Dette er den første grøden til Gud. 
Deretter har disse helgenene æren av å hjelpe Gud å høste inn 
hele verden—skildret ved Løvhyttefesten, høstgrøden.

Førstegrøden blir høstet nå—i akkurat dette minuttet! 
Dette er vårt øyeblikk i livet. Det vil aldri bli et annet likt 
det i all evighet!

Dette er Bruden til Kristus som deler tronen til Ektemannen 
sin, i hensikten å høste inn hele verden.

«Førstegrøden» er ikke bare et ord—det er en visjon! Og 
for en visjon det er. De er «hellige for Herren.» Ordet «hellig» 
betyr «satt til side.» Gud har satt dem til side for å være 
Bruden til Kristus—hvis de gjør seg rede i dag (Åpenbaringen 
19:7).

De ble satt til side av Faren (Johannes 6:44). I dag er det 
bare Faren som unnfanger sønnene Sine. Vi kan ikke engang 
komme til Gud uten at det skjer. Så tar Kristus denne første-
grøden, som Hans Far har valgt for Ham, og høster dem til 
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å bli Bruden Sin! Hvis du virkelig fatter denne visjonen, får 
det deg nesten til å besvime! Kristus kaller førstegrøden til å 
bli Sin «medhjelp» (1 Mosebok 2:18). Vi har den fantastiske 
æren av å hjelpe Faren og Kristus å høste inn barna deres—
Familien deres—og deretter introdusere dem til hele universet. 
Det er da Guds Arbeid virkelig begynner!



Kapittel 2
Laodikeisk svikt

Hvis ikke Guds Kirke leverer Jeremias budskap i denne 
endetiden, har Jeremia praktisk talt levd forgjeves! Det 
budskapet han skrev i ei bok er for at vi skal levere det 

i dag.
Jeremia gikk bare til Juda i oldtida. Men i denne profetien 

adresserer Gud hovedsakelig Jakob og Israel. Jakob var navnet 
til Israel før han omvendte seg. Ved omvendelsen forandret 
Gud navnet hans til Israel. Så det er åpenbart at Gud adres-
serer både fysiske og åndelige Israel. Sammenhengen gjør det 
veldig tydelig. Hovedtrykket er imidlertid på åndelige Israel—
folkene som kjente Gud, men deretter vendte seg «langt bort 
fra» Ham. «Hør Herrens ord, Jakobs hus og alle ætter av Israels 
hus! Så sier Herren: Hva urett har deres fedre funnet hos meg, 
siden de gikk langt bort fra meg og fulgte de tomme guder og 
selv ble tomme?» (Jeremia 2:4-5). De fulgte etter tomhet og ble 
tomme, eller verdiløse, for Gud.

H VO R  E R  G U D?

Laodikeerne ble onde på grunn av et stort, katastrofalt svik. 
«De sa ikke: Hvor er Herren, som førte oss opp fra landet 
Egypt, som ledet oss i ørkenen, i et land med ødemarker, fullt 
av kløfter, et land med tørke og dødsskygge, et land der ingen 
mann har ferdes, og ikke noe menneske har bodd? (vers 6). De 
laodikeiske prestene i endetiden, eller ministerne, stilte ikke 
det ene og eneste viktige spørsmålet: «Hvor er Gud?»
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Den levende Gud ledet oss ut av Egypt, eller verden, i denne 
endetiden. Han ledet oss også gjennom «ørkenen» av mange 
prøvelser. Det må store mirakler til for å befri oss fra Satans 
verden—trelldommen hans—og deretter lede oss mange år i 
Guds vei. Gud gjorde det for Kirken Sin. Nå søker de fleste av 
dem som var i den Kirken, ikke denne allestedsnærværende, 
allmektige Gud. De vet ikke en gang hvor denne majestetiske 
Gud er! 

Disse menneskene har en storartet historie med Gud, men 
de har vendt seg bort til et tomt og verdiløst liv.

Gud har ikke fem eller seks forskjellige arbeid. Han har ett 
Arbeid som enhver kan finne—hvis de kjenner den sanne Gud!

En evangelist sa at han sluttet seg til en bestemt laodikeisk 
kirke, fordi han likte den ledende talerens oppriktighet og 
gode fjernsynsresultat. Det kunne sies om mange falske reli-
giøse ledere. Men «hvor er Gud?» Den evangelisten er åndelig 
tapt, og vet ikke engang om det! Hvor er åpenbaringens Gud? 
Hvor er den ene Kirken som Gud styrer? Hvor er det ene og 
eneste Arbeidet som Gud gjør?

«Hvor er Gud?» Dette er det eneste spørsmålet som vil lede 
oss til Gud! Hvis vi ikke vet hvor Gud er, den Gud hvis ansikt 
skinner som sola i dens fulle styrke (Åpenbaringen 1:16), da er 
vi farlig forført.

«Hvor er Gud?» Dette ene viktige spørsmålet, hvis det 
besvares ærlig, vil alltid holde oss forankret i sannheten. Svar 
korrekt på dette spørsmålet, og det skulle aldri være et alvorlig 
problem å besvare andre spørsmål.

Gud åpenbarer alltid den «nåværende sannhet» grunnlagt 
på det som Han allerede har åpenbart tidligere (2 Peter 1:12). Det 
betyr at det alltid er et mektig arbeid hvis folkene Hans under-
ordner seg. Gud sørger for en «åpen dør» (Åpenbaringen 3:7-8), 
som vi kan levere den åpenbarte sannheten Hans gjennom.

Hvis vi skal bygge for Gud, må vi begynne på dette grunn-
laget: «Hvor er Gud?»

«Og jeg førte dere inn i et land med fruktbare marker, så 
dere fikk ete av dets frukt og dets gode ting. Men da dere kom 
inn, gjorde dere mitt land urent og min arv til en styggedom. 
Prestene sa ikke: Hvor er Herren? De som syslet med loven, 
kjente meg ikke. Hyrdene falt fra meg. Profetene spådde ved 
Ba’al og fulgte dem som ikke kan hjelpe» (Jeremia 2:7-8). Gud 
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brakte fysiske Israel—Amerika og de britiske folkene—inn i et 
rikt land. Disse folkene har blitt mye mer velsignet fysisk enn 
noen andre nasjoner på denne jorda i endetiden.

Gud brakte også endetids-Kirken Sin inn i rikelig med 
åndelig sannhet gjennom avdøde Herbert W. Armstrong. 
Israels nasjoner vanhelliget Guds land, og Kirken forurenset 
Guds sannhet. Det er bare Guds Kirke som har Guds lov. Disse 
prestene som håndterte Guds lov har blitt så laodikeiske, at de 
ikke engang kjenner Gud lengre. Guds egne prester har fått 
folkene Hans til å snuble over loven (Malakias 2:7-8).

Hvordan kan vi si det? Fordi hvis disse prestene kjente 
Gud, ville de være der Han er! Der hvor åpenbaringen Hans er. 
Der hvor kjærlighetsloven Hans er. Der hvor Arbeidet Hans er.

Disse laodikeerne snakker ustanselig om kjærlighet, men 
de har ikke Guds kjærlighetslov (1 Johannes 5:3).

Snakk er meningsløst hvis vi ikke beviser hvor Gud er.
«Har vel et hedningefolk byttet bort sine guder, enda de 

ikke er guder? Men mitt folk har byttet bort sin ære mot det 
som ikke kan hjelpe» (Jeremia 2:11). Disse folkene «byttet bort 
sin ære» for tomhet. De hadde Gud og Hans ære, og byttet det 
for guder som ikke profitterer. Dette kunne bare gjelde spe-
sifikt for Guds Kirke. (Det gjelder for Israels nasjoner på en 
generell måte.)

Det er mange forskjellige laodikeiske grupper i denne ende-
tiden. Alle hadde Guds sannhet og ble lunkne. Nå sier de ofte: 
«La oss alle komme sammen.» Men det er ikke det riktige 
målet. De går feilaktig ut fra at Gud leder dem. «Hvor er Gud?» 
Vi må komme sammen med Gud.

Det er ingen ære i å komme sammen med folk hvis Gud 
ikke er der! Det er det Aron og israelittene gjorda da Moses 
klatret opp på Sinaifjellet for å motta De ti bud. De endte opp 
med å tilbe en gullkalv. De kom alle sammen—men Gud var 
ikke med dem.

TO  O N D E  T I N G

Når det gjelder antall, er dette sannsynligvis den største 
Kirkekrisa noensinne! «For to onde ting har mitt folk gjort: 
Meg har de forlatt, kilden med det levende vann, og de har 
hogd seg ut brønner som ikke holder vann» (vers 13). Guds 
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egen Kirke har begått to onde ting. For det første har den for-
latt Gud, kilden med det levende vann. Vann er et bilde på 
Guds Hellige Ånd. Guds Åndsunnfangede folk har forlatt 
Ham. Det er bare Guds folk som kunne gjøre en slik ond ting. 
Du kan ikke forlate Gud hvis du aldri har kjent Ham. De 
mottar ikke Guds Åndelige åpenbaring lenger.

For det andre har de skapt sitt eget religiøse arbeid— 
«brønner som ikke holder vann.» De har avvist Guds regjering. 
Gud styrer ikke byggeprogrammet eller arbeidet deres lenger. 
De mister stadig mer av Guds åpenbarte sannhet. De mister 
også Guds Hellige Ånd. De handler fortsatt religiøst. Men de 
omkommer—dør åndelig (2 Tessalonikerne 2:10).

Laodikeerne er åndelige blinde. De kan ikke skjelne en 
ødelagt «brønn» fra Guds store arbeid! De prøver ikke lenger 
alt (1 Tessalonikerne 5:21).

De kan ikke skjelne den åndelige forskjellen mellom Guds 
kilde «med det levende vann»—en mektig strøm av Guds 
Ånd—og en ødelagt brønn. Det gale valget deres fordømmer 
religionen deres.

Jeremia hadde en kilde med ny, åpenbart profeti og sannhet 
som strømmet inn i sinnet hans. Og så har Philadelphia 
Church of God i dag—akkurat slik Herbert W. Armstrong 
hadde tidligere.

Gjenkjenner vi en åndelig kilde når vi ser en? Vi gjør, hvis 
vi ikke er blinde.

D E T  E R  I K K E  F R Y K T  I  D E M

De laodikeiske lederne har etablert falske kirker. Folkene 
er på vei til den Store Trengselen og ildsjøen! «Er Israel en 
trell? Er han født som trell? Hvorfor er han blitt røvet? Unge 
løver brølte mot ham. De lot sin røst høre, og de gjorde hans 
land til en ørken. Hans byer ble brent ned, så ingen bor i dem» 
(Jeremia 2:14-15). Bare en atomkrig kunne frembringe byer som 
ingen bor i! Vi elsker laodikeerne og Israels nasjoner nok til å 
fortelle dem hva som er i ferd med å skje.

Har vi mot nok til å se i øynene denne skremmende sann-
heten om en atomkrig som snart vil skje? «Byer som ingen bor 
i»?! Dette er det uhyggelige budskapet som pcg må forkynne 
til Israels nasjoner. Vi må avsløre de farlige løgnene som leder 



JEREMIA OG DEN STØRSTE VISJONEN I BIBELEN28

den laodikeiske Kirken og Israels nasjoner til deres nært fore-
stående ødeleggelse.

Deretter ser vi klart den mest kolossale katastrofen i denne 
endetiden. «Er du ikke skyld i dette selv fordi du gikk bort fra 
Herren din Gud den tid han førte deg på veien?» (vers 17, dnb 
1978). Hvordan brakte Guds Kirke dette onde over seg selv? 
Kirken «gikk bort fra Gud den tid Han førte deg på veien.» 
Gud Selv styrte, regjerte og førte folkene Sine. Så forkastet de 
Guds regjering.

Dette er en katastrofe med ubeskrivelige ødeleggelser. Gud 
kan ikke lenger lede dem.

Nå mangler de troen til å gjøre Guds Arbeid. «Og skriv til 
engelen for menigheten i Filadelfia: Dette sier Den Hellige, 
Den Sannferdige, han som har Davids nøkkel, han som lukker 
opp og ingen lukker igjen, og som lukker igjen og ingen 
lukker opp: Jeg vet om dine gjerninger. Se, jeg har satt foran 
deg en åpnet dør, og ingen kan lukke den igjen. For du har 
liten styrke, og har holdt fast på mitt ord og ikke fornektet 
mitt navn» (Åpenbaringen 3:7-8). Filadelfierne følger Gud 
gjennom de åpne dørene Hans. De fornekter ikke navnet 
Hans. Det greske ordet for «navn» betyr bokstavelig talt auto-
ritet. Thayer’s Lexicon definerer «navn» på denne måten: 
«1) å gjøre en ting, f.eks. ved ens befaling eller autoritet; 2) Ved 
befalingen og autoriteten til Kristus.»

Deretter forklarer Gud problemet med Laodikea æraen 
i versene 14-19. Laodikeerne har ikke «en åpen dør» lenger, 
fordi de har forkastet Guds regjering. Gud kan ikke lenger føre 
dem gjennom de mest spennende dørene som noensinne har 
blitt åpnet for Kirken Hans! Dette er hvordan laodikeerne har 
brakt det onde over seg selv.

Laodikeerne har en historie som fordømmer det nåværende 
arbeidet deres—«den tid Han [Gud] førte deg.» Ordet «førte» 
er i fortid. Historien deres med Gud er forbi. Nå gjør de opprør. 
De forkastet Guds regjering slik den ble lært gjennom Herbert 
W. Armstrong, og nå vil de bli tuktet av Gud. De kunne ikke 
begå noen større synd!

«Din egen ondskap tukter deg, og ditt frafall straffer deg. 
Kjenn da og se hvor ondt og bittert det er at du forlater Herren 
din Gud, og at du ikke lenger frykter meg, sier Herren Herren, 
hærskarenes Gud» (Jeremia 2:19). Guds frykt er ikke i dem 
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(se Malakias 2:5-8). Den var i dem, men nå har de forlatt Gud. 
Deres eget «frafall» vil irettesette dem. Gud kan ikke styre 
noen som ikke frykter Ham.

E T  E D E LT  V I N T R E

«Jeg hadde plantet deg som et edelt vintre, helt igjennom av 
ekte sæd. Hvordan er du da blitt omskapt for meg til et uekte, 
vilt vintre?» (Jeremia 2:21). For et majestetisk inspirerende 
vers! Gud «plantet deg som et edelt vintre.» Det er bare Gud 
Fader som unnfanger sønnene Sine (Johannes 6:44). Ikke en 
gang Jesus Kristus kan gjøre det. For et edelt vintre!

Førstegrøden er det edleste vintreet som Gud noensinne 
vil plante i all evighet! Det vil aldri bli en førstegrøde igjen 
etter at Kristus vender tilbake. 

Dette er det mest kritiske øyeblikket i universets historie 
for førstegrøden i dag!

Det er gode nyheter. De ekstremt dårlige nyhetene er at 
de fleste av dem har blitt til «et uekte, vilt tre.» Den eneste 
løsningen deres er å gå til bake til den tida da Gud plantet 
dem—«helt igjennom ekte sæd.» En tid da de ikke var uekte 
og ville. De har en strålende fortid de kan sammenligne med 
nåtida. De er uten unnskyldning.

Gud plederer med dem om å gå tilbake til den åndelige 
begynnelsen sin—tilbake til det edle vintreet. Det vil aldri bli 
en edlere begynnelse i hele evigheten! Vi advarer dem ut av 
kjærlighet. De må se hva de mister.

«Om du så ville rense deg med pottaske og bruke mye lut, så 
skulle likevel din misgjerning være skitten for mitt åsyn, sier 
Herren Herren» (Jeremia 2:22). Ikke noen form for ekstrem 
vasking vil gjøre laodikeerne rettferdige, hvis ikke Gud styrer 
dem. De sier at de ikke er urene eller Satan-inspirerte. Men 
Gud sier at de er. De snakker tilbake til Gud, fordi de har et 
problem med regjering. Gud forlanger at de vet hva de har 
gjort! (vers 23). De må forstå den enorme synden de har begått!

F O R K A S T E  G U D S  TØY L E R

«Lik et villesel som er vant til ørkenen, snapper hun etter 
været i sin sjels begjær. Hvem kan dempe hennes brunst? Alle 
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de som søker henne, slipper å løpe seg trette! I hennes måned 
finner de henne» (vers 24). De oppfører seg åndelig som «et 
villesel.» Det betyr at de har forkastet Guds tøyle—regje-
ringen Hans. Dette er det som de må forstå og forandre. Gud 
må straffe dem inntil de omvender seg. Det finnes ingen annen 
vei inn i Hans Rike.

Når Gud evaluerer Sin egen Kirke som «et villesel,» 
er det ikke et lite problem! Det er tydelig og åpenbart et 
regjeringsproblem som vil ødelegge disse menneskene for 
alltid, hvis de ikke omvender seg!

Gud har kalt oss for å styre verden. Vi blir kvalifisert for 
den jobben ved å lære å bli styrt av Gud nå.

Israels nasjoner og de lunkne helgenene vil se hvor hjelpe-
løse de falske gudene deres er når det ødeleggende atomrag-
narokket kommer (versene 27-28). Da vil de rope på gudene 
sine og be dem om å redde dem, men det er det bare den sanne 
Gud som kan gjøre. På den tida vil mange av dem omvende seg.

Kan du stole på at Gud vil frelse deg nå? Kan du stole på 
at Gud vil helbrede deg? (Det er et forbilde på åndelig frelse.) 
Vi må stole på Gud nå for å bygge tro som frelser. Det er det 
laodikeerne mangler.

«Du onde slekt, se [eller gi akt] på Herrens ord! Har jeg 
vært en ørken for Israel? et belgmørkt land? Hvorfor sier mitt 
folk: Vi er herrer; vi vil ikke lenger komme til deg» (vers 31, 
kjv). Gud plederer med folkene Sine om å gi akt på Hans Ord. 
Philadelphia Church of God leverer den appellen. Dette er lao-
dikeiske folk som Gud styrte engang. Nå sier de åndelig: «Vi er 
herrer,» eller vi vil styre oss selv! Det er grunnen til at de «vil 
ikke lenger komme» til Gud. Engang kom de til Gud, men nå 
gjør de opprør mot styret Hans.

Gesenius Lexicon definerer «herrer» slik: «Spesifikt brukt 
om dyr som har brutt tøylen og vandrer fritt» eller «et folk, 
som, har så å si, brutt Guds tøyle, og går tøylesløst videre.» 

Dette betyr at Guds laodikeiske Kirke har forkastet regje-
ringen Hans. Det er derfor de er laodikeiske. Som et resultat av 
det, har Gud gitt Filadelfia levningen Sin i oppdrag å advare 
laodikeerne om at de har et spesifikt, hovedproblem med Guds 
regjering, som leder til alle de andre problemene deres.

Vi må fortelle Guds egne folk at de har brutt den tøylen 
som de engang var så lykkelige for å bære. De er «tøyles-
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løse.» Det er grunnen til at de ikke vil bli frelst fra den Store 
Trengselen. Så dette er en profeti om Guds filadelfiske og 
laodikeiske kirker.

«Mon en jomfru glemmer sitt smykke, en brud sitt belte? 
Men mitt folk har glemt meg i dager uten tall» (vers 32). Gud 
adresserer Sin Brud. Kan en brud glemme påkledningen sin—
hennes rettferdighet som Gud ga henne? (Åpenbaringen 19:7-8). 
Er det sannsynlig at en brud kommer naken til bryllupet? Det 
er akkurat hva laodikeerne gjør åndelig! De kommer nakne til 
bryllupsmåltidet til Kristus.

Hvis vi ikke kan skjelne mellom en filadelfier som er 
kledd og en «blind og naken» laodikeer, da er vi i en livsfarlig 
åndelig tilstand.

Denne laodikeiske bruden har «glemt» ektemannen sin.
Jesus Kristus, Ektemannen vår, vil styre Sin hustru. Er det 

negativt? Å bli Kristus’ Brud er den mest ærefryktinngytende 
muligheten som noensinne vil bli gitt til noe menneske, i all 
evighet! Det er bare en Brud til Kristus for alltid! Det er den 
mest suverene rangen noe menneske noensinne vil ha, i all 
evighet. I dag er det største øyeblikket noensinne for Kristus’ 
Brud! Kallet vårt er det høyeste Gud gir. Vi får dele Davids 
trone med Ektemannen vår for alltid!

Vi er kalt nå for å gjøre oss klare for det ene og eneste bryl-
lupet mellom Kristus og førstegrøden! Gud vil aldri gi en lao-
dikeisk opprører en slik ubeskrivelig og ærefull belønning. Det 
vil få oss igjennom enhver test eller prøvelse hvis vi forstår 
denne visjonen.

Ekteskap i dag er et forbilde på det ærefulle ekteskapet med 
Kristus. For en forskjell det ville gjøre i ekteskapene våre hvis 
vi kunne forstå at de er forhold på Gudsnivået. Dessverre har 
til og med de fleste av Guds egne folk mistet den suverene 
visjonen. Den laodikeiske bruden nekter å la Ektemannen 
hennes være Overhode. Hun ønsker ikke å være «medhjel-
peren» Hans. På samme vis gjør kvinner i dag opprør mot 
ektemannen som leder i ekteskapet deres.

«Hvor dyktig du styrer din vei til elskov! Slik har du også 
lært dårlige kvinner dine veier» (Jeremia 2:33). Guds kjær-
lighet binder sammen Gud og menneske som en. Men de onde 
laodikeiske lederne styrer, eller forandrer, den kjærligheten og 
lærer bort sitt eget syn på kjærlighet. De beveger seg bort fra 
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Guds ekteskapslover. Guds folk blir ført inn i et blodig slakt 
(vers 34).

TO  K U RV E R  M E D  F I K E N

Vi kan se hvor stor vekt Gud legger på den laodikeiske Kirken 
Sin. La oss nå gå videre i Jeremias bok og se utfallet av dette 
laodikeiske opprøret.

«Herren lot meg se dette syn: To kurver med fiken var stilt 
opp foran Herrens helligdom[tempel]. Det var etter at Babels 
konge Nebukadnesar hadde bortført Judas konge Jekonja, 
Jojakims sønn, og Judas høvdinger og tømmermennene og 
smedene fra Jerusalem og ført dem til Babel» (Jeremia 24:1). 
Templet er Guds Kirke i dag (Efeserne 2:19-22). Denne profe-
tien er for Guds folk nå! Den jødiske Soncino Commentary setter 
inn et semikolon så det ikke er noen misforståelser om tidsse-
kvensen: «… to kurver med fiken var stilt foran Herrens hel-
ligdom; etter det» angrep Babylon. Først setter Gud to kurver 
med fiken foran templet. Deretter, «etter det,» angriper Babylon.

Vi er nå i den perioden der Gud setter to kurver med fiken 
foran Kirken Sin—like før dagens Babylon, et forent Europa, 
angriper U.S. og de britiske folkene.

Jobben til pcg er å sette to kurver med fiken foran Guds 
Kirke. Vi har postet Malakias’ Budskap og annen litteratur 
til de fleste av laodikeerne. De fleste av dem kan også motta 
fjernsynsprogrammet vårt i hjemmene sine.

Denne forbløffende profetien blir oppfylt mens du leser 
dette heftet! Det har alltid vært en vesentlig del av kommi-
sjonen vår å advare laodikeerne.

«I den ene kurven var det meget gode fikener, slik som tid-
lig-fiken er, men i den andre kurven var det meget dårlige 
fikener, så dårlige at de ikke kunne spises» (Jeremia 24:2). 
Disse første tidlig-fikenene er førstegrøden. Så Gud adresserer 
førstegrøden Sin—medlemmene som har blitt kalt før Kristus’ 
andre komme. Det er den gode nyheten. Den dårlige nyheten 
er at en av kurvene med fiken, ikke modnet.

Disse skriftstedene betyr ingenting for verden. De skulle 
bety alt for Guds Kirke!

Vi blir fortalt at vi må spise Kristus åndelig i dag (Johannes 6). 
På samme måten må verden spise Kristus gjennom førstegrøden. 
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Vi modnes nå åndelig for å gi verden mat. Det er grunnen til 
at førstgrøden er kalt før Kristus vender tilbake. Hvis de ikke 
vokser og modner, er de uegnet til å mate verden. De er ukvali-
fiserte til å undervise sammen med Kristus (Hebreerne 5:11-12).

Det er veldig likt den måten som Gud utviklet Jeremia og 
andre profeter og apostler til å mate oss gjennom Bibelen i dag.

Gud fortsetter å åpenbare mer og mer sannhet (slik Han 
gjorde med Herbert W. Armstrong). Vi lærer laodikeerne og 
verden om det i dag. I Morgendagens Verden, skal vi fortsette 
med å lære disse samme sannhetene til hele verden.

«Og Herren sa til meg: Hva ser du, Jeremia? Jeg svarte: 
Fikener. De gode fikener er meget gode, og de dårlige er meget 
dårlige, de er så dårlige at de ikke kan spises» (Jeremia 24:3). 
De dårlige fikenene kunne ikke spises. Companion Bible sier at 
ordet «dårlig» betyr «ingenting verd.» De er ubrukbare for Gud.

«Da kom Herrens ord til meg, og det lød så: Så sier Herren, 
Israels Gud: Som en gjør med disse fikener, slik vil jeg se med 
velbehag på de bortførte av Juda, dem som jeg har sendt bort 
fra dette sted til kaldeernes land» (versene 4-5). De gode fike-
nene ble bortført for deres eget beste. Disse er de fem kloke 
jomfruene som omvender seg i den Store Trengselen. De fem 
andre jomfruene mister sitt evige liv (Matteus 25). Denne prø-
velsen er nødvendig for å få 50 prosent av laodikeerne til å 
omvende seg. De som leverer dette budskapet blir tatt til et 
sted i sikkerhet i Trengselen (Åpenbaringen 12:14).

«Jeg vil rette mine øyne mot dem med velbehag og føre dem 
tilbake til dette landet. Jeg vil bygge dem opp og ikke bryte 
dem ned, jeg vil plante dem og ikke rykke dem opp. Jeg vil gi 
dem hjerte til å kjenne at jeg er Herren. De skal være mitt folk, 
og jeg vil være deres Gud. For de skal vende om til meg av hele 
sitt hjerte» (Jeremia 24: 6-7). Dette er laodikeerne som forlot 
Gud, og deretter vendte tilbake til Ham av hele sitt hjerte. De 
er ikke lunkne lenger. De er helhjertet for Gud.

De som går til et sted i sikkerhet må gi hele hjertet sitt til 
Gud i dag. Vi er kalt i dag for å gi oss helhjertet over til Guds 
Arbeid. De som svikter vil gå inn i en tid med de verste lidel-
sene noensinne. I dag skulle dette ikke være så vanskelig å 
forestille seg, når vi tar i betraktning at atombomber og annet 
utstyr med masseødeleggelsesvåpen blir profilert over hele 
verden!
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Vi har muligheten til å dele Davids trone med Kristus. Det 
betyr at vi må bli «en mann etter Guds eget hjerte» slik David 
var.

Gud lar seg ikke narre. Laodikeerne oppfører seg som om 
de er med Gud, med hele hjertet sitt. Men de går på akkord 
med Guds Ord og er ikke barnlige. Gud kan ikke lære og 
guide dem.

«Og som en gjør med dårlige fikener, som er så dårlige at 
de ikke kan spises—ja, så sier Herren: slik vil jeg gjøre med 
Judas konge Sidkia og hans høvdinger og dem som er blitt 
igjen i Jerusalem, dem som er blitt igjen i dette landet, og dem 
som bor i landet Egypt. Jeg vil gjøre dem til et illevarslende 
skremsel for alle jordens riker, til hån og til et ordspråk, til 
spott og til forbannelse på alle de steder jeg driver dem bort til. 
Jeg vil sende sverd, hungersnød og pest iblant dem til de blir 
helt utryddet av det landet jeg gav dem og deres fedre» (ver-
sene 8-10). Uttrykket «helt utryddet» betyr også fullstendig 
ødelagt.

Malakias 1 drøfter Jakob og Esau laodikeere (be om det 
gratis heftet vårt Obadja for mer informasjon). Alle laodike-
erne er veldig kjødelige, slik Jakob var før han omvendte seg, 
men 50 prosent av dem (representert ved Jakob) vil omvende 
seg i Trengselen.

Esau mistet imidlertid førstefødselsretten sin. Han repre-
senterer 50 prosent av laodikeerne som mister sitt evige liv—
den åndelige førstefødselsretten sin.

Gud gir oss rikelig med åpenbaring så vi kan se i nøyaktige 
detaljer hva som skjer med Bruden Hans i denne endetiden. 
Det er åpenbart Guds topp prioritet!



Kapittel 3
Kristus’ Brud

Frykter du Gud? Nok til å gjøre det Han ber deg om? Det 
er veldig få som kan svare ærlig ja. I virkeligheten er å 
unnlate å frykte Gud på en riktig måte, det fundamen-

talt største ondet til folkene våre i dag! De snakker «religiøst» 
og opptrer «religiøst,» men de gjør sin egen egoistiske vilje!

«Jeg så at enda jeg hadde latt den frafalne, Israel, fare og gitt 
henne hennes skilsmissebrev [juridisk separasjon], fordi hun 
hadde drevet hor, fryktet likevel ikke hennes søster Juda, den 
troløse, men gikk av sted og drev hor hun også» (Jeremia 3:8). 
Gud separerte seg juridisk fra Israel fordi hun forkastet Ham, 
begikk hor og mangfoldige utuktige handlinger.

Men legg merke til versene 12-14 (dnb 1930): «Gå av sted 
og rop ut disse ord mot nord og si: Vend tilbake, Israel, du 
frafalne, sier Herren; jeg vil ikke senke mitt åsyn i vrede mot 
eder; for jeg er miskunnelig, sier Herren, jeg vil ikke holde 
fast ved min vrede evindelig. Bare erkjenn din misgjerning, 
at du er falt fra Herren din Gud og på forskjellige veier har 
løpt om til de fremmede guder, inn under hvert grønt tre, og 
på min røst har I ikke hørt, sier Herren. Vend tilbake, I fra-
falne barn, sier Herren; for jeg er eders ekteherre, og jeg vil 
ta eder, én av en by og to av en ætt, og føre eder til Sion.» 
Gud adresserer fremdeles Israel—ikke Juda. Han sier: «Jeg 
er eders ekteherre.» Det eneste Israel Gud er gift med i dag er 
åndelige Israel, Kirken (se Åpenbaringen 19:7). Tidsrammen 
her er like før og i løpet av den Store Trengselen. Sion er Guds 
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Kirke. Vi vil se det tydelig når vi fortsetter gjennom Jeremias 
bok.

Gud adresserer to av kirkene Sine i endetiden. En er frafallen 
og den andre blir ledet av Gud. Akkurat nå vender Gud noen av 
folkene Sine bort fra en frafallen kirke. Han tar en fra en by og 
to fra en familie—og bringer dem til rettferdige Sion! Disse ver-
sene gjelder for oss akkurat nå! Det kommer «én av en by og 
to av en ætt» til pcg nå, for å forberede seg til Kristus’ styre. I 
Trengselen må laodikeerne oppnå stadfesting ved å dø for Gud. 
Så disse versene kunne ikke gjelde for den tida. I Tusenårsriket 
vil alle bli kalt, så det kunne heller ikke gjelde den tida.

«Og jeg vil gi dere hyrder etter mitt hjerte. De skal vokte 
dere med forstand og visdom» (Jeremia 3:15). Etter hvert som 
folk kommer ut av Laodikea Kirken og inn i pcg, ernærer Gud 
dem med sannheten fra de lojale prestene Sine. Dette skjer 
akkurat nå! Dette gjelder selvfølgelig i prinsippet Israels 
nasjoner. Prosessen vil fortsette inn i Tusenårsriket.

Her er det tragiske bildet like før den Store Trengselen. 
Flesteparten av Guds folk er frafalne. Gud arbeider med en 
liten levning. De utvalgte står imot strømmen med frafall blant 
Guds folk. Samtidig kjemper denne levningen mot Satan og 
hans verden. 

Gud bruker «én av en by og to av en ætt» til å gjøre ende-
tids-Arbeidet Hans. Disse helgenene kan stå alene når de 
tjener Gud. De er de edleste endetidskrigerne til Gud. denne 
lille levningen er Guds røst som roper ut i en ørken av religiøs 
forvirring. Så vi skulle ikke forvente at det er et stort antall 
mennesker som gjøre Guds Arbeid i dag. De fleste av medlem-
mene i Guds egen Kirke er for svake til å tjene Ham.

Denne største av alle tragedier åpenbarer hvor vanskelig det 
er å gjøre Guds Arbeid. Gud vil bruke dem som konge-prester 
i verdenshovedkvarteret Sitt! (Åpenbaringen 3:12; 5:10).

«Når dere blir et stort og tallrikt folk i landet i de dager, sier 
Herren, da skal de ikke lenger tale om Herrens paktsark eller 
tenke på den. De skal ikke komme den i hu og ikke savne den, 
og det skal ikke lenger bli laget noen slik ark. På den tid skal 
de kalle Jerusalem Herrens trone. Og alle folkene skal samle 
seg der, til Herrens navn i Jerusalem. De skal ikke mer følge 
sitt onde, hårde hjerte. I de dager skal Judas hus gå til Israels 
hus. De skal komme sammen fra landet i nord til det land jeg 
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ga deres fedre til arv» (Jeremia 3:16-18). Alt dette fører inn 
til den fantastiske Morgendagens Verden når Kristus vil styre 
denne jorda. For en strålende slutt!

B Y E R  U T E N  I N N B YG G E R E

«Omskjær dere for Herren og ta bort hjertets forhud, Judas 
menn og Jerusalems innbyggere! Ellers skal min harme fare 
som en ild og brenne uten at noen slokker, for deres onde 
gjerningers skyld» (Jeremia 4:4). Her advarer Gud Juda og 
andre av Israels nasjoner. (Jerusalem er et forbilde på hele 
Israel.) «Forkynn det i Juda og kunngjør det i Jerusalem og si: 
Blås i basun i landet! Rop ut med full røst og si: Samle dere 
og la oss gå inn i de befestede byene!» (vers 5). Gud befaler 
folkene Sine om å «forkynne» og «kunngjøre» det advarende 
budskapet Hans! Dette er Guds Arbeid, Vi må gjøre det snarest. 
Vi må blåse i basunen fordi atomkrig kommer over Israels 
nasjoner hvis de ikke omvender seg!

«Løft opp banner bort imot Sion, flytt bort, stans ikke! Jeg 
lar ulykke komme fra nord og stor ødeleggelse» (vers 6). Hvis 
du ønsker å slippe unna de fryktelige problemene som er foran 
oss, finn Sion, Kirken som blir ledet av Gud. Det er bare da 
du vil ha et sted i sikkerhet fra det skremmende onde som vil 
komme over Israel! Dette er ikke et budskap å spøke med.

«En løve er steget opp fra sitt kratt, han som ødelegger fol-
kene har brutt opp, har dratt ut fra sitt hjem for å gjøre ditt 
land til en ørken. Dine byer skal ødelegges, så ingen bor der» 
(vers 7). Enda en gang blir Israel advart om at det ikke vil bli 
noen innbyggere i byene deres. Det skjedde aldri med oldtids-
historiens Israel! Men det vil skje med dagens Israel! Temaet 
her er atomkrig!

«Se, som skyer drar han opp, og som stormvind er hans 
vogner. Hans hester er lettere enn ørner. Ve oss, vi er øde-
lagt. Rens ondskapen ut av ditt hjerte, Jerusalem, så du kan 
bli frelst! Hvor lenge skal dine syndige tanker bo i ditt indre?» 
(versene 13-14). Gud ønsker omvendelse. Fly og bomber vil 
komme som en stormvind og som ørner flyr. Dette er profeti 
for i dag!

«Mitt indre, mitt indre! Jeg skjelver av angst! Å, mitt hjertes 
vegger! Mitt hjerte bruser i meg, jeg kan ikke tie! For basunlyd, 
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krigsskrik har du hørt, min sjel!» (vers 19). Det månedlige 
bladet vårt blir kalt the Trumpet [Basunen]—fordi vi har opp-
drag fra Gud å levere Jeremias advarende budskap i dag! Det 
som kommer over Israel var akutt smertefullt for Jeremia; 
og det er enda mer smertefullt for Guds sanne Kirke i dag, å 
tenke på at deres egne folk vil bli tatt til fange og drept hvis de 
ikke våkner opp!

«Ødeleggelse på ødeleggelse roper de om. Hele landet er 
ødelagt. Brått er mine telt ødelagt, i ett øyeblikk mine telt-
duker. Hvor lenge skal jeg se banneret? Hvor lenge skal jeg 
høre basunlyd?» (versene 20-21). Basunen må lyde fordi det 
kommer ødeleggelse på ødeleggelse! «Jeg så, og se, det var 
intet menneske mer, alle himmelens fugler var fløyet bort» 
(vers 25). Det må være veldig ille hvis til og med fuglene 
flykter fra byene våre når ødeleggelsen kommer! Bruk fan-
tasien din og du kan se Israels framtid—og din egen, hvis du 
ikke omvender deg!

Vers 29 sier: «Alle byer er på flukt fra larmen av ryttere 
og bueskyttere. De går inn i skogene og stiger opp på fjellene. 
Alle byene er forlatt, det er ingen som bor i dem.» Alle byene 
er forlatt! Det er ingen som bor der—ikke et eneste men-
neske! Det er ingen tvil om at vi kan se at Gud snakker om 
atomkrig.

Å  B R Y T E  Å K E T

Vi må huske på at disse profetiene er primært for endetiden. 
Det betyr at de er spesifikt for Guds Kirke, og generelt for 
Israels nasjoner, som har en eldgammel historie med en kort 
stund å følge, og deretter forkastet, Gud.

Den eneste nasjonen Gud noensinne kalte for å tjene Ham 
var Israel. Israels folk sviktet Gud i oldtida og gjør fremdeles 
opprør i dag. På grunn av Israels historie med Gud, blir det 
holdt mer ansvarlige overfor Gud enn andre nasjoner. Bare 
tenk, Israel er den eneste nasjonen på denne jorda som noen-
sinne har vært gift med Gud! Det var faktisk Guds hustru. 
Men med den fantastiske historien følger et alvorlig ansvar.

Som vi har nevnt, viser profetiene for fysiske Israel i denne 
endetiden hovedsakelig til de amerikanske og britiske fol-
kene. Disse folkene «ville ikke vende om» (Jeremia 5:3). Dette 
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gjelder spesifikt for Guds Kirke og generelt til Israels nasjoner. 
Det er bare Guds Kirke som har forlatt, og kan vende tilbake 
til Gud i denne endetiden.

Herbert W. Armstrong forkynte Guds budskap fra 1927 til 
1986. pcg har forkynt det samme budskapet siden 1989. Så 
Israels nasjoner har hatt et kraftig advarende budskap.

«Jeg vil nå gå til storfolk og tale med dem. For de kjenner 
Herrens vei, sin Guds rett. Men nettopp de har alle sammen 
brutt åket og revet i stykker båndene» (Jeremia 5:5). Det 
er bare Guds folk som kjenner Guds veier i dag. Det er bare 
Guds Kirke som kunne ha begått denne største av alle synder 
i denne endetiden. Men hvordan kunne Guds folk begå slik et 
usselt onde? De har «alle sammen brutt åket og revet i stykker 
båndene.» Det betyr at flertallet av Guds eget folk har, med en 
akkord—«alle sammen»—forkastet Guds åk, eller regjeringen 
Hans! Dette er det samme enorme opprøret som blir beskrevet 
i det andre kapitlet av 2 Tessalonikerne.

De har begått den største av alle synder—forkastet Guds 
styre. Gud leder eller arbeider ikke gjennom dem lenger. 
Anchor Bible forklarer opprøret deres på denne måten: 
«Folkene er lik okser som har unnsluppet sin herres åk—og 
hans beskyttelse!»

La oss ikke overse at Jeremias budskap er rettet til «stor-
folk»—Guds ledende prester! De «kjenner Herrens vei» 
enda bedre enn legmedlemmene. Og Gud vil holde dem mer 
ansvarlig!

Disse prestene har forkastet Guds regjering lært av Herbert 
W. Armstrong. Nå leder de flesteparten av Guds folk bort fra 
Guds styre.

Gud fordømmer dem gjentatte ganger for regjeringspro-
blemet deres! Hvorfor? Fordi dette er den verste åndelige 
synden som finnes—det er det største problemet deres! Det 
bryter det første og viktigste av Guds ti bud. Gud irettesetter 
denne synden mye strengere.

Se på det neste verset, hvis du ikke tror det. Her ser vi, 
som Anchor Bible nevner, har de «unnsluppet sin herres åk—
og hans beskyttelse.» «Derfor skal løven fra skogen slå dem, 
ulven fra villmarkene ødelegge dem. Leoparden lurer utenfor 
byene, hver den som går ut av dem, skal bli revet i stykker. For 
mange er deres overtredelser, tallrike deres frafall» (vers 6). 



JEREMIA OG DEN STØRSTE VISJONEN I BIBELEN40

Hvordan føles det å bli «revet i stykker» av fryktelige løver, 
ulver og leoparder? Dette er bare symbolsk hvordan Gud vil 
jage de laodikeiske kristne fysisk og åndelig! Guds laodikeiske 
Kirke er like hjelpeløse foran Satan som et lite rådyr foran en 
sulten, brølende løve!

Selv nå blir Guds Kirke «revet i stykker» av Satan og demo-
nene hans, åndelig. Og hvis Kirkemedlemmer ikke gir akt på 
budskapet vårt, vil de også bli «revet i stykker» fysisk!  

Forstår Guds egne folk virkelig hva Han sier? De er ikke 
lenger beskyttet fra Satans fortærende vrede! Vet vi hva det 
betyr?

Forstår laodikeerne at vi er i den verste åndelige krigen som 
noensinne har blitt utkjempet? (Efeserne 6:11-18; 2 Timoteus 2). 
Vet de at evig liv står på spill for Guds Kirke? Og at 50 prosent 
av dem er profetert å miste sitt evige liv?

G U D S  FA M I L I E

«Hvorfor skulle jeg tilgi deg? Dine barn har forlatt meg og 
sverget ved guder som ikke er guder. Jeg mettet dem, men de 
drev hor og flokket seg i skjøgens hus» (Jeremia 5:7). Ordet 
«barn» skulle leses «sønner.» Disse sønnene har forkastet den 
åndelige Faderen sin.

Guds Kirke «ble mettet» gjennom Herbert W. Armstrong. 
I historien til Guds Kirke har medlemmene aldri mottatt så 
mye åpenbart sannhet! Denne endetids-Elias (Herr Armstrong) 
«satte alt i rette stand» (Matteus 17:10-11). Det er grunnen til 
at Guds Laodikea Kirke har slik en enorm skyld. Gud holder 
dem ansvarlig for ethvert ord (Matteus 12:36). Dette er et 
kjempehøyt ansvar. Hvis du ikke oppfyller det, medfører det 
en skremmende straff.

Etter at de «ble mettet,» begikk de utroskap. Det er 
bare Kristus’ hustru, Kirken, som kan begå utroskap mot 
Ektemannen sin, Jesus Kristus!

Så vi har Far og sønner. Vi har også Ektemann og hustru. 
Gud er en Familie!

Det betyr at Guds egen Familie har vendt seg til «guder som 
ikke er guder.» Dette er et veldig åpenbarende uttrykk. Det betyr 
at de kjente den allmektige, levende Gud—den eneste sanne 
Gud—og deretter vendte seg til falske guder eller ingen guder!
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Dette er som hunder, som vender tilbake til sitt eget spy. 
Åndelig, har de forlatt den kjærlige Gud og har gått til «skjø-
gens hus.» For en ubeskrivelig, skamfull vanære! De har mistet 
Guds Familievisjon. De ærer ikke Faren sin (Malakias 1:6). 
Kristus’ egen hustru vender seg heller til Satan enn å under-
ordne seg til Guds regjering! Dette kan bare få et fryktelig utfall.

«Derfor sier Herren, hærskarenes Gud: Fordi dere taler 
slike ord, se, så gjør jeg mine ord i din munn til en ild og dette 
folket til ved, og ilden skal fortære dem» (Jeremia 5:14). Vi 
taler ord av ild til dem! De falske doktrinene deres visner bort 
overfor Guds sannhet, lik tørr ved i en voldsom ild. Orda våre 
svir dem til de omvender seg. Hvis de ikke omvender seg, vil 
de brenne opp i ildsjøen. Faktisk, ord av ild!

«Nå sender jeg mot dere, Israels ætt, et folk som kommer 
langt borte fra, lyder ordet fra Herren. Det er et uovervinnelig 
folk, et folk fra gammel tid. Du kjenner ikke deres språk og 
du skjønner ikke hva de sier. Deres pilekogger er som en åpen 
grav, kjemper er de alle sammen» (versene 15-16, dnb 1978). 
Dette viser til en eldgammel og kjent krigersk nasjon som nå 
blir kalt Tyskland. Den har reist seg til å bli Europas mektigste 
nasjon, og den forfekter den makta også nå.

Legg merke til at Gud sier at Han «sender mot dere» denne 
nasjonen—ikke «sendte.» Dette er en profeti for den tida 
vi lever i nå! Vi må se dette og akseptere Guds sannhet eller 
betale en rystende straff!

Det er bare Guds Kirke som kan forstå det meste av disse 
versene. «Men dette folk har et trossig og gjenstridig hjerte. De 
har veket fra ham og er gått bort. De har ikke sagt i sitt hjerte: 
La oss frykte Herren vår Gud, som gir regn i rette tid, både tid-
ligregn og senregn, han som holder ved lag for oss den ordning 
han har fastsatt for de ukene vi kan høste i» (versene 23-24). 
De ukene som er fastsatt, viser til Pinse.

Pinse framstiller førstegrødens giftemål med Kristus. 
Hvem er det som virkelig forstår dette, unntatt Guds 
Åndsunnfangede Kirkemedlemmer?

Disse laodikeerne neglisjerer å si: «La oss frykte Herren vår 
Gud.» Dette er hovedproblemet deres. Gud fordømmer dem 
for deres manglende evne til å frykte Ham (Malakias 2:1-5). 
Kristus’ hustru må frykte Ektemannen sin og underordne seg 
Hans ledelse. Denne frykten er den største skatten hennes.
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Pinse handler om å ekte Kristus og styre jorda og universet 
sammen med Ham. Hva slags katastrofe er det å gi avkall på 
en slik Ektemann? Det vil ikke være noen større katastrofe i 
all evighet!

Hvis dette var virkelig for Guds folk, ville de for visst ikke 
ha gjort opprør mot en slik uforlignelig ære.

«Deres misgjerninger har gjort at alt dette er kommet i 
ulag for dere. Deres synder har holdt det gode borte fra dere» 
( Jeremia 5:25). Selv nå blir mange vidunderlige, inspire-
rende velsignelser holdt borte fra flesteparten av Guds egne 
folk. «Tidligregn,» Guds Hellige Ånd, strømmer ikke slik den 
skulle. 

«For det finnes ugudelige menn i mitt folk. De legger seg på 
lur som når fuglefangere dukker seg ned, setter farlige snarer 
og fanger mennesker» (vers 26, dnb 1978). Ordet «menn» er i 
kursive [kjv] og er lagt til av oversettere. Ordet «ugudelige» 
blir definert på denne måten av Companion Bible: Fra roten 
som indikerer dets natur som, å bryte opp alt som er godt 
eller ønskelig.» Guds folk mister alt som er godt, og er ikke 
en gang klar over det!

Disse lunkne prestene setter snarer og feller for Guds folk. 
Det betyr at noen av lederne deres ikke er ærlige. De setter 
svikefullt opp snarer og feller, og de vet akkurat hva de gjør. 
De ødelegger det noble giftemålet mellom Kristus og Bruden 
Hans! De ødelegger «alt som er godt eller ønskelig»! For et 
uanstendig og satanisk onde. Gud vil behandle dem deretter.

«Profetene profeterer løgn, og prestene styrer etter deres råd, 
og mitt folk vil gjerne ha det slik. Men hva vil dere gjøre når 
enden på dette kommer?» (vers 31). Profetene, eller de ledende 
laodikeiske prestene, profeterer og lærer falskt. Prestene med 
lavere rang følger etter. 

Det hebraiske ordet for «styrer» betyr «å ta det i sine egne 
hender.» Det betyr at de etablerer sin egen regjering, ikke 
Guds styre.

Dessverre vil folkene «gjerne ha det slik.» Ingen vil stoppe 
ondet. Først gjør ledende prester opprør. Prester med en lavere 
rang skulle ha stoppet det, men de svikter å gjøre det. De 
eneste som er igjen til å stoppe det, er legmedlemmene. Men 
de også liker å gjøre opprør mot Guds regjering.

Så det er overveldende katastrofer i vente for alle sammen!
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Gud har et viktig spørsmål til alle sammen. «Hva vil 
dere gjøre når enden på dette kommer?» Hva vil de gjøre når 
nasjonen kollapser? Kanskje liker de å gjøre opprør, men de 
vil ikke like det når den største katastrofen noensinne, slår 
planeten Jorda! Hva vil du gjøre når enden kommer?



Kapittel 4
Hvorfor Israel feilet

Gud satte erkeengelen Lucifer over denne jorda for å 
administrere regjeringen Sin. Lucifer gjorde imidlertid 
opprør, og ble Satan. Han etterlot jorda i tohu og bohu. «I 

begynnelsen skapte Gud himmelen og jorden. Og jorden var øde 
og tom, det var mørke over det store dyp, og Guds Ånd svevet 
over vannene» (1 Mosebok 1:1-2). Ordet «var» skulle vært over-
satt «ble.» Jorda ble «øde og tom»—eller tohu og bohu på hebraisk. 

Jorda var organisert og vakker så lenge Lucifer og den 
tredjedelen av englene han hadde ansvar for administrerte 
Guds regjering. Guds plan for alle englene var at de skulle 
forskjønne og fullføre hele universet.

Så muligheten deres her på jorda var en test. Alle englene 
jublet av fryd da Gud skapte jorda og universet (Job 38:1-7). 
Englene visste at de hadde et fantastisk potensial foran seg.

Men disse englene feilet imidlertid testen. Bibelen åpen-
barer ikke hvor lang tid det gikk før de gjorde opprør. Men 
utfallet i 1 Mosebok 1:2 er veldig klart. Satans arv var tohu 
og bohu. Han forlot jorda ødelagt—«øde og tom.» Alt dette 
skjedde fordi de forkastet Guds regjering.

Gud visste da at hvis Han skulle forskjønne, fullføre og 
styre universet gjennom andre, måtte han gjenskape Seg Selv 
(1 Mosebok 1:26). Bare et medlem av Gudsfamilien kunne 
gjøre jobben—ved å elske regjering slik Gud gjør.

Det betyr at Gud måtte gjenskape jorda og forskjønne 
den igjen. Deretter skapte Han mennesket. Mennesket måtte 



Hvorfor Israel feilet 45

også bli testet ved å gjøre et valg mellom Guds regjering og 
Satans regjering. Menneskene ble gitt det samme potensialet 
som englene hadde—å styre universet. Men mennesket valgte 
Satans vei, og forkastet Guds styre (1 Mosebok 3:1-7). Den inn-
stillingen er grunnen til at Satan er i stand til å forføre hele 
verden.

Jeremia måtte stå overfor Satans onde verden, men med en 
tilleggs dimensjon som var enda mer skremmende. 

TO H U  O G  B O H U  I G J E N !

Som det ble pekt på i forrige kapittel, åpenbarer Jeremia 4 at 
jorda vil bli ødelagt igjen. Uforlignelige atomødeleggelser vil 
etterlate hele byer uten innbyggere (Jeremia 4:7).

Hvorfor er vi i ferd med å se denne jorda så fullstendig 
ødelagt? Det er alltid årsak og virkning. «Jeg så jorden, og se, 
den var øde og tom. Jeg så opp til himmelen, og dens lys var 
borte» (vers 23). Jeremia ser hele jorda i en visjon «øde og 
tom»—tohu og bohu. Ikke en gang himmelen hadde noe lys! 
Satan leder igjen jorda til ødeleggelse!

Enhver versjon av Satans regjering ender med ødeleg-
gelse. Mennesket har fortsatt ikke funnet ut dette. Det er bare 
Guds regjering som fungerer. Gud Faderen og Kristus hadde 
aldri et alvorlig regjeringsproblem. De har levd i gledefylt 
samhold i all evighet!

Verden nekter å underordne seg til Guds regjering. Det gjør 
at Gud bare har en måte å lære folk på. Han lar dem produsere 
tohu og bohu og håper at disse fryktelige negative resultatene 
vil lære dem den leksa.

Hvor vanskelig er det for mennesket å lære å bli styrt av 
Gud? Veldig vanskelig. Jeremia åpenbarer at det er en mye 
dypere tragedie her, som er langt mer skremmende.

Det er trist når du ser at kjødelige mennesker fortsetter å 
forkaste Guds regjering. Du skulle tro at den holdningen ville 
endre seg, når folk blir gitt Guds Hellige Ånd. Det er imid-
lertid mange av Guds egne folk fra begynnelsen av historien, 
som har forkastet Guds styre. Også flertallet i Guds ende-
tids-Kirke avviser regjeringen Hans. Også de er destinert til 
å produsere tohu og bohu—tomhet og ødeleggelse i Guds egen 
Kirke! Dette skulle gi oss den aller sterkeste advarselen om 
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hvor vanskelig det er å akseptere Guds styre! «Jeg hører et rop 
som av en kvinne i barnsnød, et angstskrik som fra en kvinne 
når hun føder sitt først barn. Det er Sions datter som roper. 
Hun stønner, hun strekker hendene ut og sier: Ve meg! Min 
sjel synker maktløs ned i morderes hender» (vers 31). Kvinnen 
her er Sion, Guds egen Kirke. Men det er Guds lunkne, opp-
rørske Kirke.

Dette er en smertefull fødsel for førstegrøden—helgenene 
som er kalt før Kristus vender tilbake. Førstegrødens fødsel 
blir sammenlignet med en kvinne som føder sitt første barn. 
Den åndelige førstgrøden blir født først inn i Guds Rike. Noen 
fødsler er imidlertid hardere enn andre. Guds utvalgte vil bli 
beskyttet fra den kommende Store Trengselen, men ikke lao-
dikeerne. De blir beskrevet her som fanget i det ragnarokket.

Laodikeerne, ikke filadelfierne, roper ut: «Ve meg!» fordi 
arbeidet deres er ødelagt. Det blir ekstremt tohu og bohu. De 
må dø for å bevise sin tro på Gud. Femti prosent av dem mister 
sitt evige liv.

Mange av dem blir utilgivelig harde mens de gjør opprør. 
Jeg tror ikke at noen annen Kirke æra blir dømt så strengt som 
Laodikea (Åpenbaringen 3:14-20).

Hvor er Guds utvalgte i dag? Det er virkelig helt logisk. 
De leverer Jeremias åpenbarte budskap! De gir menneskene på 
denne jorda en mulighet til å omvende seg. Hele arbeidet deres 
er fylt med håp. De er de eneste helgene på jorda som ikke 
produserer tohu og bohu—forvirring, tomhet og ødeleggelse!

De blir fullstendig styrt av Gud og de elsker det. Det er 
ingen grunn til at de ikke skal bli beskyttet fra Trengselen. 
Satan har ikke noe makt over dem. De administrerer Guds 
regjering i Kirken. De kvalifiserer seg til å administrere den 
samme regjeringen over hele jorda.

Jeremia profeterte at laodikeerne og verden ville produsere 
«ødeleggelse på ødeleggelse»—ekstrem tohu og bohu. Uten 
Guds regjering og ledelse er det alltid sluttresultatet. Det er 
den leksjonen som er mest smertefulle å lære, for mennesket.

Men likevel er det stort håp. Jeremia gir et bilde av Guds 
Kirke som føder. Mange medlemmer av Gud Familien er i 
ferd med å bli født. Den store Gud gjenskaper Seg i oss selv 
om fødselen kommer som et resultat av en prøvelse med 
«ødeleggelse på ødeleggelse!»
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K L A R G J Ø R E  B RU D E N

Gud har et enkelt bilde for å hjelpe oss til å forstå hva Han gjør. 
Hvis vi har en fysisk familie som er i oppløsning, der hver av 
foreldrene og barna går sine egne veier, hvordan løser du det 
problemet? Ifølge Guds lov er mannen lederen. Så ektemannen 
må arbeide for å sikre at det først er samhold og kjærlighet 
mellom foreldrene. Da kan begge arbeide sammen med å lede 
barna inn i familieharmoni. 

Det er dette Gud gjør i den potensielle Familien Sin. Guds 
Kirke (Hans hustru) har for eksempel gjort opprør i denne 
endetiden. Gud sammenligner disse som blir kalt etter første-
grøden, med barna i Familien Sin. Førstgrøden er de som er 
kalt i dag, til å være Kristus’ hustru. Denne hustruen vil bli 
en «medhjelper» for Kristus, Ektemannen vår—akkurat slik 
en fysisk hustru skulle være for den fysiske ektemannen sin 
(1 Mosebok 2:18). Fysisk familie og fysiske ekteskap er forhold 
på Gudsplan. Det betyr at institusjonene bare er et forbilde på 
et framtidig ekteskap med Kristus, og tre inn i Guds Familie 
for alltid.

Kristus klargjør Bruden Sin i dag—bringer henne inn i et 
riktig forhold med Ektemannen sin (Åpenbaringen 19:7). Hun 
gjennomgår mange problemer. Kristus prøver og tester oss så 
vi kan være klare når Han kommer tilbake for å styre hele 
verden—Guds framtidige barn. Kirken er «medhjelperen» 
Hans for å utføre den jobben.

Kristus arbeider først med Sin hustru. Deretter kan de styre 
og tjene hele verden. Vi må være klare til å lære milliarder av 
Familiemedlemmer—og det er ikke noen fantasi! Den tida er 
snart her.

 Det er mange mødre i dag som ikke vet hvordan de skal 
behandle barna sine. Det samme er sant åndelig. Vi må bli 
trent for denne betagende æren! Vi må bli en «brud som er 
prydet for sin brudgom.» Hun må pryde seg for Ektemannen 
sin. Det betyr at hun gjør det på Hans måte. Dette er hvor 
regjering kommer inn i bildet. Hun må underordne seg til 
Ektemannens styre for å dele Davids trone med ham. Så den 
tronen styrer hele jorda og senere hele universet (Lukas 1:31-
33; Jesaja 9:6-7). Jeremias visjon er bygd rundt den tronen. Det 
er en visjon som skulle ta pusten fra oss!
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Tenk grundig over karakteren vi trenger for å sitte ved 
siden av Jesus Kristus og hjelpe Ham å styre menneskeheten.

B A S U N E N E S  H ØY T I D

Jeremia 31 er et Basunenes høytid budskap. Jødene leser fort-
satt dette kapitlet på Basunenes høytid, til denne dag. «På den 
tid, sier Herren, vil jeg være alle Israels ætters Gud, og de skal 
være mitt folk. Så sier Herren: Det folk som er unnkommet fra 
sverdet, har funnet nåde i ørkenen. Jeg vil gå og føre Israel til 
ro» (Jeremia 31:1-2). Moffat oversettelsen bruker «fangehull» i 
stedet for «ørkenen.» Når Israel går i fangenskap, vil mange av 
dem være i fangehull når Kristus vender tilbake. Da vil Gud 
gi dem «ro» fra synd og lidelser! Alle mennesker vil bli gitt 
en hvile fra sult, pest, krig og atombomber. Dette er første 
gangen noensinne at menneskeheten vil ha en åndelig hvile. 
Og det vil være for alltid! Det vil plutselig bli fred og ro for alle 
mennesker—som varer evig!

«Fra det fjerne har Herren åpenbart seg for meg: Ja, med 
evig kjærlighet har jeg elsket deg. Derfor har jeg latt min mis-
kunn mot deg vare ved» (vers 3). Nå vil Israel til slutt se at 
Gud aldri stoppet å elske henne! All straffen var utformet for 
å bringe Israel tilbake til Gud.

Etter det begynner Gud å regne velsignelsene Sine over 
Israels folk—den største velstanden som jorda noensinne 
vil kjenne til! «Enda en gang vil jeg bygge deg, og du skal 
bli bygd opp igjen, du jomfru, Israel! Enda en gang skal du 
pryde deg med dine trommer og gå ut i dansen med de glade. 
Enda en gang skal du plante vingårder på Samarias fjell. De 
som planter dem, skal også ta dem i bruk. For det kommer 
en dag da vektere skal rope på Efra’ims fjell: Stå opp og la oss 
dra opp til Sion, til Herren vår Gud! For så sier Herren: Juble 
over Jakob med glede og rop med fryd over det første blant 
folkene! La lovsang lyde og si: Herre, frels ditt folk, dem som 
er igjen av Israel!» (versene 4-7). Israel (hovedsakelig U.S. og 
Britannia) vil lede verden. Gud vil bygge Israel opp igjen, slik 
Han har gjort så mange ganger tidligere. Men dette er den siste 
gangen! Israel vil aldri falle igjen. Å lede verden i rettfer-
dighet er grunnen til at folkene våre ble skapt—hvis vi bare 
hadde kunnet se det!
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Vekterne vil se at Israel kommer tilbake fra fangenskap. De 
vil gi signal til hver gruppe om å slutte seg til prosesjonen—
og si: «la oss dra opp til Sion, til Herren vår Gud!» Åh, hvis vi 
bare hadde kunnet se nå hva Gud har i vente for oss! Kirken 
leder Israel til Gud. Deretter leder Israel hele verden til Gud!

Hvorfor er det vektere på Efraims fjell? Dette er et 
Basunenes høytid budskap. Dette er «en dag»—en spesiell 
hellig dag. De fleste kommentarer ser at dette er en årlig 
hellig dag. Den er bare et forbilde på alle de hellige dagene i 
Morgendagens Verden.

Gud vil bruke Israel—nasjonenes leder—til å lede hele 
verden til Ham med planen til de hellige dagene. Livet er 
meningsløst uten Guds masterplan, skildret ved de hellige 
dagene Hans. Gud vil oppildne hele verden med en inspirerende 
og spennende destinasjon.

Enhver hellig dag vil ha vektere som setter folkene i stand 
til å lære Guds plan, på en riktig måte. Denne lydigheten vil 
fylle verden med glede og håp.

Hvem vil disse vekterne være? En av definisjonene på vek-
tere er «å beskytte, å bevare fra farer (som Gud vokter over 
menneskene)» (Gesenius’ Lexicon). Rotordet betyr «skinne.» 
Vekterne vil beskytte folkene mot farer—som vil gjøre at de 
«skinner» for Gud. De vil skinne som stjernene evig og alltid! 
(Daniel 12:3). Vekterne beskytter folk mot å miste sin evige 
ære med Gud! Det majestetiske målet kan bare bli oppfylt hvis 
folk ser til Guds regjering. Vekterne som hjelper til med å for-
berede dem for Guds Rike, er de som i dag holder Guds plan 
med de hellige dagene. Førstegrøden blir innhøstet i dag så de 
kan hjelpe Kristus med innhøstingen av verden! Det er slik en 
skjønn plan. 

Hver hellige dag er fylt med en visjon. Denne visjonen om 
Morgendagens Verden, er dypt etset inn i Guds utvalgte i dag. 
De må oppfylle en kritisk vekterrolle i nærmeste framtid—for 
hele menneskeheten!

Verden er i ferd med endelig å ha fred. «Se, jeg fører dem 
fra landet i nord og samler dem fra jordens ytterste ende. Blant 
dem er det både blinde og halte, både svangre og fødende. Som 
en stor skare skal de komme tilbake hit» (Jeremia 31:8). Gud 
bringer dem tilbake fra fangenskap til Sitt eget fantastiske 
styre.
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«Med gråt skal de komme og med ydmyke bønner, og jeg 
vil lede dem. Jeg vil føre dem til rennende bekker på en jevn 
vei, hvor de ikke skal snuble. For jeg skal være en far for Israel, 
og Efra’im er min førstefødte» (vers 9). Efraim (Britannia) er 
Guds førstefødte. Herbert Armstrong beviste det for mange år 
siden. Davids trone er i London, England, akkurat nå. Og det 
er selve den tronen som Jesus Kristus vil sitte på om kort tid—
så sier Bibelen din! (Be om det gratis heftet vårt Davids nøkkel.)

«Hør Herrens ord, alle folk! Forkynn det til de fjerne kyster 
og si: Han som spredte Israel, skal samle det og vokte det, som 
en vokter sin hjord. For Herren har utfridd Jakob og løst ham 
av hans hånd som er sterkere enn ham selv. Og de skal komme 
og synge med fryd på Sions berg. De skal stråle av glede over 
Herrens gode ting, over korn og most og olje og unge får og 
okser. Deres sjel skal være som en vannrik hage, de skal ikke 
lide nød lenger» (versene 10-12). For en fantastisk framtid fol-
kene i Amerika og Britannia har. Forestill deg at de ikke skal 
lide nød lenger. For en utopisk framtid! For et storslått bud-
skap vi har for Israel og verden! For et guddommelig håp vi 
har for hele verden!

«Da skal jomfruer glede seg i dans. Unge og gamle skal 
glede seg sammen. Jeg vil vende deres klage til fryd og trøste 
dem og glede dem som sørget. Jeg vil la prestene ha fete retter 
i overflod og mitt folk skal mettes med mine gode ting, sier 
Herren» (versene 13-14). For et utrolig oppdrag vi har. Løpet 
til hele menneskeheten er i ferd med å bli endret! Gud ønsker 
at du skal være en del av dette korstoget. Jobben vår er å hjelpe 
Kristus med å snu sorgen til glede for hele denne jorda. Hele 
verden venter på oss!

«Jeg har hørt Efra’im klage: Du har tuktet meg. Ja, jeg ble 
tuktet som en utemmet kalv. Omvend meg du, så blir jeg 
omvendt! Du er jo Herren min Gud» (vers 18). Hva er det store 
problemet til verden og laodikeerne? De er ikke vant til åket. 
Det betyr at de avviser Guds styre enda de ser på seg selv som 
veldig religiøse.

«Er da Efra’im min dyrebare sønn og mitt kjæreste barn, 
siden jeg ennå må komme han i hu, enda jeg så ofte har talt 
imot ham? Derfor røres mitt hjerte av medynk med ham, jeg må 
forbarme meg over ham, sier Herren» (vers 20). Nå begynner 
Jeremia også å adressere åndelige Israel. Bare Guds folk er 
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sønner i dag. Bare de er unnfanget ved den Hellige Ånd. Bare 
de har en åndelig Far (Johannes 6:44). Bare Faderen kan unn-
fange sønner. Israels nasjoner og verden er ikke unnfangede 
sønner i dag.

«Reis deg varder, sett deg merkesteiner, gi akt på den 
hovedveien, den veien du gikk! Vend tilbake, du jomfru, 
Israel, vend tilbake til dine byer her!» (Jeremia 31:21). Nå blir 
Efraim til hele Israel (åndelig). På hebraisk leses det: «Vend 
tilbake jomfru Israel til den veien du gikk,» eller det kunne 
leses «veien du engang gikk.» Denne jomfruen kunne bare 
være Kristus’ Brud. Bare blodet til Kristus som renser oss, og 
den Hellige Ånd kan gjøre oss en jomfru. Oldtidas Israel opp-
fylte aldri denne rollen—bare Guds Kirke. Guds Brud adlød 
Kristus, men vendte seg deretter bort. Dette er det laodikeiske 
opprøret som er nevnt i så mange profetier.

«Varder» og «merkesteiner» er vaktposter. Det betyr at alt 
de trenger å gjøre, er å se på den veien som de engang vandret 
åndelig, og følge det endetids-Elias lærte dem. De må vende 
tilbake til den veien. 

E N  N Y  T I N G

Hva er den virkelige grunnen til at de gikk seg vill? «Hvor 
lenge vil du vanke omkring, du frafalne datter? For Herren 
skaper noget nytt i landet: Kvinnen skal stadig være om 
mannen» (vers 22, dnb 1930). Dette er den «frafalne datter.» 
Eller Guds Kirke som kjente Ham og deretter gjorde opprør. 
Ordet «frafalne» betyr «vendte bort» på hebraisk. Og husk at 
Gud spesifikt adresserer endetids-Kirken Sin.

Hvordan løser Gud dette problemet? «Hvor lenge vil du 
vanke omkring» skulle leses «vende deg bort.» Gud «skaper 
noget nytt [på jorda]» for å løse problemet deres. Denne nye 
tingen hindrer Hans utvalgte å gjøre opprør, men ikke lunkne 
kristne.

Hva er den nye tingen? Hva enn det er, det er en ny ska-
pelse—en verden og Guds opprørske Laodikea Kirke ikke 
aksepterer. Denne nye tingen er «Kvinnen skal stadig være om 
(eller omgi) mannen.» Kvinnen er Guds Kirke. Kristus profe-
terte at Han ville bygge Kirken Sin (Matteus 16:18). Men det er 
ikke hele historien. Kirken vil omringe, eller bli bygd rundt 
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«mannen.» Rotordet for omgi er å dreie. Så Guds Kirke dreier 
seg rundt «mannen.»

Dette er et av de mest dyptgående konseptene i Bibelen. Det 
er en veldig sterk uttalelse om Guds regjering.

 I denne endetiden ble en mann sendt for å sette alt i rette 
stand (Matteus 17:10-11). Gud sendte én mann for å gjøre den 
jobben. Kirkens kall var å bakke opp og støtte ham. Guds 
Kirke dreide seg rundt den mannen. Som med Paulus, fulgte 
de ham slik han fulgte Kristus (1 Korinterne 11:1). Så Kristus 
må sende en mann som er lydig mot Ham. Kristus gjør 
Arbeidet Sitt gjennom den mannen.

Dette er hvordan vi følger Kristus og underordner oss til 
regjeringen Hans. Dette er den måten som Gud alltid har ledet 
Israel og Kirken Sin på. Dette blir lært tydelig i Bibelen. Gud 
brukte enmannsledelse lik Noah, Abraham, Jakob, Moses, 
Joshua, David og apostelen Peter, bare for å nevne noen få.

Gud bygger alltid Arbeidet Sitt omkring en mann. Hvis du 
ikke aksepterer dette dyptgående konseptet, da må du forkaste 
endetids-Elias (Malakias 3:1; 4:5-6). Hele Guds endetids-Ar-
beid dreier seg rundt ham! Bibelen gjør det veldig klart. Han 
var den fysiske lederen. Hele Kirken sto samlet bak ham for å 
gjøre Guds Arbeid. 

Dette er historien om hvordan Gud gjorde Arbeidet Sitt 
gjennom Jeremia. Det er profeti om hvordan Gud alltid vil 
gjøre Arbeidet Sitt. Kirken dreier seg rundt en mann—Kristus’ 
mann. Dette kan og må du bevise for deg selv. Du er under en 
forbannelse hvis du bare følger en mann (Jeremia 17:5). Det 
må være Kristus’ mann. 

Denne regjeringen til Gud er verdens håp. Dette er hvordan 
Gud ville ha løst alle verdens problemer, også i dag, hvis vi 
ville gi akt på budskapet Hans. Det hele dreier seg om å finne 
Guds mann!

Gud åpenbarer en dyp og ofte fatal brist til og med i Sin 
egen Kirke. Han åpenbarer for oss hvorfor Laodikea Kirken 
Hans har gått seg vill. Alle dens ledere har forkastet Herbert W. 
Armstrong som Guds endetids-Elias. Det betyr at også laodi-
keerne ville forkaste den mannen som ville følge i fotsporene 
hans.

Herbert W. Armstrong gjenopprettet Guds regjering. Han 
var den fysiske lederen til Guds Kirke. Philadelphia Church of 
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God holder fast på den samme regjeringen. Det er den eneste 
måten Gud noensinne gjør Arbeidet Sitt på.

Hvorfor er dette en «ny ting»? Jeremias bok er profeti for 
endetiden. I oldtida etablerte Gud en regjering etter lovens 
bokstav. Moses håndhevet den på Israels folk enten de likte 
det eller ikke. I dag har vi Guds Hellige Ånd og må velge Guds 
regjering. Ingen blir tvunget til å underordne seg. Flesteparten 
av Guds folk har valgt å forkaste Guds enmannsregjering. De 
snakker ofte om «ondene med enmannsregjering.» De avviser 
å la Guds Kirke dreie seg omkring en mann. De må bli kastet 
ut i Trengselen, der Gud får dem til å velge Hans regjering 
eller evig død. Å akseptere Guds regjering frivillig i dag, 
gjør oss kvalifisert til å være Kristus’ Brud—den høyeste 
posisjonen mennesket kan oppnå i Guds Rike!

Dette konseptet går mye dypere. Ekteskap og familie er for-
hold på Gudsplan. De er et forbilde på førstegrødens ekteskap 
med Kristus og Guds Familie. Det fysiske ekteskapet og fami-
lien må dreie seg omkring en mann som leder, hvis vi noen-
sinne skal komme inn i Guds Familie—hensikten med at vi 
er her på denne jorda. Familiene på denne jorda blir ødelagt 
fordi de forkaster Guds form for regjering—og aksepterer en 
versjon av Satans regjering.

Vi må underordne oss til Guds regjering i dag, ellers vil vi 
aldri styre med Kristus eller være i Hans Rike!

G OD  S ØV N

Er vi klare til å lede verden? Det er hva Gud kaller oss for å 
gjøre. Er du klar til å gjøre dette til det dominerende temaet i 
livet ditt? «For jeg vil styrke den trette sjel, og hver sjel som 
sulter vil jeg mette. Ved dette våknet jeg og så meg om, og jeg 
fant at min søvn hadde vært god» (Jeremia 31:25-26). Jeremia 
så en fryktelig visjon om tredje verdenskrig. Den visjonen 
skulle være nok til å holde oss alle våkne! Men han så også 
at Kristus vendte tilbake ved den siste basun. Denne skjønne 
visjonen ga Jeremia god søvn til tross for de forferdelige lidel-
sene som hadde gått forut for den. Det vil bli tider fremover 
som vi ikke kan sove—med mindre vi ser Jeremias skjønne 
visjon av Kristus’ tilbakekomst! Jeremia viste oss alle hvordan 
vi kan ha god søvn i de vanskelige tidene fremover. 
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«Se, dager kommer, sier Herren, da jeg vil opprette en ny 
pakt med Israels hus og med Judas hus. Den skal ikke være 
som den pakt jeg opprettet med deres fedre på den dag jeg 
tok dem ved hånden og førte dem ut av landet Egypt, den 
pakt med meg som de brøt, enda jeg var deres ektemann, sier 
Herren. Men dette er den pakt jeg vil opprette med Israels hus 
etter de dager, sier Herren: Jeg vil gi min lov i deres sinn og 
skrive den i deres hjerte. Jeg vil være deres Gud, og de skal 
være mitt folk» (versene 31-33). Kirken forbereder seg til å 
entre inn i den pakten når Kristus vender tilbake. Hvis vi 
reagerer, får vi hjelpe Kristus med å undervise og inngå den 
pakten med hele menneskeheten!

«De skal ikke lenger lære hver sin neste og hver sin bror og 
si: Kjenn Herren! For de skal alle kjenne meg, både små og 
store, sier Herren. For jeg vil forlate deres misgjerning og ikke 
lenger komme deres synd i hu» (vers 34). Da vil alle kjenne 
Gud. Alle! Ser vi virkelig hva for en strålende framtid som 
ligger framfor oss?

«Så sier Herren, som satte solen til å lyse om dagen og lover 
for månen og stjernene, så de lyser om natten, han som opp-
rører havet så dets bølger bruser—Herren, hærskarenes Gud, 
er hans navn: Dersom disse lover ikke lenger står ved makt for 
mitt åsyn, sier Herren, da skal også Israels ætt opphøre å være 
et folk for mitt åsyn alle dager. Så sier Herren: Dersom him-
melen kan måles der oppe, og jordens grunnvoller utforskes 
der nede, da vil også jeg forkaste all Israels ætt for alt det de 
har gjort, sier Herren» (versene 35-37). Gud ville aldri forkaste 
Israel fullstendig hvis ikke de forkaster Ham. Dette er Guds 
betingelsesløse kjærlighet og lojalitet mot Israel.

Selv Jeremias foreløpige «dommedag» rommer et stort håp. 
Han var ikke en dommedagsprofet. Han var en profet med et 
utrolig håp. Jeremia snakket bare om dårlige nyheter på grunn 
av denne verdens opprør mot Gud. Men det overordnede 
budskapet hans var fylt med håp!

Hvilken Gud er det som lærer oss denne nye pakten i dag, 
og som lærer oss om enmannsregjering? Det er den Gud som 
får sola til å lyse om dagen, og månen og stjernene til å lyse om 
natten! Han er den Gud som deler havene! Dette er den Gud 
bak denne pakten og loven—og enmannsregjeringen. Gud 
prøver å sette litt frykt inn i en hard og opprørsk menneskehet!
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Det er en viktig lekse her. Gud viser oss at universet og 
jorda er underlagt lovene og forskriftene Hans. Det er derfor 
de fungerer så fantastisk! Hvem står bak disse lovene og 
regjeringen som så majestetisk opprettholder universet? 
Den store Skaperen Gud. Hvis menneskene noensinne skal 
ha en slik harmoni, må det komme gjennom Guds lov og 
familieregjering! Det kan ikke komme på noen annen måte!



Kapittel 5
Følge Kristus

I Jeremia 6:2, kjv står det: «Jeg har sammenlignet Sions datter 
med en vakker og skjør kvinne.» Sion, eller Guds Kirkes 
hovedkvarter, er alltid i Israel—så på den måten kan Sion 

representere hele Israel. Her ser vi Sion blir sammenlignet med 
en kvinne. I Bibelen blir en kvinne brukt til å representere 
en kirke. Men hvis det er Sion, er det Guds egen Kirke. Det 
kunne være en opprørsk Sion, eller en lojal Sion, fordi det er 
to endetidskirker.

Det opprørske Sion i endetiden har begått en alvorlig feil. 
«Så sa Herren: Stå på veiene og se til. Spør etter de gamle stier. 
Spør hvor veien går til det gode, og vandre på den! Så skal dere 
finne hvile for deres sjeler. Men de sa: Vi vil ikke vandre på 
den» (vers 16). Guds laodikeiske Kirke har kommet bort fra 
«de gamle stier» som de var lært! Israels nasjoner har også for-
kastet Guds ord som ble gitt til dem, i denne endetiden.

Disse menneskene sa: «Vi vil ikke vandre på Guds vei!» 
Så noen måtte lære og advare Guds Kirke og Israel om Guds 
vei! Hvem var det? Det var Herbert W. Armstrong og Guds 
Philadelphia Church i dag!

«Jeg satte vektere over dere og sa: Gi akt på basunens lyd! 
Men de sa: Vi vil ikke gi akt» (vers 17). Hvem var det som 
sa: Gi akt på basunens lyd» i denne endetiden? Herbert W. 
Armstrong forkynte evangeliet og advarte Israels nasjoner og 
verden. I dag advarer Philadelphia Church of God Guds egen 
laodikeiske Kirke, Israels nasjoner og verden. Det er arbeidet 
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vårt. Vektlegginga vår i dag er på advarselen—slik Jeremias 
var! Vi blåser en basun og advarer. Guds laodikeiske Kirke og 
Israels nasjoner sier: «Vi vil ikke gi akt»! Og for en fryktelig 
straff de må betale for den holdningen.

Disse profetiene blir oppfylt akkurat i dette øyeblikket!
«Hør, du jord! Se, jeg lar ulykke komme over dette folket, 

som en frukt av deres onde råd. For de har ikke gitt akt på 
mine ord, og de har forkastet min lov» (vers 19). Så vi kan se 
at dette budskapet er for hele verden—jorda. Herr Armstrong 
forkynte Guds lov til hele verden! Men folkene forkastet den.

FA L S K  T I L B E D E L S E

«Hva skal jeg med virak fra Sjeba og med den beste kalmus fra 
et fjernt land? Brennofrene deres er ikke til velbehag for meg, 
og slaktofrene vil jeg ikke ha» (vers 20). Når Jeremia snakker 
om brennofre og slaktofre, er det et kodet budskap. Disse 
ofringene ble gjort i templet. I dag er templet Guds Kirke (se 
Efeserne 2:19-21). Så disse orda er også en advarsel til Guds 
egen opprørske Kirke i dag!

Det blir sendt «kraftig villfarelse» til laodikeerne i dag 
(2 Tessalonikerne 2:11). Hva gjør det til slik en kraftig villfar-
else? Fordi selv om de er ivrige til å ofre og gi ofringer, svikter 
de å gjøre det Arbeidet Gud har gitt dem å gjøre. De gir tiende 
og ofringer. De tjener i Kirken. De snakker om kjærlighet, 
kjærlighet, kjærlighet. Så de føler at Gud ikke kunne forkaste 
dem, så lenge de har gjort alle disse gjerningene. Men Jeremia 
forteller at Gud vil forkaste dem i vrede! 

Nå gir Gud en annen advarsel. «Så sier Herren: Se, et folk 
kommer fra landet i nord, et stort folk skal bryte opp fra 
jordens ytterste ende. Bue og spyd holder de i hånden. De 
er grusomme og skåner ingen. Deres røst bruser som havet. 
På hester kommer de ridende, rustet som krigsmenn går 
de mot deg, Sions datter!» (Jeremia 6:22-23). Her er en stor 
nasjon nord for Jerusalem. De har en historie med grusom-
heter i krigføring. Den viser ingen barmhjertighet i krigfø-
ring. De er krigerske menn. Og en veldig god beskrivelse av 
Tyskland! 

Hadde Tyskland barmhjertighet i første og andre verdens-
krig? Husk konsentrasjonsleirene! Verden blir fortsatt hypno-
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tisert over dens tidligere grusomheter fanget på film. Igjen og 
igjen ser vi det på fjernsyn.

Og tro det eller ikke, det er i ferd med å skje igjen, hvis 
vi ikke våkner opp! Denne gangen vil Guds egen laodikeiske 
Kirke, syndende Sion, være midt oppi det.

«Vi har hørt ryktet om det, våre hender er blitt kraft-
løse. Angst har grepet oss, smerter som hos en fødende 
kvinne» (vers 24). Det skal være visst at vi har hørt ryktet om 
Tyskland—særlig Guds egne folk! Når det skjer, vil hendene 
til Guds folk bli kraftløse. Hvorfor? Fordi de har hørt disse 
profetiene mer enn noen andre på denne jorda! De har hørt dem 
tidligere fra herr Armstrong og hører dem nå fra Philadelphia 
Church of God.

«Til en prøver har jeg satt dig blandt mitt folk, til en fast 
borg, forat du skal kjenne og prøve deres vei» (vers 27, dnb 
1930). Gud snakker fremdeles om Sion, Kirken Sin. Gud sier: 
«Til en prøver har jeg satt deg … til en fast borg» blant Israel. 
Gud gjorde dette. Han reiste opp Sion for å gjøre et arbeide. 
Folkene Hans voktet fra borgen og advarte Israel om Guds pro-
fetier. Noen av Sions medlemmer gjør Guds Arbeid, men det er 
mange som ikke gjør det.

Guds Kirke er en borg som Gud vil beskytte—hvis med-
lemmene adlyder loven Hans. Vi har ingenting å frykte hvis vi 
adlyder Gud. Men hvis vi svikter å adlyde Gud, da kommer vi 
inn i en tid når frykt, uten tvil, vil være det mest dominerende 
i livet vårt!

‘ D U  K A N  I K K E  F O R L AT E  G U D S  K I R K E ’

Vi hører ofte folk sier at det ville være en alvorlig feiltakelse å 
forlate Guds Kirke. Men visste du at Jeremia forlot Guds Kirke, 
og varslet andre om å gjøre det? Han sa selvfølgelig ikke alltid 
at folk skulle forlate den. Men han sa at det er en tid for å 
forlate Guds tempel, eller Kirke. Templet er Kirken i Det nye 
testamente.

Jeremia lærte at det ligger mer i å følge Gud, enn å tilhøre et 
tempel, en kirke eller en organisasjon av mennesker. Han ga en 
av de sterkeste advarslene i Bibelen om å forlate Guds Kirke!

«Dette ord kom til Jeremia fra Herren: Still deg i porten 
til Herrens hus og rop ut dette ord og si: Hør Herrens ord, 
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hele Juda, dere som går inn gjennom disse portene for å 
tilbe Herren» (Jeremia 7:1-2). Guds helgener er det åndelige 
templet i dag. Jeremia drøfter Guds hus, tempel eller folk. Han 
sto i porten til templet, hvor tilbederne måtte se og høre 
ham! Folk beskyldte ham selvfølgelig for å forlate Guds tempel. 
De sa at han var en forræder som forrådte dem.

Men husk at dette primært er en profeti for i dag.
«Så sier Herren, hærskarenes Gud, Israels Gud: Bedre deres 

veier og deres gjerninger! Så vil jeg la dere bo på dette sted. 
Fest ikke lit til løgnaktige ord, når folk sier: Her er Herrens 
tempel, Herrens tempel, Herrens tempel!» (versene 3-4). 
Jeremia advarte dem om å omvende seg og slutte med å lytte 
til løgnaktige ord. Hva var disse løgnaktige orda? Templet, tem-
plet, templet. Uttalelsen deres var den samme som det Guds 
folk sier i dag: kirken, kirken, kirken! Eller for å si det på en 
annen måte—«Dette er Guds Kirke,» eller: «Du kan ikke 
forlate Guds Kirke,» eller: «Dette er fortsatt Guds Kirke.»

Alle disse uttalelsene er løgnaktige ord! Det var et problem 
på Jeremias tid, og han profeterte at det ville være et problem 
i Guds egen Kirke i dag! Dette er løgnaktige ord fordi disse 
uttalelsene tilsier at dette er Guds folk som gjør Guds Arbeid. 
Det er simpelthen ikke sant!

Guds trofaste folk, akkurat som Jeremia, har i oppgave å 
advare Guds utro folk i dag om at de går seg vill, åndelig.

Hvis Guds folk går seg vill, da blir det en synd å bli hos 
dem. En appell om å bli i en syndende kirke, blir «løgnaktige 
ord»! (vers 8).

Noen spør: «Vel, kan ikke Gud kontrollere Sine egne 
ledere?» Svaret er nei, Han kan ikke, fordi Han har skapt 
dem med en fri vilje og de må velge rett framfor galt. Gud vil 
ikke tvinge lydighet på lederne Sine eller etterfølgerne Sine. 
Karakter blir bygd ved frivillig å velge Guds vei.

Bibelen er full av eksempler der Guds folk ble ledet vill av 
syndige ledere.

«Hva så? Dere stjeler, slår i hjel, driver hor, sverger falsk og 
brenner røkelse for Ba’al og følger andre guder, som dere ikke 
kjenner. Og så kommer dere og står fram for mitt åsyn i dette hus 
som er kalt ved mitt navn, og sier: Vi er frelst!—og så vil dere 
fremdeles gjøre alle disse avskyelige ting!» (versene 9-10). Disse 
folkene vendte seg bort fra Gud samtidig som de snakket skinn-
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hellig om å elske Gud og templet Hans! Bare å ha Guds navn gjør 
det ikke til Guds Kirke. Jeremia sier at templet bare blir kalt ved 
Guds navn, og han fordømmer dem for å forkaste Guds Ord.

Laodikeerne hadde Guds sannhet i denne endetiden, men 
har nå vendt seg bort fra Gud mens de hyklersk oppfører seg 
veldig religiøst. 

«Er da dette hus som er kalt med mitt navn, blitt en røver-
hule i deres øyne? Se, også jeg har sett det, sier Herren. Gå 
til min bolig som var i Silo, der jeg lot mitt navn bo i den 
første tiden. Se hva jeg har gjort med det på grunn av mitt 
folk Israels ondskap» (Jeremia 7:11-12). Det hebraiske ordet for 
«min bolig» betyr «helligdom»—det helligste stedet i templet, 
det aller helligste. Disse var Guds egne folk. Han bodde blant 
dem. Men folkene vendte seg bort fra Gud. Så Gud var ikke 
lenger tilstedeværende blant dem. Som i Åpenbaringen 2 og 3, 
flyttet Gud lampen Sin da folkene vendte seg til synd! Noe 
fryktelig skjedde med Guds «bolig» i Silo. Det er en kraftig 
leksjon for oss i dag.

Historien om Silo er i 1 Samuel 4. Israel hadde paktens ark 
som inneholdt de to steintavlene, eller De ti bud. Arken var et 
symbol på Guds trone—Hans tilstedeværelse. Da israelittene 
krysset Jordanelva, hadde de arken. De så at vannet i Jordan 
delte seg, så de kunne gå over. De visste at det var et stort 
mirakel fra Gud. Da Israel sirklet rundt Jeriko sju ganger, raste 
muren ned. De hadde paktens ark med seg. Alle israelittene 
visste at Gud var med dem og hadde utformet disse miraklene.

Da templet ble bygd, ble arken plassert i helligdommen, det 
aller helligste. Israelittene tenkte at Gud alltid var med dem 
når de hadde arken. I 1 Samuel 4, hadde de arken da de dro ut 
for å kjempe. Men mer enn 30 000 israelske soldater gikk tapt 
i en blodig massakre!

Israels folk var veldig motløse. De ønsket å vite hvorfor 
dette skjedde. Så Gud åpenbarte til dem at Han hadde forlatt 
dem på grunn av ondskapen deres, som blir forklart i det sju-
ende kapitlet i Jeremia. Selv om Guds folk har arken, eller tem-
plet, eller navnet til Kirken Hans, er Han imot dem hvis de 
gjør opprør!

Det er ikke nok å ha Guds navn. Gud må også være der! 
Og hvis Guds folk vender seg bort fra Ham, vil Han ikke være 
med dem.
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Hvis Gud straffet fysiske Israel slik Han gjorde i 1 Samuel 4 
og Jeremia 7, hva vil Han gjøre mot åndelige Israel, Kirken Sin, 
i dag?

«Og deretter kommer og presenterer dere selv for meg i 
dette hus, som tilhører meg, og tenker at dere er ganske trygge 
nå—trygge så dere kan fortsette med alle disse avskyelige 
skikkene!» (Jeremia 7:10, Moffat).

«Så vil jeg gjøre med det hus som er kalt med mitt navn, og 
som dere setter deres lit til, og med det sted som jeg gav dere 
og deres fedre, slik som jeg har gjort med Silo. Jeg vil kaste 
dere bort fra mitt åsyn, slik som jeg har kastet bort alle deres 
brødre, hele Efra’ims ætt» (versene 14-15).

«Så sier Herren, hærskarenes Gud, Israels Gud: Legg bare 
deres brennoffer til deres slaktoffer og et kjøtt! For den dag 
jeg førte deres fedre ut av landet Egypt, da talte jeg ikke til 
dem om brennoffer og slaktoffer, jeg gav dem ikke befaling om 
det. Men dette var det bud jeg gav dem: Hør på min røst! Så 
jeg vil være deres Gud, og dere skal være mitt folk. Dere skal 
vandre på alle de veier jeg befaler dere, så skal det gå dere vel» 
(versene 21-23). Israelittene kom inn i en rituell religion. De 
betraktet seg selv som veldig religiøse, men de gjorde opprør 
og begikk avskyelige synder!

Og slik er det i dag. Laodikeerne opptrer veldig religiøst, 
mens de gjør opprør mot Gud!

Gud inspirerte Jeremia til å skrive om vår tid i dag. Han 
advarte om at vi må huske hva Gud befalte (hovedsakelig 
gjennom Herbert W. Armstrong i denne endetiden). Det er 
ikke nok å kalle oss selv for Guds folk. Vi må også adlyde Gud!

Vi har alle lest hvordan Satan kom som en «lysets engel» 
(2 Korinterne 11:14). Vi ser ofte at en leder klemmer barn og 
snakker endeløst om kjærlighet, kjærlighet, kjærlighet, og vi 
finner det så vanskelig å forestille oss at denne personen er 
motivert av Satan. Men det er hvordan Satan kommer! Han 
opptrer som en «lysets engel.» Vi må forstå dette eller bli 
forført!

«Men de hørte ikke og vendte ikke øret til meg. De fulgte 
sine egne tanker, sitt onde, hårde hjerte. De vendte ryggen, 
ikke ansiktet til meg» (Jeremia 7:24). Hvis Guds Kirke vender 
«ryggen» til Ham—sier Gud: kom ut av den! Vi må lytte til 
og bli irettesatt av Gud (vers 28). Dette er en profeti for i dag. 
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Hvis vi feiler, vil vi motta Guds vrede—i denne generasjonen 
(vers 29).

Mange av Guds egne folk forkastet Gud ved svik (Jeremia 9:6). 
De vil ikke at Gud skal styre dem! Så de kom opp med noen 
akademiske resonnement og de forfører seg selv. Men Gud 
aksepterer ikke de opprørske ideene deres. Han går til kjernen 
av problemet deres. Han bare sier: De avviser å kjenne meg»! 
Og det er et holdningsproblem.

«Da Jeremia var kommet i fangehullet, i kjelleren, og hadde 
sittet der i mange dager, sendte kong Sidkia bud og lot ham 
hente. Kongen spurte ham i hemmelighet i sitt hus og sa: Er 
det noe ord fra Herren? Jeremia svarte: Ja, det er. Og så sa 
han: Du skal bli gitt i Babel-kongens hånd» (Jeremia 37:16-17). 
Sidkia så Jeremia i hemmelighet. Han fikk sannsynligvis 
Jeremia brakt inn gjennom bakdøra om natta. Deretter spurte 
han Jeremia om det var «noe ord fra Herren.»

Dypt inne visste han hvor Guds ord var. Men likevel narret 
han seg selv til å tro at han kunne unnslippe Guds vrede. 
Han tok feil. Sidkia fortalte aldri sannheten til folket sitt. Så 
da babylonerne beseiret Juda, drepte de begge Sidkias sønner 
foran øynene på ham! Deretter blindet de Sidkia og tok ham 
til Babylon.

På et eller annet tidspunkt i denne sjokkerende straffen, må 
Sidkia ha sagt tårefylt: «Jeg skulle ha stått opp for Gud.»

Gud har gitt endetidsfolkene Sine denne åpenbaringen 
gjennom Jeremia. Den er hovedsakelig for oss i dag. Hvis vi 
nekter å underordne oss Guds inspirerte Ord, da vil framtida 
vår bli lik Sidkias skjebne!

Spørsmålet er ikke hvor Guds Kirke er. Det er hvor Gud 
er! Gud var ikke i templet, Han var i fangehullet sammen med 
Jeremia! Guds leder var ikke i et opphøyd kontor. Han var i et 
fangehull! Og Gud var der sammen med Ham. Det er ofte en 
realitet for Gud og tjenerne Hans.

Den eneste tida vi ønsker å være i Guds Kirke er når Gud er 
der. Gud hadde flyttet lampen Sin fra Laodikea Kirken, og det 
er bare skremmende katastrofer framfor den kirken!

D E T  E R  B A R E  E T T  G U D S  A R B E I D

La oss bevege oss til Jeremia 26, som er et motstykke til 
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Jeremia 7. Begge kapitlene handler om to endetidskirker til 
Gud. «I begynnelsen av Judas konge Jojakims, Josias sønns 
regjering kom dette ord fra Herren: Så sier Herren: Stå fram i 
forgården til Herrens hus. Tal til alle Judas byer, som kommer 
for å tilbe i Herrens hus, alle de ord jeg har befalt deg å tale 
til dem! Utelat ikke et eneste ord!» (Jeremia 26:1-2). Jeremia 
måtte snakke til alle tempeltilbederne. Vi har vist mange 
ganger at tempelet er Guds kirke i dag, og at Jeremia hovedsa-
kelig er en endetidsbok. (Se Jeremia 23:20; 30:24—legg merke 
til ordet «forstå».) Så i disse siste dager, gjør Guds egen Kirke 
opprør mot Ham. I Jeremia 26:2, sier Gud at vi ikke må ute-
late et eneste ord. Det betyr at du aldri inngår noe kompro-
miss med det Gud sier. Herbert Armstrong sa ofte at hvis det 
fantes noen grunn han kunne se hvorfor Gud ville bruke ham, 
var det fordi han ikke ville inngå et eneste fnugg kompromiss 
med Guds Ord. Det er grunnen til at du ser så mye religiøs for-
virring i dag. Religiøse ledere inngår stadig kompromiss med 
Guds ord.

F O R K A S T E  G U D S  L OV

«Kanskje de vil høre og vende om, hver fra sin onde vei. Så 
vil jeg angre det onde jeg tenker på å gjøre mot dem for deres 
onde gjerningers skyld. Du skal si til dem: Så sier Herren: 
Dersom dere ikke vil høre på meg, så dere følger den lov som 
jeg har gitt dere, så dere hører på mine tjenere profetenes ord, 
dem som jeg sender til dere både tidlig og sent, uten at dere 
hører, da vil jeg gjøre med dette huset som med Silo, og denne 
byen vil jeg gjøre til en forbannelse for alle jordens folkeslag» 
(versene 3-6). Hvem brukte Gud til å sette loven Sin foran fol-
kene Sine i denne endetiden? Nesten alle religioner forkaster 
Guds lov i dag. Men Herbert Armstrong gjorde ikke. Han satte 
den rett foran Guds egen Kirke og verden. Verden nektet å 
akseptere den loven—og kirken som herr Armstrong grunnla, 
har gjort det samme!

Mange religiøse lærde resonnerer rundt Guds lov i dag og 
fantaserer om at de har rett. Men Gud kutter igjennom lærd 
tøv og kaller disse lærde for opprørere.

«Prestene og profetene og hele folket hørte Jeremia tale 
disse ord i Herrens hus» (vers 7). Det Jeremia gjorde var et 
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forbilde på denne endetidens budskap. Han kom rett inn 
i templet så folkene måtte høre budskapet hans! Gud sier at 
de sanne etterfølgerne hans vil ha den samme innstillingen 
i dag. Vi må få dette budskapet ut så Israel, og spesielt Guds 
egen laodikeiske Kirke, kan høre det. Gud sier at mange av 
Hans egne folk gjør opprør i denne endetiden. Gud advarer 
dem alltid og håper at de vil omvende seg og unnslippe den 
kommende Trengselen.

«Da Jeremia var ferdig med å tale alt det Herren hadde 
befalt ham å tale til hele folket, da grep de ham, prestene og 
profetene og hele folket, og de sa: Du skal dø! Hvorfor har 
du profetert i Herrens navn og sagt: Det skal gå med dette 
huset som med Silo! Og denne byen skal bli øde, uten innbyg-
gere!—Og hele folket samlet seg mot Jeremia i Herrens hus» 
(versene 8-9). 

Dette budskapet er hovedsakelig for i dag. Jeremia drøfter 
en atomkatastrofe der byer blir forlatt «uten innbyggere!» I 
Jeremias tid ble ikke Jerusalem forlatt uten innbyggere. Men 
mange amerikanske og britiske byer vil oppleve denne atom-
katastrofen i nær framtid, hvis de ikke omvender seg! Jeremia 
ble bedt om å slutte å gi det budskapet eller dø! De ba ham å 
holde munn eller bli drept. Guds egne tempeltilbedere i Israel 
prøvde å drepe ham på en lovlig måte!

I dag blir noen mennesker opprørte over oss når vi for-
kynner sannheten. Worldwide Church of God var så opprørt 
at den prøvde å hindre oss fra å trykke Tidenes Mysterium—
Guds sannhet. Det sjokkerer oss ikke. Vi ville bli sjokkert hvis 
det ikke var noen som ble opprørt!

Vi blir noen ganger beskyldt for å ha gal innstilling i bud-
skapet vårt. Selvfølgelig, det er også hva de sa til Jeremia og 
alle Guds budbringere. Stoppet det Guds ledere? Selvfølgelig 
ikke! Vi forventer noe kritikk. Men vi forstår virkelig at 
dette er Guds budskap, og at det må bli forkynt! Gud befaler 
oss å gjøre det!

«Da Judas høvdinger hørte dette, gikk de fra kon-
gens hus opp til Herrens hus, og de satte seg i inn-
gangen t i l  Her rens nye port .  Prestene og profe-
tene sa til høvdingene og til alt folket: Denne mannen 
fortjener dødsdom! For han har profetert mot denne byen, 
slik som dere har hørt med egne ører» (versene 10-11). 
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Jeremias verste fiender var i templet! Og i dag er våre verste 
fiender i Guds egen Kirke! Det er fordi budskapet vårt for-
dømmer dem for å svikte med å gjøre Guds Arbeid.

«Da sa Jeremia til alle høvdingene og til hele folket: Herren 
har sendt meg for å profetere mot dette hus og mot denne by 
alt det dere har hørt» (vers 12). Jeremia ble sendt for å profetere 
mot Guds hus og Juda. I dag er vi sendt av Gud for å profetere 
mot Guds egen laodikeiske Kirke og Israels nasjoner! Begge 
gruppene er skyldige i opprør mot Gud. Vi har et mandat fra 
Gud om å forkynne dette budskapet! Ingen kan stoppe det. 
Det er fordi det ikke er vår ide—det er Guds befaling.

Dette budskapet er det eneste håpet for Amerika og 
Britannia. Det er bare dette budskapet og deres omvendelse 
som kan redde dem fra katastrofe. «Så [endre] nå deres veier 
og deres gjerninger og hør på Herrens, deres Guds røst! Så 
skal Herren angre det onde han har talt mot dere» (vers 13). 
Hvis noen omvender seg individuelt, vil Gud ikke bringe øde-
leggelse over ham eller henne. Det finnes ikke noe annet håp! 
Guds laodikeiske Kirke og Israel må endre sine veier.

«Og jeg, se, jeg er i deres hånd. Gjør med meg slik som 
godt og rett er i deres øyne! Men dere skal vite at dersom dere 
dreper meg, da fører dere uskyldig blod over dere selv og over 
denne byen og dens innbyggere, for Herren har i sannhet 
sendt meg til dere for at jeg skulle tale alle disse ord for deres 
ører» (versene 14-15). Hvis folk forfølger oss, kjemper de mot 
Gud. Alle mennesker på planeten Jorda må lære å kjenne at 
Gud står bak budskapet vårt!

«Da sa høvdingene og hele folket til prestene og profetene: 
Denne mannen fortjener ikke noen dødsdom. For han har talt 
til oss i Herrens, vår Guds navn» (vers 16). Dette er en forbløf-
fende uttalelse. De verdslige lederne visste at Jeremia forkynte 
Guds sannhet, og de ønsket ikke å drepe ham. Men religiøse 
ledere forkastet Guds budskap og ønsket Jeremia død. Det 
meste av hatet mot Guds budskap kommer alltid fra den reli-
giøse sektoren. Herr Armstrong er et perfekt eksempel på det. 
Mens mange verdensledere og myndighetspersoner respekterte 
ham, hatet trossamfunnet det han sto for.

I Jeremias dager intensiverte imidlertid de verdslige 
ledernes hat mens han profeterte (se Jeremia 37). «Og noen av 
landets eldste stod opp og sa til hele folkesamlingen: Mika fra 
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Moreset profeterte i Judas konge Hiskias dager og sa til hele 
Judas folk: Så sier Herren, hærskarenes Gud: Sion skal pløyes 
som en åker, og Jerusalem skal bli til grushauger og tempel-
berget til skogbakker» (Jeremia 26: 17-18). Husk, dette er en 
endetidsprofeti. Guds Kirke vil bli pløyd som en åker! Vet du 
hva en pløyd åker er lik? Den er revet i små biter. Det vil skje 
med Guds laodikeiske Kirke.

Israels nasjoner vil bli lik søppel «hauger»! Dette er 
skremmende profetier om Israels nasjoner, som inkluderer 
Amerika, Britannia, Canada, Australia, New Zealand og andre 
demokratier i nordvestlige Europa. Herbert Armstrong for-
kynte disse profetiene i over 50 år. Det er på tide at folkene 
våre våkner opp!

«Men Judas konge Hiskia og hele Juda—drepte de ham 
vel for dette? Fryktet han ikke Herren og bønnfalte ham, så 
Herren angret det onde han hadde talt mot dem? Og vi er i 
ferd med å føre en stor ulykke over oss selv!» (vers 19). Gud 
kaller fremdeles på hver og en av oss om å omvende oss! Det 
er fortsatt håp. Omvendelse betyr ikke å vende seg til en for-
ført Kirke, men til Guds sannhet!

Deretter kommer Jeremia inn i en av de mest tankevek-
kende og skremmende hendelsene i denne boka. Det var en 
mann som het Uria, som også profeterte i Guds navn, og det 
fikk ham drept! Du trenger å vite hvorfor.

H VO R F O R  U R I A  B L E  D R E P T

«Det var også en annen mann som profeterte i Herrens navn, 
Uria, Semajas sønn, fra Kirjat-Jearim. Han profeterte mot 
denne byen og dette landet nøyaktig som Jeremia gjorde. Kong 
Jojakim og alle hans krigsmenn og alle høvdingene hørte hans 
ord, og kongen søkte å drepe ham. Men Uria fikk høre det 
og ble redd, og han flyktet og kom til Egypt. Da sendt kong 
Jojakim noen menn til Egypt—Elnatan, Akbors sønn, og noen 
andre menn med ham, og de hentet Uria fra Egypt og førte 
ham til kong Jojakim. Han lot ham drepe med sverd og kastet 
liket hans ut på fattigfolks gravplass. Men Akikam, Safans 
sønn, holdt sin hånd over Jeremia, så han ikke ble overgitt i 
folkets hånd for å bli drept» (versene 20-24). Husk, disse pro-
fetiene er hovedsakelig for endetiden. Det vil bli Uria-er som 
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vil komme på scenen i dag også! Uria profeterte i Guds navn 
og mot Jerusalem og Juda. Men det er ingen indikasjon på 
at han arbeidet sammen med Jeremia. Han ønsket sannsyn-
ligvis sine egne etterfølgere i stedet for å støtte Guds Arbeid 
gjennom Jeremia. Det betyr at han virkelig manglet tro på det 
Gud gjorde gjennom Jeremia. 

I dag er det noen laodikeiske ledere som forkynner mye 
av læren til herr Armstrong, men som forkaster Philadelphia 
Church, som Gud reiste opp for å etterfølge ham! Hva vil skje 
med dem? De har ikke Gud bak seg, så de vil få panikk når 
det kommer virkelig forfølgelse. Lik Uria, heller enn å bli med 
Gud og Jeremia, flykter de—og det kan gjøre at de blir drept!

De mangler tro på den levende Gud fordi de ikke støtter 
Arbeidet Hans. Gud sa at Han ville reise opp et arbeid i 
våre dager, som mange ikke ville tro på når det ble fortalt 
(Habakkuk 1:5). Hvis vi ikke en gang kan skjelne hvor Guds 
Arbeid er, da er det noe tragisk som mangler i det åndelige 
livet vårt! 

Det er ikke nok å forkynne Guds Ord og profetier. Vi må 
alle finne det sanne Arbeidet til Kristus—det er bare ett—og 
deretter bakke opp og støtte den bestrebelsen. Det er bare da 
du vil ha troen og krafta til å stå opp og kjempe for Gud! Gud 
vil bare støtte deg mens du støtter Ham og Arbeidet Hans! 
Jeremia flyktet ikke. Han ble satt i fengsel, deretter befridd av 
fienden, Nebukadnesars Babylon. Dette kunne skje med noen 
av Guds folk i endetiden. Poenget er, vi må vite hvor Guds 
Arbeid er og aldri forlate det. Gud vil alltid ta vare på de lojale 
folkene Sine.

Det er mange som kjenner til Guds Ord og profetiene 
Hans for endetiden. Men det er ikke det store spørsmålet. Den 
eneste visjonen som vil redde oss fra fysisk ødeleggelse, er å 
vite hvor Kristus og Arbeidet Hans er—så følge det! Det er 
bare da du vandrer i levende tro. Vi må bakke opp og støtte 
Guds Arbeid, eller du kunne få deg selv drept.



Kapittel 6
Laodikeiske prester

Budskapet som Gud åpenbarte til Jeremia, adresserer en 
spesifikk tilstand som er særegen for vår tid. «Hvordan 
kan dere si: Vi er vise, og Herrens lov har vi hos oss? 

Sannelig, se, til løgn har de skriftlærdes løgnpenn gjort den. De 
vise blir til skamme, de blir forferdet, og ulykken rammer dem. 
Se, Herrens ord har de forkastet. Hvor skulle de da ha visdom 
fra?» (Jeremia 8:8-9). Hvem er vise i loven? Det er bare Guds 
folk som er vise angående loven i dag. Men mange av disse 
«vise» mennene har forkastet Guds lov! 

Dette kunne bare gjelde laodikeerne til Gud i denne ende-
tiden. Det er bare de som hadde Guds lov tidligere, og som 
forkaster den nå!

Hva er det virkelige problemet deres? Jeremia 9:6 besvarer 
det spørsmålet: «Du bor midt i svik. I sin svik vil de ikke 
kjenne meg, sier Herren.» I sin svik forkaster de å kjenne Gud! 
Det er så lett å vri på det som Gud har lært oss, og likevel 
opptre så rettferdig. De kan bruke alt det akademiske sviket de 
vil, men det er likevel opprør!

F O R K A S T E  G U D S  L OV

Legg merke til hva Joseph Tkach sr., tidligere ledende pastor 
for Worldwide Church of God, sa om Guds lov: «Det er en 
vanlig feil å anta: ‘Hvis alle bare ville holde De ti bud, for 
en fin verden vi ville ha.’ Kristne skulle ta i betraktning at 
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De ti bud ikke krever vennlighet, barmhjertighet, medfø-
lelse, generøsitet, offer for andre, upartiskhet, tålmodighet 
eller kjærlighet. De ti bud forbyr heller ikke spesifikt forfen-
gelighet, misunnelse, hat, raseri eller egoistiske ambisjoner» 
(medarbeiderbrev, 27. mai, 1992). 

Det er nær til å være en blasfemisk uttalelse. Les hva Bibelen 
sier: «Ve dere, skriftlærde og fariseere, dere hyklere, som gir 
tiende av mynte og anis og karve, men lar ugjort det som 
veier tyngre i loven: Rettferd, barmhjertighet og troskap. Dette 
skulle gjøres, og det andre ikke forsømmes» (Matteus 23:23). 
Her er «loven» nevnt i Guds ord. Og den sier at en av tin-
gene som veier tyngre i loven er barmhjertighet! Akkurat 
det motsatte av hva herr Tkach sa! Han sa også at De ti bud 
«ikke krever offer … eller kjærlighet.» La oss lese 1 Johannes 
5:3: «For dette er kjærligheten til Gud at vi holder hans bud. 
Og hans bud er ikke tunge.» Gud sier at kjærlighet er å holde 
loven! Med andre ord, hvis du ikke holder De ti bud, har du 
ikke kjærlighet!

«Den mann som er vis, han skal skjønne dette. Og den som 
Herrens munn har talt til, han skal forkynne det: Hvorfor er 
landet gått til grunne? Hvorfor er det oppbrent som ørkenen, 
så det ikke er noen som ferdes der?» (Jeremia 9:12). Guds egen 
munn talte alle disse ordene til oss—Hans egen munn! Vil vi 
lytte til ordene fra Guds egen munn?

Hvis vi tror at disse ordene er fra Gud, da sier Gud at vi må 
forkynne dem! Vi har ikke noe valg—Gud befaler oss om å for-
kynne Hans ord. Men hva må vi forkynne? Hva er Guds bud-
skap? At landet vårt vil bli «oppbrent som ørkenen»! Det betyr 
atomkrig!

Gud ønsker at vi skal omvende oss. Legg merke til vers 13: 
«Herren sa: Fordi de forlot min lov, som jeg la fram for dem, og 
ikke hørte på min røst og ikke fulgte den …» Noen har for-
latt Guds lov, som Han la fram for dem, i denne endetiden. 
Du kan ikke forlate Guds lov hvis du ikke hadde den en gang, 
og holdt den. Guds egne folk, som hadde Guds lov satt fram 
for dem i denne endetiden av Herbert Armstrong, har forkastet 
den loven. Herr Armstrong forkynte faktisk den loven til hele 
verden i mange år, men de fleste ville ikke adlyde Guds røst. 
Den største tragedien er at Gud satte loven Sin fram for Sin 
egen Kirke, og at den nå forkaster den loven. Gud vil straffe 
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U.S. og Britannia slik ingen nasjoner noensinne har blitt 
straffet! Dette burde så visst oppildne oss til å søke intenst 
etter Guds sannhet. 

«Hør, klageropet lyder fra Sion: «Å, hvor vi er herjet! Vi må 
skamme oss dypt, for vi må forlate landet, siden de har lagt 
våre hjem i grus» (vers 19, dnb 1978). Det hørtes et klagerop 
fra Sion, Guds Kirke. Hvorfor skulle Guds egne folk jamre av 
smerte? Fordi de forlot Guds lov og sviktet med å profetere 
Guds advarende endetidsbudskap!

Gud har en perfekt visjon. Han har allerede sett Sin egen 
Kirkes klage over smertene i fangenskap. Det har ikke skjedd 
ennå, men du kan være sikker på at det vil skje, akkurat slik 
Gud sier det vil.

«Men den som vil rose seg, la ham rose seg av at han er for-
standig og kjenner meg, at jeg er Herren, som gjør miskunn, 
rett og rettferdighet på jorden. For i det har jeg velbehag, sier 
Herren» (vers 24). Den eneste sanne æren du noensinne vil ha, 
er å forstå og kjenne den store kjærlighetens Gud. Det er ingen 
andre steder vi vil finne ære.

«Se, dager kommer, sier Herren, da jeg vil straffe alle de 
som er omskårne sammen med de uomskårne» (vers 25, kjv). 
Hvem er de omskårne og uomskårne? Gud vil straffe Kirken 
Sin sammen med Israels nasjoner. Det er bare Guds folk som 
virkelig kan forstå dette.

«Jeg vet, Herre, at et menneske ikke selv råder for sin vei, 
at det ikke står til vandringsmannen å styre sin gang. Tukt 
meg, Herre, men med måte, ikke i din vrede, for at du ikke 
skal gjøre rent slutt på meg!» (Jeremia 10:23-24). Vet du og 
jeg, dypt inne, at vi ikke kan styre vår gang? Gud sier at hvis 
du virkelig vet dette, vil du ustanselig be om at Gud irette-
setter deg. Ber du ofte Gud om å irettesette deg, fordi du vet at 
mennesket ikke kan styre sin gang?

Du kan ikke en gang styre ett av dine steg. Jeremia lærte 
denne leksjonen dypt. Det er grunnen til at Gud kunne bruke 
ham så effektivt. Hvis vi skal kunne brukes, må vi være 
ydmyke og søke Guds irettesettelse. Denne ydmyke hold-
ningen er så sjelden i dag. Men dette er den eneste holdningen 
Gud kan bruke. Fordi denne verdens religioner mangler 
denne holdningen, befinner de seg i en ødemark av religiøs 
forvirring.
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H Y R D E R  F O R  G U D S  F L O K K

La oss nå gå videre til kapittel 23. Jeremia 23 er motstykket 
til Esekiel 34. Det omhandler det samme problemet. «Herrens 
vrede skal ikke vende tilbake før han har utført og fullbyrdet 
sitt hjertes tanker. I de siste dager skal dere forstå det helt» 
(Jeremia 23:20). Som jeg har sagt tidligere, hadde det vært 
bedre at utrykket «forstå det helt» hadde blitt oversatt «forstå 
det fullt ut.» Så i denne endetiden, vet Guds folk at Jeremia 
(og særlig Jeremia 23) gjelder oss. Det vil være en skam for 

EN RETTFERDIG LEDER Herbert W. Armstrong satte Guds lov 
framfor Guds Kirke og verden. Han ville ikke kompromittere et 
fnugg med Guds Ord.

TRUMPET PHOTO
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oss hvis vi feiler å forstå. Det er bare i denne endetiden vi kan 
sette dette bibelske «puslespillet» sammen fullt ut. Gud åpen-
barer de bitene i puslespillet som er nødvendige for å fullføre 
bildet. Dette er også hva Gud fortalte til Daniel (Daniel 12:4, 9).

«Både profet og prest er gudløse. Endog i mitt hus har jeg 
funnet deres ondskap, sier Herren» (Jeremia 23:11). Dette skjer 
«i mitt hus,» Guds tempel. Anchor Bible oversetter det utrykket 
«i mitt eget hus.» Vi vet at templet er Guds Kirke i nytesta-
mentlige tider, og i endetidsprofeti. Det ble funnet ondskap 
i Guds egen Kirke i dag! Hva er det? Be om en gratis kopi av 
Malakias’ budskap og Guds Familieregjering, og du vil se. Gud 
er opptatt av ondskapen i Israel, men spesielt i åndelige Israel, 
Kirken Hans. Det er den verste forbrytelsen av alle.

«Ve de hyrder som ødelegger og sprer den hjord jeg vokter, 
sier Herren. Derfor sier Herren, Israels Gud, om de hyrder 
som røkter mitt folk: Dere har spredt mine får og jagd dem 
bort og ikke sett etter dem. Se, jeg hjemsøker dere for deres 
onde gjerninger, sier Herren» (versene 1-2). Vi må huske på at 
Jeremia personlig bare gikk til Juda. Men her adresserer han 
Israel, som allerede hadde vært i landflyktighet mer enn 100 
år. Så dette må adresseres til Israel i endetiden. Endetids-Israel 
var imidlertid aldri Guds flokk. Det var aldri forent som Guds 
folk i dag.

I dette kapitlet adresserer Gud åndelige Israel, som var 
forent under herr Armstrong, og deretter «spredt» og «jagd» 
bort av de laodikeiske lederne i dag. Dette kan bare gjelde for 
Guds folk nå.

Hvis Guds folk er «spredt» og «jagd» bort i dag, da er det 
helt åpenbart at noen måtte forene dem så de kunne bli spredt! 
Guds laodikeiske flokk blir drevet bort fra Gud i dag ved et 
massivt avvik fra doktrine sannheter, etter herr Armstrongs 
død. Nasjonen Israel kunne på ingen måte bli spredt av falske 
profeter. Israels folk har ikke vært åndelig forent med Gud på 
tusenvis av år. Dette er en åndelig spredning av falske pro-
feter. Hvordan vil Gud korrigere dem? Han «hjemsøker dere 
for deres onde gjerninger.»

«Jeg vil samle resten av mine får fra alle de land jeg har 
drevet dem bort til, og jeg vil føre dem tilbake til deres egne 
beitemarker. Der skal de bli fruktbare og bli mange» (vers 3). 
All denne åndelige spredningen av Guds folk skjer like 
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før den Store Trengselen og Davids oppstandelse (vers 5). 
«Resten» betyr «den gjenværende delen» eller «overlevende.» 
Dette er den «store skare» som omvender seg i Trengselen 
(Åpenbaringen 7). De vil bli Guds flokk.

Det betyr at det snart vil være et stort behov for lojale 
hyrder. «Jeg vil sette hyrder over dem, og de skal røkte dem. 
De skal ikke frykte mer og ikke bli skremt, og ingen av dem 
skal savnes, sier Herren» (Jeremia 23:4). Gud forbereder før-
stegrøden nå, og spesielt filadelfierne, til å være hyrder over 
denne store skaren med omvendte folk. Disse menneskene vil 
være ivrige etter å få lære Guds levemåte. Nå er det tida vår å 
forberede oss for denne enorme og fantastiske jobben!

Gud vil sette hyrder over dem som vil livnære dem med 
sannheten Hans. De vil lære dem det som Gud lærte herr 
Armstrong og Philadelphia Church of God. Gud snakker om 
oss som de framtidige hyrdene Sine. Er vi klare til å livnære 
Guds folk med sannheten? Vi er ikke klare hvis vi forkaster 
det som herr Armstrong lærte oss, ved inspirasjonen til den 
Hellige Ånd.

«Se, dager kommer, sier Herren, da jeg vil la stå fram for 
David en rettferdig spire. Han skal regjere som konge og gå 
fram med visdom og gjøre rett og rettferdighet i landet» (vers 5). 
Disse versene er veldig lik de i Esekiel 34. «I hans dager skal 
Juda bli frelst, og Israel bo trygt. Dette er det navn som han 
skal kalles med: Herren, vår rettferdighet» (Jeremia 23:6). 
Dette er den strålende framtida vår.

«Se, derfor skal dager komme, sier Herren, da en ikke mer 
skal si: Så sant Herren lever, han som førte Israels barn opp 
fra landet Egypt!—men: Så sant Herren lever, som førte Israels 
hus og ætt og lot dem komme fra et land i nord og fra alle de 
land jeg hadde drevet dem bort til! Og de skal bo i sitt land» 
(versene 7-8). Dette er endetidsfangenskapet til Israel. Det har 
ennå ikke skjedd, men det vil i svært nær framtid.

«Mitt hjerte er knust i mitt indre på grunn av profetene; alle 
mine ben skjelver; jeg er som en drukken mann, og som en 
mann som vinen har overveldet, for Herrens skyld, og for hans 
hellige ords skyld» (vers 9, kjv). Hvorfor ga Jeremia uttrykk 
for slik en redsel? Fordi Guds egne profeter ikke advarer 
Israel om denne forferdelige ødeleggelsen og fangenskapet! 
Alle beina til Jeremias skjelver på grunn av de falske 
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profetene. Han forsto at de ville nekte å advare Guds egne folk 
i denne endetiden. Da Jeremia leste Guds hellige profetier, fikk 
det ham til å føle seg som en drukken mann.

Guds folk og Israel trenger desperat å bli advart i dag, men 
lederne deres vil ikke gjøre det! Det er den verste lidelses-
tida noensinne som kommer over denne jorda, og Guds egne 
prester sier: «Profeter ikke!» (Amos 2:11-12). 

Spredning av atomvåpen er en sjokkerende realitet, og 
Guds egne prester vil ikke profetere hva Gud sier om det! 
Skriv etter det gratis heftet vårt Løven har brølt. Det vil forklare 
akkurat hva framtida vil bringe for Israel. Det vil få beina dine 
til å skjelve slik Jeremias gjorde!

‘Å R E T  F O R  D E R E S  U N D E R G A N G ’

«Både profet og prest er gudløse. Endog i mitt hus har jeg 
funnet deres ondskap, sier Herren. Derfor skal deres vei bli 
som glatte steder i mørket. De skal støtes overende og falle der. 
For jeg lar ulykke komme over dem i det år da de blir hjem-
søkt, sier Herren» (Jeremia 23:11-12). Gud har funnet ondskap 
i Sitt eget hus, Kirken Hans. Disse falske profetene nærmer seg 
raskt «det år da de blir hjemsøkt,» eller, som Anchor Bible sier 
«året for deres undergang.» Tida renner raskt ut.

«Hos Samarias profeter har jeg sett dårskap. De profeterte 
ved Ba’al og førte mitt folk Israel vill» (vers 13). Dette viser til 
de verdslige profetene i Samaria, eller Israels 10 stammer. Men 
det finnes en langt alvorligere forbrytelse.

«Men også hos Jerusalems profeter har jeg sett grufulle 
ting. De driver hor og farer med løgn. Og de styrker de ondes 
hender, så ingen av dem vender om fra sin ondskap. De er 
alle sammen blitt for meg som Sodoma, og dets innbyggere 
som Gomorra» (vers 14). Jerusalem er et bilde på hele Israel. 
Men dette viser til åndelige Israel. Disse falske profetene begår 
utroskap. Oldtidshistoriens Israel begikk utroskap og sepa-
rerte seg fra Gud. Dette kan bare gjelde åndelige Israel, Guds 
Kirke! Det er bare Kristus’ Brud som kan begå utroskap i dag 
(Åpenbaringen 19:7). Det er bare Guds Kirke som er gift med 
Kristus i denne endetiden.

Det er interessant at disse versene drøfter «Jerusalems pro-
feter.» Templet (et forbilde på Guds Kirke) var i Jerusalem. 
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Kanskje er det grunnen til at Gud inspirerte ordet Jerusalem, i 
stedet for ordet Israel.

Dette verset viser til den laodikeiske Kirken i «siste dager.» 
Laodikeerne «farer med løgn.» De laodikeiske lederne forteller 
og lærer løgner. De «styrker de ondes hender.» Dette skjer i 
Guds egen Kirke. Gud sier de er lik Sodoma og Gomorra. De 
blinde laodikeerne (Åpenbaringen 3:17) feiler å se hva som 
skjer, inntil det er for sent å unnslippe Trengselen.

«Derfor sier Herren, hærskarenes Gud, om profetene: Se, 
jeg gir dem malurt å ete og beskt vann å drikke. For fra pro-
fetene i Jerusalem har gudløshet gått ut over hele landet. Så 
sier Herren, hærskarenes Gud: Hør ikke på disse profetenes 
ord når de profetere for dere! De fyller dere med tomme inn-
bilninger. De bærer fram sitt eget hjertes syner, ikke ord fra 
Herrens munn. Igjen og igjen sier de til dem som forakter meg: 
Herren har sagt: Dere skal ha fred! Og til hver den som følger 
sitt hårde hjerte, sier de: Det skal ikke komme ulykke over 
dere!» (Jeremia 23:15-17).

Gud har profetert at Midt Østen vil bli en heksegryte med 
vold og ikke ha fred før Kristus kommer tilbake! De laodi-
keiske lederne forteller folkene sine at Trengselen er langt inn 
i framtida, og at det «ikke skal komme ulykke over dere.» Men 
Gud sier at laodikeerne i dag, vil bli slynget inn i et atom-
ragnarokk—den verste lidelsestida noensinne som mennesket 
kjenner til! Dette er hva som venter alle Guds laodikeiske 
folk, hvis de ikke våkner opp! Det er ingen fred framover 
for Israel—bare uforlignelige katastrofer. Likevel sier de 
laodikeiske lederne «profeter ikke» (Amos 2:11-12).

G U D S  R Å D

«Men hvem av dem har stått i Herrens fortrolige råd, slik at 
han så og hørte hans ord? Hvem har gitt akt på mitt ord og 
hørt det?» (Jeremia 23:18). Hvem har «stått i Herrens fortrolige 
råd» i de «siste dager»? Her er en definisjon av ordet «råd» i 
Gesenius’ Hebrew-Chaldee Lexicon: «en hemmelighet … å åpen-
bare en hemmelighet … Amos 3:7.» Dette er mye mer enn bare 
å lese og studere Bibelen. Disse er de eneste menneskene som 
har blitt gitt Guds åpenbaring! Gud åpenbarte hemmelighetene 
Sine til dem og de ga «akt på [Guds] ord.»
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Etter at han hadde skrevet Tidenes Mysterium, sa herr 
Armstrong: Jeg føler at det ikke var jeg selv som skrev den.» 
Det var åpenbaring fra Gud. wcg avviklet den boka og prøvde 
å hindre pcg å trykke den. Disse lederne er farlig uenige med 
Jesus Kristus! De sto også «i Herrens fortrolige råd» og der-
etter gjorde voldelig opprør mot det! Tidenes Mysterium er 
bare en av mange åpenbaringer fra Gud, som wcg forkastet! 
Lederne i wcg hadde Guds dyrebare åpenbaring og råd basert 
på Guds Ord. Deretter forkastet de det. Gud sier at det er den 
mest avskyelige synden av alle!

Gud stiller et spesifikt spørsmål om «hvem» som har 
stått i Hans råd. Det betyr at Guds folk i dag kan nevne noen 
prester av høy rang, som gjorde det. Gud krever at vi har noen 
bestemte, spesifikke navn! Hvem har lest og forstått De for-
ente stater og Storbritannia i profetiene? Hvem ble lært de 18 
gjenopprettede sannhetene av Herbert W. Armstrong? Og 
hvem lærte grundig det første punktet på den lista—Guds 
regjering—lært av herr Armstrong? Vi må bli spesifikke.

Vennligst legg nå nøye merke til dette. Hvis du har stått 
i Guds råd i de «siste dager,» dette er hva du vil forstå godt: 
«Se, Herrens storm, hans vrede farer ut, en virvlende storm-
vind. Den virvler over hodet på de ugudelige. Herrens vrede 
skal ikke vende tilbake før han har utført og fullbyrdet sitt 
hjertes tanker. I de siste dager skal dere forstå det helt» (ver-
sene 19-20). Hvis du har stått i Guds råd og hørt profetiene bli 
forkynt av herr Armstrong, da vet du at en virvlende storm-
vind er i ferd med å komme over det onde Israel! Trengselen 
og Herrens Dag er snart her. Herr Armstrong forkynte i mer 
en 50 år nøyaktig det som skjer i Israel og Europa i dag. Disse 
som sto i Guds råd og virkelig hørte det, vet at «året for deres 
undergang» nærmer seg raskt!

Og husk at et tegn på at akkurat disse begivenhetene 
eksploderer på verdensscenen, er at de skjer på samme tid som 
det er stor ondskap i Guds eget hus, eller Kirke! (vers 11). En 
stor del av den ondskapen er at de forkaster åpenbart profeti.

Jeremia sier at de folkene som aksepterer Guds profetier og 
åpenbaringer, vet at en atomepidemi er i ferd med å bli tent på 
verdensarenaen! Dette er ikke et øyeblikk med fred i historien. 
Det er en tid med Guds dom over en syndende verden. De som 
ber for fred, ber motsatt av det som står i profetiene i Biblene 
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deres! Det har ingen hensikt å be om fred hvis du gjør opprør 
mot Gud.

«Jeg har ikke sendt profetene, likevel løp de. Jeg har ikke 
talt til dem, likevel profeterte de. Hadde de stått i mitt fortro-
lige råd, ville de la mitt folk høre mine ord og føre dem til-
bake fra deres onde vei og fra deres onde gjerninger» (ver-
sene 21-22). Sanne prester skulle ha «latt» fysiske og åndelige 
Israel høre Guds Ord. Men disse prestene gjorde det ikke, og 
de sviktet med å vende Guds folk bort fra de onde veiene deres.

Det hadde vært bedre å oversette ordet «stått» som «fort-
satte, sto fast i kampen.» Hvis disse prestene hadde fortsatt 
i det som Gud lærte dem gjennom herr Armstrong, ville de 
ha vendt mange til rettferdighet. I stedet gjorde de vanligvis 
akkurat det motsatte.

«Er jeg en Gud bare nær ved, sier Herren, og ikke en Gud 
langt borte?» (vers 23). Laodikeerne skyver disse profetiene 
langt inn i framtida. De opptrer som om disse profetiene aldri 
vil bli oppfylt, fordi Gud er langt borte fra dem. De mangler 
tro til å stole på Gud og profetiene Hans. Disse prestene er i 
en troskrise.

«Eller kan noen gjemme seg på hemmelige steder så jeg 
ikke kan se ham? sier Herren. Fyller jeg ikke himmelen og 
jorden? sier Herren. Jeg har hørt hva de har sagt, de profetene 
som profeterer løgn i mitt navn og sier: Jeg har drømt! Hvor 
lenge skal dette fortsette i hjertet til disse løgnprofetene som 
bærer fram sitt eget hjertes svik? Tenker de på å få mitt folk til 
å glemme mitt navn ved de drømmene som de forteller hver-
andre, slik som deres fedre glemte mitt navn for Ba’als skyld» 
(versene 24-27). Kan du glemme Guds navn hvis du aldri vir-
kelig kjente det? Disse er folk som kjente Gud, og alt det som 
navnet Hans betydde. Men disse opprørske prestene «fikk» i 
virkeligheten Guds folk til å glemme Guds navn!

Gud adresserer ikke hedenske prester. Han snakker om 
prester som kjente Ham åndelig, og deretter fikk Guds folk til 
å glemme Gud. For en avskyelig synd!

Disse prestene sviktet å huske hva de hadde blitt lært 
(Malakias 3:16). Deretter fikk de Guds folk til å glemme hva 
Gud lærte gjennom herr Armstrong.

«Den profeten som har en drøm, han får fortelle en drøm, 
men den som har mitt ord, la ham trofast tale mitt ord! Hva 
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har halmen å gjøre med kornet? sier Herren» (Jeremia 23:28). 
Profeten som har Guds Ord, blir befalt å forkynne det trofast. 
Gud snakker til prester som hadde den verdifulle sannheten 
Hans, og sviktet å lære den bort. Det er bare den laodikeiske 
æraen av Guds Kirke som hadde sannheten i denne endetiden, 
og vendte seg bort fra den.

«Er ikke mitt ord som en ild, sier Herren, lik en hammer 
som knuser berg?» (vers 29). Sannheten vi har er lik en ild, 
som brenner den åndelige halmen deres, den verdiløse ånde-
lige føden deres, eller lik en hammer som knuser de falske reli-
giøse ideene deres i stykker! Det er grunnen til at mange av 
laodikeerne frykter budskapet vårt.

«Se, derfor kommer jeg over de profetene som stjeler mine 
ord fra hverandre, sier Herren. Se, jeg kommer over de pro-
fetene som bruker sin tunge og sier: Så sier Herren! Se, jeg 
kommer over dem som bærer fram løgndrømmer, sier Herren, 
som forteller dem og fører mitt folk vill ved sine løgner og ved 
sitt skryt. Jeg har ikke sendt dem og ikke gitt dem befaling, og 
de gjør ikke dette folket noe gagn, sier Herren» (versene 30-32). 
Gud vil arbeide imot disse falske prestene.

H E R R E N S  B Y R D E

«Og når dette folket eller en profet eller en prest spør deg: Hva 
er Herrens byrde?—da skal du si til dem hva byrden er—og 
jeg vil kaste dere bort, sier Herren. Den profet og den prest og 
den av folket som sier: Herrens byrde,—den mannen og hans 
hus vil jeg hjemsøke» (versene 33-34). Dette er ikke veldig 
klart i Den Norske Bibel 1978. Gud sier at den laodikeiske 
Kirken synes at Hans Ord er en byrde. Det er grunnen til at de 
forandrer mange viktige doktriner.

Deretter sier Gud at den virkelige byrden for folkene 
Hans er at Han vil forlate dem! Gud har gjort dette med den 
laodikeiske Kirken i dag! Han forlot dem fordi de forlot Ham. 
Det betyr at Gud ikke lenger åpenbarer profetier til dem. I 
Trengselen vil laodikeerne bli ofre av de samme profetiene som 
de engang lærte! Dette er hva det betyr at Gud forlater dem!

«Slik skal dere si hver til sin neste og hver til sin bror: Hva 
har Herren svart? Hva har Herren talt? Men «Herrens byrde» 
skal dere ikke nevne mer. For hver manns eget ord skal være 
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hans byrde, fordi dere har forvansket den levende Guds, 
Herrens, hærskarenes Guds, vår Guds ord. Slik skal du si til 
profeten: Hva har Herren svart deg? Hva har Herren talt? Men 
dersom dere sier «Herrens byrde,» da sier Herren så: Fordi dere 
bruker dette ordet «Herrens byrde,» enda jeg sendte bud og sa; 
Dere skal ikke si «Herrens byrde,» se, derfor vil jeg glemme 
dere og kaste dere og den byen jeg gav dere og deres fedre, bort 
fra mitt åsyn. Og jeg vil legge på dere en evig skam og en evig 
vanære, som aldri skal bli glemt» (versene 35-40). Det er laodi-
keerne som, ved sine handlinger, kaller Guds profetier for en 
byrde! De oppfører seg som om profeti bare er en ulykke etter 
den andre. Det er grunnen til at de sier: «Profeter ikke!»

Disse versene åpenbarer psykologien bak «ikke profeter» 
holdningen deres som framstilt i Amos 2:11-12)—også en 
endetidsprofeti. Disse laodikeiske prestene har et troløst syn 
på profeti. De ser ikke den positive siden av profeti—bare den 
negative siden. Profeti er en stor byrde for dem.

Så Gud advarer dem om Hans rettferdighet. Han sier: Siden 
dere synes at profeti bare betyr ulykker og katastrofer, vil Jeg 
bringe disse profetiske ulykkene og katastrofene ned i hodet på 
dere! De vil se at de profetiene som de frykter mest, vil komme 
krasjende ned over dem. Verdslige religioner har aldri virkelig 
forstått Guds profetier. Dette taler til Guds folk som forstår 
profeti i de «siste dager.» 

«Og jeg vil legge på dere en evig skam og en evig vanære, 
som aldri skal bli glemt» (Jeremia 23:40). Selv de laodike-
erne som omvender seg i Trengselen, vil ha en viss evig skam 
fordi de mistet slik en stor del av den storslåtte belønningen 
sin. Alle vil alltid vite hvorfor de ikke er i Guds hovedkvarter-
stempel for alltid (Åpenbaringen 3:12).

«Men den profet som i overmot drister seg til å tale noe i 
mitt navn som jeg ikke har befalt ham å tale, eller som taler i 
andre guders navn, den profeten skal dø» (5 Mosebok 18:20). 
I gammeltestamentlige tider ble falske profeter drept. Det var 
skjebnen deres, uansett hvor «hyggelige» de var. Noen av disse 
prestene i dag vil dø evig. Som Esekiel sa, det er ikke noen 
liten ting når prester vender og «driver» folk bort fra Gud! 
Dette er veldig forferdelige profetier om laodikeiske ende-
tidsprester. Hvis de ikke omvender seg inngående, har de en 
dyster framtid.



Kapittel 7
En blind Kirke

Den største tragedien i denne endetiden skjer i Guds egen 
Kirke. Guds folk har gjort opprør og nå avviser de 
fleste av dem å gi akt på Guds advarende budskap om 

å omvende seg. De sier: «Det heter: Når en man lar sin hustru 
fare, og hun går fra ham og blir en annen manns hustru, kan 
han da komme tilbake til henne igjen? Ville ikke da landet bli 
vanhelliget? Og du, du har drevet hor med mange venner og 
skulle enda komme tilbake til meg igjen? sier Herren» (Jeremia 
3:1). Gud drøfter endetidshustruen Sin her. Selv om hun har 
vanhelliget seg selv kraftig, lar Gud henne likevel vende tilbake. 
Guds tilgivelse blir understreket. Hun kunne ikke «komme 
tilbake» hvis hun ikke hadde vært Kristus’ hustru før. Dette 
gjelder Israels nasjoner på en generell måte. Men det er bare 
Guds Kirke som er Kristus’ hustru i endetiden.

Hvorfor har Hans hustru et slikt problem? «Løft dine øyne 
til de nakne haugene og se: Finnes det noe sted hvor du ikke 
er blitt vanæret? Ved veiene satt du og ventet på dem, som en 
araber i ørkenen. Og du vanhelliget landet ved ditt hor og din 
ondskap. Derfor ble regnbygene holdt tilbake, og senregnet 
falt ikke, men du hadde en horkvinnes panne, og du ville 
ikke skamme deg» (versene 2-3). Guds hustru, som Han sam-
menligner med et dyr i løpetiden, begår skammelig utroskap. 
Regnbygene og regnet (begge forbilder på Guds Hellige Ånd) 
har blitt holdt tilbake. Det betyr at de mottok Guds Hellige 
Ånd, men den ble veldig redusert eller stoppet! De mottar ikke 
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Guds åpenbaring eller hemmeligheter lenger. Den Hellige Ånds 
kraft er ikke lenger med dem. 

Det er en grunn til at de er latt tilbake uten åndelig kraft. 
De hadde en «horkvinnes panne» som nekter å skamme 
seg over den største av alle synder—å forlate Jesus Kristus, 
Ektemannen deres. 

Det er bare en veldig liten del av menneskeheten som har 
smakt Guds Hellige Ånd. Det betyr at det er stor fare for at 
disse helgenene kan miste sitt evige liv. Mesteparten av jordas 
befolkning vil aldri ha sjansen til å bli Bruden til Kristus. Den 
uforlignelige æren blir gitt bare til de som blir kalt før Kristus’ 
annet komme.

De troløse har blitt advart gjentatte ganger ved Guds bud-
skap gjennom Kirken Hans—Philadelphia Church of God. 
Men det er farlig vanskelig å advare noen som har en «hor-
kvinnes panne.» Gud må vanligvis bruke mer enn ord for å nå 
dem, hvis de i det hele tatt kan bli nådd. 

Folk spør: «Hvorfor kan ikke alle utbrytergruppene fra 
Worldwide Church of God komme sammen?» Vi kan ikke 
gjøre det fordi de fleste av dem har en «horkvinnes panne!» 
Dette er den skremmende sannheten. Husk, dette er Kristus’ 
hustru. Hun vil bli dømt langt strengere enn noen andre på 
grunn av den kunnskapen som hun hadde. Disse laodikeerne 
gjør opprør mot Familien til Gud Faderen og regjeringen Hans.

Gud ønsker inderlig å gi dem åndelige «regnbyger» og 
«senregnet.» Holdning bestemmer strømmen av Guds Hellige 
Ånd til folkene Hans. Det er bare vår egen hardhet som kan 
stoppe den strømmen. Guds folk kontrollerer kranen til den 
Hellige Ånd.

«Har du ikke nettopp nå ropt til meg: Min far, du er min 
ungdoms venn!» (vers 4). Ordet «er» er i kursive, noe som 
betyr at det ble lagt til av oversetterne. Det skulle leses: «Min 
Far—min ungdoms venn!» Dette er en veldig avslørende 
uttalelse. Før de gjorde opprør forsto de om Faderen og Guds 
Familie—inkludert familieregjeringen. Men de har vendt seg 
bort fra det som de engang trodde. Deres eget tidligere liv 
med Gud fordømmer dem!

De har sviktet å «huske» (Malakias 3:16). Faderen var deres 
«ungdoms venn,» men ikke nå. De har begått den største 
synden ved å forlate Sin Ektemann og Far—Guds Familie!
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Dette er Guds advarsel til laodikeerne nå. «Har du ikke 
nettopp nå ropt til meg: Min far—min ungdoms venn?» 
Tragisk nok har de glemt historien sin med Faderen.

Dette er akkurat hva Gud fordømmer endetidslaodikeerne 
for i boka til Malakias. «En sønn ærer sin far og en tjener sin 
herre. Er nå jeg far, hvor er da min ære? Og er jeg herre, hvor 
er da frykten for meg? sier Herren, hærskarenes Gud til dere 
prester—dere som forakter mitt navn. Men dere sier: Hvordan 
har vi vist forakt for ditt navn?» (Malakias 1:6). Gud for-
dømmer disse prestene, eller ministrene. De svikter med å ære 
Gud som sin Far. De avviser familieregjeringen Hans, etablert 
av Guds endetids-Elias—Herbert W. Armstrong. Laodikeernes 
familie har falt fra hverandre. Jobben vår er å fortelle dem det.

Hvis vi elsker familien vår, hvordan kan vi svikte å advare 
dem? «Herren sa til meg i kong Josias dager: Har du sett hva 
Israel, den frafalne kvinnen, har gjort? Hun gikk opp på 
hvert høyt fjell og inn under hvert grønt tre og drev hor der» 
(Jeremia 3:6). Dette viser til «Israel, den frafalne» i dag. Dette 
betyr åndelige Israel, Kirken. Guds folk kjente den store Gud 
og begynte deretter å falle fra.

«Og jeg sa: Når hun har gjort alt dette, vil hun vende til-
bake til meg. Men hun vendte ikke tilbake. Og det så hennes 
søster Juda, den troløse» (vers 7). Legg merke til at etter at de 
hadde syndet, sa Gud vend tilbake. Dette budskapet blir bare 
forkynt av Philadelphia Church of God. Ingen andre har et 
arbeid som spesifikt advarer Guds laodikeiske Kirke i ende-
tiden. Likevel nekter de å vende tilbake. De som feiler med å gi 
akt, må oppleve de verste lidelsene noensinne på denne jorda 
(Jeremia 30:6-7). Disse versene kan ikke forklares uten pcg og 
dens arbeid i dag. Dette er det budskapet vi har blitt befalt 
å forkynne til laodikeerne (Jeremia 3:12). Gud plederer med 
dem om å erkjenne syndene sine (vers 13). 

Er det en massiv respons på Guds advarende budskap? 
«Vend tilbake, I frafalne barn, sier Herren; for jeg er eders ekte-
herre, og jeg vil ta eder, én av en by og to av en ætt, og føre 
eder til Sion» (vers 14, dnb 1930). Jeremia adresserer Kristus’ 
«frafalne» hustru—Kirken. Gud hadde allerede latt oldtidas 
Israel gå (vers 8).

Hvem responderer? Ikke flertallet som vendte seg bort. 
Men én av en by og to av en ætt.»
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Her er den ultimate testen for Kristus’ endetidshustru. 
Kan hun følge Ektemannen sin når flertallet i Guds Kirke 
gjør opprør? Kan hun respondere til Kristus og advare laodi-
keerne for Ektemannen sin? Det er hvordan vi forblir Guds 
utvalgte. Det er den vanskeligste utfordringen vi står ovenfor.

Hvis du og jeg kan stå alene, eller nesten alene, slik Jeremia 
gjorde, betyr det at vi fatter dybden av det åndelige ekteskapet 
vårt, og underordner oss til regjeringen til Ektemannen vår. 
Han styrer oss og gjør Arbeidet Sitt gjennom oss. Hvis Han 
ikke gjør det er vi i beste fall laodikeiske!

Kan du møte prøvelsene og vanskelighetene med å gjøre 
Guds Arbeid og vite at Ektemannen din vil beskytte deg?

Det er bare én Kirke på denne planeten som oppfyller 
denne profetien!

Vers 14 forvirrer Bibelkommentatorer og lærde, men ikke 
Guds utvalgte. Det er bare de som forstår visjonen om Davids 
nøkkel, om en Gud Familietrone (Lukas 1:30-33). Det er hva 
hele Jeremias bok handler om. 

«Og jeg vil gi dere hyrder etter mitt hjerte. De skal vokte dere 
med forstand og visdom» (Jeremia 3:15). Gud vil gi hyrder til 
de som responderer. Gud vil bringe dem inn i familiearbeidet 
Hans. Denne profetien skjer akkurat nå.

«Når dere blir et stort og tallrikt folk i landet i de dager, sier 
Herren, da skal de ikke lenger tale om Herrens paktsark eller 
tenke på den. De skal ikke komme den i hu og ikke savne den, 
og det skal ikke lenger bli laget noen slik ark. På den tid skal 
de kalle Jerusalem Herrens trone. Og alle folkene skal samle 
seg der, til Herrens navn i Jerusalem. De skal ikke mer følge 
sitt onde, hårde hjerte. I de dager skal Judas hus gå til Israels 
hus. De skal komme sammen fra landet i nord til det land jeg 
gav deres fedre til arv» (versene 16-18). Det er lett for oss å bli 
begeistret over kanskje å finne paktens ark i dag. Men vi må 
holde alt i perspektiv. Arken var veldig viktig for å lede en kjø-
delig nasjon. Den representerte Guds nærvær. Den vil imid-
lertid snart bli glemt når vi beveger oss videre til den åndelige 
Familien til Gud. I dag lever Gud inni hvert eneste medlem 
i Kirken Hans. Det finnes ingen sammenligning mellom den 
unnfangelsen og den fysiske paktens ark.

Nå forbereder Gud Sin Brud til å styre over og forene Israels 
nasjoner. Deretter vil Israel bli brukt til å lede verden—«alle 



JEREMIA OG DEN STØRSTE VISJONEN I BIBELEN84

folkene»—til Gud. Etter det vil Davids trone styre over hele 
universet (Jesaja 9:6-7).

«En av en by, og to av en ætt» leder til denne fantastiske 
framtida! Kristus Brud vil dele Davids trone med Ham. Vi 
kommer til å dele denne mest rojale framtida. Vi vil ha et 
ansvar for verden og universet. Tida er snart der! Nå er tida 
for å forberede seg. La oss ikke neglisjere dette uforlignelige 
kallet!

Må Gud hjelpe de som er troløse mot Ektemannen sin—de 
som har «glemt» forholdet sitt til Gudsfamilien (Jeremia 3:20-
22). Nå er tida for å vende tilbake!

B E LT E  AV  L I N

Hvorfor ville Jeremia skrive en endetidsprofeti om et belte av 
lin? «Så sa Herren til meg: Gå og kjøp deg et belte av lin og legg 
det om hoftene. Men la det ikke komme i vann» (Jeremia 13:1). 
Vi må se på disse versene åndelig. Vi blir fortalt at «det fine 
lin er de helliges rettferdige gjerninger» (Åpenbaringen 19:8). 
Denne linen er imidlertid ikke «fin.»

«Og jeg kjøpte beltet etter Herrens ord og la det om hoftene. 
Og Herrens ord kom til meg annen gang, og det lød så: Ta det 
beltet du kjøpte, det som du har om hoftene, og stå opp, gå til 
Eufrat og gjem det der i en bergkløft! Og jeg gikk og skjulte 
det ved Eufrat, som Herren hadde befalt meg. Lang tid etter 
sa Herren til meg: Stå opp, gå til Eufrat og hent det beltet som 
jeg befalte deg å gjemme der. Jeg gikk til Eufrat og gravde opp 
beltet og tok det med fra det stedet hvor jeg hadde gjemt det. Og 
se, beltet var ødelagt, det dugde ikke til noe» (Jeremia 13:2-7). 
Dette linbeltet er av ingen verdi for Gud. Det viktigst spørsmålet 
er hvorfor?

«Da kom Herrens ord til meg: Så sier Herren: Slik vil jeg 
gjøre ende på Judas og Jerusalems store overmot. Dette onde 
folket, som ikke vil høre på mine ord, som følger sitt hårde 
hjerte og går etter andre guder for å dyrke og tilbe dem, det 

ATOMRAGNAROKK De laodikeiske lederne forkynner at «intet ondt 
skal komme over deg.» Men Gud sier at de vil bli slynget ut i de 
verste lidelsene noensinne, som menneskene kjenner til!

CORBIS PHOTO
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skal bli lik dette beltet som ikke duger til noe» (versene 8-10). 
Guds egen Kirke og Israels nasjoner avviser å høre Guds ord.

Dette er en glohet anklage fra Gud. «For likesom beltet 
fester sig til en manns lender, således festet jeg hele Israels hus 
og hele Judas hus til mig, sier Herren, for at det skulle være 
mitt folk og være mig til navnkundighet og til pris og til pryd; 
men de hørte ikke» (vers 11, dnb 1930). Her er den store over-
sikten. Gud skapte stammene (senere nasjoner) til Israel av en 
utrolig hensikt. De ble skapt for å være «til pris og til pryd» for 
Gud. Israels nasjoner skulle få hele verden til å prise og pryde 
Gud! Verden kunne ha sett Israels makt og herlighet og ville ha 
visst at Gud velsignet det. Men Israel ville ikke adlyde Gud. Så 
Gud ga det en legal separasjon. Gud fortsatte å advare Israels 
folk opp igjennom tidene, men de ville ikke omvende seg.

Så Gud gikk videre til åndelige Israel, Kirken. Han bygde 
Kirken Sin til å være en pris og pryd til Ham (Matteus 16:18). 
De fleste i Kirken har også gjort opprør og sviktet Gud.

Guds Kirke har vært en stor katastrofe i denne endetiden. 
Guds egen lunkne Kirke begår den største synden av alle, 
ifølge Jeremias profetier.

Men hvorfor?
Guds folk har forkastet det Arbeidet som Gud ga dem å 

gjøre. De skulle ha hjulpet pcg å levere Jeremias budskap! 
Denne jobben blir gjort nå, men bare av en liten utvalgt rest. 
Det er bare de som viser fram Guds pris og pryd i dag! Det er 
bare de som mottar Guds velsignelser i dag.

E N  A DVA R S E L  T I L  K O N G E R

«Da skal du si til dem: Så sier Herren: Se, jeg fyller alle dette 
landets innbyggere så de blir drukne, både kongene som sitter 
på Davids trone, og prestene og profetene og alle Jerusalems 
innbyggere» (Jeremia 13:13). Gud befaler Sin lille rest å «tale 
dette ord til dem.» Dette er selve det ordet som du leser 
akkurat nå! Du er en del av denne forbløffende profetien.

Vi må «si til dem: Så sier Herren»! Gud taler, så alle skulle 
gi akt! Enhver person på jorda! Kongene og dronningene som 
sitter på Davids trone i London, England, må advares ved bud-
skapet vårt om å være åndelig drukne! Et veldig spesifikt 
budskap til en veldig spesifikk gruppe av ledere.
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Kristus er dypt opptatt av Davids trone—den tronen Han skal 
sitte på når Han veldig snart vender tilbake. Jeremia satte dem 
uten tvil først på lista fordi hele boka hans handler om visjonen 
om Davids nøkkel, og kjernen i den visjonen er Davids trone.

Gud har også et spesifikt advarende budskap til Sine egne 
prester og alle Jerusalems innbyggere, et forbilde på alle Israels 
nasjoner.

Alle disse spesifikke gruppene må bli advart om at de er 
like verdiløse som Jeremias belte av lin! Hvorfor? Fordi de for-
kaster å høre Guds advarende budskap. Gud vil avhende dem 
som et råttent belte, hvis de ikke omvender seg og gir akt på 
budskapet Hans! Det er den enkle sannheten.

Det var bare en Jeremia. Og det er bare en mann som for-
kynner budskapet hans offentlig i dag. Det er alltid på denne 
måten Gud advarer!

Akkurat hvor alvorlig er dette budskapet? «Og jeg vil knuse 
dem, den ene mot den andre, alle sammen, fedrene og barna, 
sier Herren. Jeg vil ikke skåne og ikke spare og ikke forbarme 
meg, så jeg lar være å ødelegge dem» (vers 14). Hvordan kan 
vi ta lett på disse profetiene? Gud kommer til å knuse folk mot 
hverandre! Han vil ødelegge Israels nasjoner. Den levende Gud 
vil vise ingen barmhjertighet for Israels nasjoner! Er vi til og 
med for drukne til å skjønne hva slags ubeskrivelig terror det 
betyr?! Tror vi Gud?

«Hør og gi akt, vær ikke overmodige! For Herren taler» 
(vers 15). Gud gjentar advarselen: «Hør og gi akt.» Hvorfor? 
Fordi «Herren taler»—dette er ikke menneskers ord!

Gud gjør alltid presis det som Han sier! Dette er en ende-
tidsprofeti som er i ferd med å bli oppfylt! Vil du høre? Vil du 
gi akt? Eller vil du være overmodig? Det er bare ydmyke, barn-
lige personer som vil høre dette budskapet før begivenhetene 
skjer. Hele Israel vil være ydmyke og barnlige etter at disse 
begivenhetene har skjedd!

Gud bønnfaller oss om å høre budskapet Hans i dag. «Gi 
Herren deres Gud ære før han lar det bli mørkt, og før deres 
føtter snubler på de mørke fjell! Dere venter på lys, og han gjør 
det til dødsskygge, han lar det bli belgmørke!» (vers 16). Hvis 
du ikke hører, vil dette bli resultatet. Mens du søker etter lyset, 
vil du motta belgmørke og dødsskygge! Hvordan kunne Guds 
advarsel være sterkere? 
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«Men vil dere ikke høre på dette, da skal min sjel gråte i det 
skjulte over slikt overmot. Jeg skal gråte så bitre tårer renner 
fra mitt øye, fordi Herrens hjord blir ført bort i fangenskap. Si 
til kongen og til kongens mor: Sett dere ned i det lave! For 
den prektige kronen er falt av hodet på dere» (versene 17-18). 
Igjen ser vi en spesifikk jobb for pcg i dag. Vi må «si til 
kongen og til kongens mor: Sett dere ned i det lave»!

De må forandre seg for å akseptere dette budskapet. Det 
er bare en stor, ydmyk handling som kan gjøre det. Jeremia 
advarer dem også om å sette seg ned, eller bli kvitt den verds-
lige stoltheten. Det er som om Jeremia gir dem en dobbelt 
advarsel om å være ydmyke! Hvis de ikke gir akt, er «den 
prektige kronen» i ferd med å gå tapt. De vil miste alt! 

Den kongelige familien av Britannia vil forstå hvem sin 
trone de sitter på! Det er bare et spørsmål om når.

Det er på grunn av stolthet at den kongelige familien og 
hele Israel avviser sannheten vi har lært bort om den tronen, i 
mer enn 50 år. Gud er virkelig bekymret for den tronen, uan-
sett stoltheten deres! Det er rikelig med bevis at det er Davids 
trone, selve den tronen Kristus vil sitte på når Han vender 
tilbake.

Grunnen til at folk avviser det vi lærer om Davids trone, 
er ikke mangel på bevis. Det er stolthet! Det er på tide vi 
ser sannheten om vår egen stolthet i øynene! Liv eller død 
for nasjoner står på spill! «Stolthet fører til undergang» 
(Ordspråkene 16:18, dnb 1978). «Et menneskes stolthet fører 
ham til fall» (Ordspråkene 29:23).

Brydde Jeremia seg virkelig om oldtidas Juda og ende-
tids-Israel? Han gikk til et sted i det skjulte for å gråte over 
stoltheten deres. Vi gjør det samme i dag for den kongelige 
familien, Guds laodikeiske Kirke og hele Israel.

Guds sanne kongelige leverer Jeremias budskap i dag!
«Byene i Sydlandet er lukket, og det er ingen som lukker 

opp. Hele Juda er bortført, det er bortført til siste mann. Løft 
øynene og se dem som kommer fra Norden! Hvor er nå den 
hjord som var gitt deg, de fine sauene dine?» (Jeremia 13:19-20). 
Fienden kommer fra nord. Deretter adresserer Gud Sine egne 
prester. (Se Jeremia 23 og Esekiel 34.)

Hvis denne flokken ble gitt, hvem ble den gitt gjennom? 
Den samme personen som lærte oss om Davids trone, og om 
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hvem Israel er i denne endetiden—Herbert W. Armstrong. Da 
han døde, ble hjorden drevet bort og spredt.

Det er bare Guds Kirke som har blitt gitt visjonen om Davids 
nøkkel. Bare Guds folk kjenner sannheten om Davids trone. 
Det er bare de som kan gi Guds advarende budskap. På den tida 
når det er størst behov for en advarsel, har mesteparten av Guds 
hjord blitt spredt. Dette er en overveldende tragedie.

Disse prestene som er ansvarlige, er under en forbannelse 
(Malakias 2:14). De hadde en vakker hjord som var «gitt» 
til dem, for å gjøre et stort arbeid. Men så ble den hjorden 
like verdiløs som Jeremias råtne belte! De prestene som var 
ansvarlige for dette, står nå overfor «dødsskygge»—evig død!

E N  K I R K E  I  M Ø R K E

Gud begynner Jeremia 15 med å drøfte Sin egen Kirke. «Herren 
sa til meg: Om så Moses og Samuel stod for mitt åsyn, skulle 
min sjel likevel ikke vende seg til dette folket. Driv dem vekk 
fra mitt åsyn, la dem fare! Og når de sier til deg: Hvor skal vi 
gå hen?—da skal du svare dem: Så sier Herren: Den som hører 
døden til, til døden! Den som hører sverdet til, til sverdet! Den 
som hører hungeren til, til hungeren! Den som hører fangen-
skapet til, til fangenskapet! Jeg vil hjemsøke dem med fire for-
skjellige ting, sier Herren: Sverdet til å drepe dem, hundene til 
å slepe dem bort, himmelens fugler og jordens dyr til å ete og 
ødelegge dem. Jeg vil gjøre dem til skremsel for alle jordens 
riker på grunn av det som Judas konge Manasse, Hiskias sønn, 
gjorde i Jerusalem» (versene 1-4). Fortell meg hvor det er noen 
sterkere advarsel i noen andre fire vers i Bibelen! Vennligst les 
disse versene om igjen.

I oldtida «forførte» Manasse Israel til å bli ondere enn 
andre nasjoner (2 Kongebok 21:1-3, 9, 16). Han ødela den rett-
ferdigheten som hans far Hiskia hadde etablert. På samme 
måte har Amerika i dag—verdens fremste supermakt—også 
ledet resten av Israel og mye av verden inn i store onder!

Det er hva vi har gjort med de enorme velsignelsene som 
Gud har gitt oss. Nå sender Gud forbannelser på grunn av syn-
dene våre. Dette er en sjokkerende profeti!

«Selv den mor som har født sju sønner, sykner bort og 
trekker sitt siste sukk. Hennes sol går ned mens det ennå er 



JEREMIA OG DEN STØRSTE VISJONEN I BIBELEN90

dag. Hun blir til spott og skam. Og resten av dem vil jeg overgi 
til deres fienders sverd, sier Herren» (Jeremia 15:9). Dette viser 
til en kvinne—Guds Kirke—og de sju æraene som blir drøftet i 
Åpenbaringen 2 og 3. Hvor klart det er at Jeremias bok er ei bok 
for endetiden. Guds Kirke er døende (2 Tessalonikerne 2:10). 
«Hennes sol går ned mens det ennå er dag.» Hun hadde det 
fantastiske lyset av Guds sannhet. Men så kommer den største 
av alle katastrofer! Mens det ennå er dag, går sola ned og 
Guds egen Kirke er i mørke.

Det er ennå et stort Arbeid som må gjøres og flertallet av 
Guds egne folk er for syke og forførte til å gjøre det arbeidet.

Vi må fatte omfanget av denne katastrofen. Hva er det som 
skjer bokstavelig, hvis sola går ned mens det ennå er dag—kan-
skje midt på dagen? Det ville bli en verdensomspennende katas-
trofe av en ubeskrivelig størrelse! Gud prøver å få oss alle til 
å se den ruvende, åndelige, verdensvide katastrofen som har 
rammet Kirken Hans. Åndelige Israel—Guds Kirke—er døende. 
Utfallet har evige konsekvenser. Det finnes ingen større krise! 
Vi må advare Guds Kirke om at den er i et stort mørke.

En stor del av historien er om tida da sola steg. Gud brukte 
en endetids-Elias til «å sette alt i rette stand» (Matteus 17:10-11). 
For en soloppgang! Vi kan ikke forstå den katastrofen hvis vi 
ikke forstår om endetids-Elias. Når vi virkelig forstår historien 
hans, blir alt klart.

«Ve meg, min mor, at du fødte meg—meg som alle i landet 
strider mot og tretter med! Jeg har ikke lånt dem noe, og enda 
forbanner hver mann meg! Herren sa: For visst vil jeg fri deg 
ut, så det går deg vel! For visst vil jeg la dine fiender bønnfalle 
deg i ulykkens og nødens tid» (Jeremia 15:10-11). Jeremia opp-
levde at Guds folk vendte seg bort da han kom nærmere Judas 
tid for det babylonske fangenskapet. Det er grunnen til at vi 
må se at hele dette kapitlet er nær forbundet med Guds Kirke 
i denne endetiden.

Fortellingen om Uria er et eksempel på hva vi snakker 
om. Han lærte hovedsakelig det samme som Jeremia gjorde. 
Men det var åpenbart at han ikke vandret i tro og støttet 
Guds arbeid, som ble gjort gjennom Jeremia. Det er uten tvil 
grunnen til at han ble drept (Jeremia 26:20-24).

Gud kan meget godt inspirere flere og flere folk til å hjelpe 
til med Arbeidet Sitt i dag. Men vi må være forberedt på at 
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når tidene blir vanskeligere, og det babylonske fangenskapet 
kommer nærmere, at de vil bli flere som flykter fra Guds 
sannhet. Jeremia opplevde det og så vil vi. Lik Uria, kan det 
være noen som egoistisk bare vil gjøre sitt eget arbeid, selv om 
det kunne bringe over dem fysisk og til og med åndelig død.

Jeremia kjempet mot motløshet. Likevel lovte Gud ham og 
«levningen» hans beskyttelse fra det babylonske fangenskapet 
(Jeremia 15:12-15). Han gir det samme løftet til Guds lojale 
levning i dag. Gud gjør det klart i disse versene at Han vet 
om prøvelsene dine, og hvordan Han kan redde deg. Jeremia 
reiste til Irland kort tid etter dette og etablerte Davids trone 
der. Han bygde også et college for å ære den store Gud. Det vi 
trenger nå er tro til å stole på Gud. Det er tida for å «kjempe 
troens gode strid.»

«Jeg har ikke sittet i de lystiges lag og jublet. Grepet av 
din hånd har jeg sittet ensom, for du fylte meg med harme. 
Hvorfor er min smerte evig, og mitt sår ulegelig? Det vil ikke 
la seg lege. Du er jo blitt for meg som en sviktende bekk, som 
vann en ikke kan stole på» (versene 17-18). Jeremia var ikke en 
maskin. Han hadde en svak menneskeånd, som vi har. Han 
trengte folk til å hjelpe og støtte seg—som vi gjør. Vi gjør det 
langt viktigste arbeidet på denne jorda. Nå blir vi testet for å 
se om vi er virkelige soldater for Jesus Kristus, eller om vi bare 
snakker om å være en sann kristen—en som følger Kristus.

Vet du at Gud vil redde deg, når du er i nød? Kjemper du 
troens kamp, og er alltid klar over den realiteten? Vi må tro Gud!

Stoler du personlig på Gud i ditt daglige liv? Stoler du på 
Ham for mirakler for å hjelpe deg til å støtte Jeremia Arbeidet 
i dag—når folk flest gjør opprør, selv i Guds egen Kirke? Alt 
kommer tilbake til tro.

Vi må velge det edle over det uedle, ellers kan vi ikke «være 
som [Guds] munn.» For et utrolig ansvar! Vi kan være som 
Guds munn—vi kan støtte det Arbeidet som taler for Gud i 
dag!

Vi kan ikke tape hvis vi tror Gud. Vi kan ikke bli slått!
«Jeg vil gjøre deg til en fast kobbermur mot dette folket. De 

skal stride mot deg, men ikke få overhånd over deg. For jeg er 
med deg og vil frelse deg og redde deg, sier Herren. Jeg vil redde 
deg av de ondes hånd, og jeg vil løse deg ut av voldsmenns 
grep» (versene 20-21). 
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Folk vil kjempe imot oss i dag, men ikke få overhånd over 
oss. De vil kjempe imot oss og tape! Hvorfor? Fordi Gud er 
med oss. Han vil redde oss fordi vi gjør Arbeidet Hans. Gud 
vil frelse oss fra onde mennesker.

Vi må ha styrken til en «kobbermur.» Hvis Gud er med oss, 
og vi er med Gud, kan vi ikke tape! Vi vil alltid vinne over 
dem som kjemper imot Gud! Forvent det. Må Gud hjelpe oss å 
bygge mer tro. Uansett hva som skjer, vil vi vinne til slutt hvis 
vi forblir trofaste!
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Kapittel 8
Intet håp i  
mennesket

Hvor enn vi ser, er det problemer som mennesket ikke har 
vært i stand til å løse. Vi lever liv som er fordømte, og 
vet vanligvis ikke engang om det. Jeremia 17 går til selve 

årsaken til hvorfor vi nekter å se i øynene, og beseire proble-
mene våre. Dette kapitlet går til kjernen av hele Bibelbudskapet.

Vi ser igjen at Gud adresserer Kirken Sin—åndelige Israel—
og Israels nasjoner. «Judas synd er skrevet med en jerngriffel, 
med en diamantspiss er den inngravert på deres hjertes tavle 
og på deres alteres horn» (Jeremia 17:1). Dette er en fryktelig 
advarsel. Synden blir dypt etset inn i sinnet vårt, som om den 
ble skrevet der med «en jerngriffel» og «en diamantspiss.» 
Den blir inngravert i hjertet vårt.

Det er som om å bli hektet på heroin. Nøkkelen er aldri 
å la den begynne. Med en gang vi er hektet, er det nesten 
umulig å omvende seg uten fryktinngytende prøvelser. Dette 
er så hardt et sinn blir når en synder. Synd trenger inn i vårt 
innerste vesen og blir en virkelig del av livet vårt. Dette skulle 
få menneskene til å være akutt redde for å synde. Men det er 
sjelden det virker på den måten. Jeremia viser at selv når noen 
mennesker vet hva synd leder til, fortsetter de likevel å synde.

«Deres sønner skal minnes altrene og Asjera-pælene som 
de hadde under hvert frodig tre og på haugene som rager opp, 
på bergtopper ute i marken. Din rikdom og alle dine skatter 
overgir jeg til plyndring, likeså dine offerhauger til straff for 
synden i hele ditt land. Da må du av deg selv gi avkall på den 
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arv som jeg har gitt deg. Jeg lar deg trelle for dine fiender i et 
land du ikke kjenner. For min vrede flammer som ild, og den 
skal brenne for alltid» (versene 2-4, dnb 1978). Altrene deres, 
eller religiøse skikker, er korrupte. Men her er den alvor-
lige delen. De ble profetert å «gi avkall på din arv.» Dette har 
skjedd, akkurat slik det var profetert. De ble gitt Guds sannhet 
og deretter ga de avkall på den. Du kan ikke gi avkall på noe 
som du aldri har hatt. Dette kunne bare vise til Guds Kirke i 
denne endetiden. 

Disse versene viser til Israels nasjoner på en generell måte. 
De hadde en historie med Gud i oldtida. De gjorde opprør og 
vendte aldri tilbake til Gud. Gud fokuserer imidlertid på et 
langt alvorligere problem—Kirken Hans i dag. Mange av helge-
nene Hans vil dø evig. Syndene deres har oppildnet Guds vrede, 
som vil brenne inntil syndene deres er blottet ut for alltid.

S E T T E  S I N  L I T  T I L  M E N N E S K E R

«Så sier Herren: Forbannet er den mann som setter sin lit til 
mennesker og holder kjød for sin arm, som vender sitt hjerte 
fra Herren» (vers 5). Hvorfor ser vi en slik enorm katas-
trofe i Guds Kirke? De «vender» hjertet «sitt fra Herren.» 
Det betyr at de kjente Gud intimt og så gjorde opprør. Men 
hvorfor? Hvordan? De er under en forbannelse fordi de ikke 
lenger setter sin lit til Gud– de «setter sin lit til mennesker.» 
Det er en forbannelse som fører til evig død, hvis de ikke 
omvender seg. Det «mennesket» de setter sin lit til kan kan-
skje være en leder, eller det kan til og med være deres egen 
menneskenatur—folk kan følge sitt eget sinn.

Dette er en fundamental lekse som mennesket ikke har 
lært i løpet av 6000 år. Vi er under en forbannelse hvis vi 
følger et menneske. Og likevel arbeider Gud alltid gjennom 
en mann som leder Kirken Hans, og gjør Arbeidet Hans—slik 
Jeremia gjorde.

De laodikeiske prestene i dag snakker om å unngå «ondene 
ved enmannsstyre.» Så de gjør opprør imot at Gud leder dem 
gjennom en mann.

Det er en dødelig, satanisk forførelse. Gud sier tydelig at 
vi er under en forbannelse hvis vi følger et menneske. Men vi 
er også under en forbannelse hvis vi avviser å følge den ene 
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mannen som Gud bruker—lik Jeremia! Eller den mannen som 
Gud bruker i dag, for å levere hele Jeremias budskap!

Vi må få dette riktig i sinnet vårt. Flesteparten av Guds folk 
har gjort opprør i denne endetiden fordi de setter sin lit til et 
menneske! Samtidig nekter de å sette sin lit til Gud og å følge 
Hans mann, Hans leder. Vi må lære denne gigantiske leksa 
eller komme under en forbannelse. Vi er under en forbannelse 
hvis vi følger et menneske—og under en forbannelse hvis vi 
feiler å følge Guds mann!

Hvordan vil vi bli forbannet? «Han er som en busk i øde-
marken og får ikke se at det kommer noe godt. Men han skal bo 
på avsvidde steder i ørkenen, i et saltland der ingen bor» (vers 6). 
Hvis du setter din lit til et menneske vil du ikke «se at det kommer 
noe godt.» Laodikeerne er blinde (Åpenbaringen 3:17-18). 
De feiler å se det gode, eller åpenbaringen, som Gud har gitt til 
Philadelphia Church of God. Det er bare pcg som forstår profe-
tiene om Guds laodikeiske æra i Jeremias bok, og alle de andre 
profetiske bøkene! Dette er en stor porsjon av det gode som de 
ikke ser, fordi de setter sin lit til et menneske. Gud kan derfor 
ikke bruke dem til å gjøre Arbeidet Sitt.

Dette er ildsjøen feil, med mindre de omvender seg! Dette 
er den mest groteske synden av alt. De kjente den omnipotent 
Gud og satte deretter sin lit til en patetisk mann! De kjente den 
Gud som blir beskrevet i de første kapitlene av Åpenbaringen 
og Esekiel, og vendte seg deretter til en sykelig mann! 
Hvordan kunne synden deres være mer grotesk?

Hvis vi ønsker å bli velsignet, er dette hva vi må gjøre. 
«Velsignet er den mann som stoler på Herren og setter sin lit til 
ham. Han er lik et tre som er plantet ved vann og strekker røt-
tene mot bekken. Det frykter ikke når heten kommer, men står 
der med løvet grønt. Det sturer ikke i tørketider og holder ikke 
opp med å bære frukt» (Jeremia 17:7-8, dnb 1978). Vi er vel-
signet hvis vi stoler på Gud. De som stoler på Gud bærer frukt. 
De er lik et tre som er plantet ved vann, med dype, sterke 
røtter som kan overleve tørke, og fortsatt bære frukt.

Finn kirken som stoler på Gud, og du vil finne frukt. Den vil 
ha Guds hemmelighet—Hans åpenbarte profeti. Den vil gjøre et 
mektig arbeid, og vil levere den nylig åpenbarte profetien.

Dette åndelige treet er lett synlig for hvem som helst—
unntatt de blinde. Og husk, Jeremia drøfter bare ett tre med 
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grønne blader og frukt i midten av åndelig tørke. Det er lett å 
se for de som har åndelig syn. Det fruktbare treet skiller seg ut 
på en spektakulær måte. Det står alene midt i en brennende, 
åndelig tørke. De som ikke kan se det treet, fokuserer på et 
menneske! Det fordømmer dem åndelig.

Er livet ditt lik dette vakre treet som bærer frukt—«I tør-
ketider og holder ikke opp med å bære frukt»? Bærer du alltid 
frukt i en verden som er fylt med åndelig tørke?

D E T  S V I K E F U L L E  M E N N E S K E H J E RT E T

«Svikefullt er hjertet, mere enn noget annet, og ondt er det; 
hvem kjenner det?» (vers 9, dnb 1930). Legg nøye merke til 
dette: Menneskesinnet er mer svikefullt enn noe annet. 
Uttrykket «ondt er det» skulle leses «farlig sykt,» «ulegelig 
sykt» eller «dødssykt.»

Gud snakker først av alt til Sine egne folk. Det ulegelige 
syke sinnet deres har ledet dem inn i et uforlignelig svik. De 
dør åndelig (2 Tessalonikerne 2:10). Det er hvor fordervet og 
farlige sinnet deres er.

Å stole på slike sinn, ødelegger Guds egen Kirke og 
nasjoner! Og likevel er det sinnet fundamentet i denne ver-
dens utdanning. Grunnen til at vi lever i en slik syk, syk, syk 
verden, er at vi stoler på syke menneskesinn! Det skremmende 
beviset er overalt. Å unngå menneskelig utslettelse, er det 
fremste problemet vårt! (Matteus 24:21-22). Det ene problemet 
skulle åpenbare hvor sykt menneskesinnet er.

Utdanningssystemet vårt betrakter mennesket som grunn-
leggende godt og til å stole på. Den filosofien ødelegger insti-
tusjoner og nasjoner! Vi må se det onde i menneskenaturen, 
ellers kan vi aldri løse problemene våre. Det er hvor men-
neskets falske håp ligger—i et utrolig svikefullt sinn som 
er dødssykt! Dette er hva menneskene generelt setter sin lit til. 
For et dødelig bedrag!

Jeremia 17 lærer oss den fundamentale leksa om mennes-
kesinnet vårt. Hvis vi virkelig forstår det, vil vi ikke la 
én dag passere uten intense Bibelstudier og en bønn om 
omvendelse til Gud. Det er bare Han som kan redde oss fra 
vårt eget ulegelige syke sinn. Vi er dødssyke og trenger en 
lege.
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«Og det skjedde da han satt til bords i hans hus, se, da kom 
mange tollere og syndere og satt til bords med Jesus og hans 
disipler. Da fariseerne så det, sa de til hans disipler: Hvorfor 
eter deres mester sammen med tollere og syndere? Men da 
Jesus hørte det, sa han: Det er ikke de friske som trenger lege, 
men de som har det ondt» (Matteus 9:10-12). Kristus inspirerte 
denne leksjonen til å bli gitt av tre av evangelieskribentene. Så 
det må være veldig viktig. Fariseerne feilet å se sitt eget syke 
sinn og behov for en lege—Kristus. Men det er ikke bare fari-
seernes problem. Dette er menneskehetens fremste problem 
i dag! Folk ser ikke sin egen dødssykdom. De ser ikke noe 
behov for en lege—den virkelige Jesus Kristus, ikke en falsk 
Kristus. Men snart vil folk befinne seg i et atomragnarokk, 
skapt av syke menneskesinn. Deretter kan Gud begynne å 
lære dem, fordi de ikke lenger vil være i stand til å benekte 
fruktene av den menneskelige resonneringen sin.

Det er viktigere å forstå dette dyptgripende verset enn 
noen annen utdanning i denne verden. Når vi forstår det, er 
det nødvendig med en radikal handling. Det største behovet 
er å forstå Gud—å la Ham åpenbare sykdommen vår og lege 
den. Til vi lærer denne leksa, er vi under en forbannelse 
(Jeremia 17:5).

Dette kapitlet i Jeremia drøfter håp. Dette er hvor 
menneskeheten må begynne, hvis vi noensinne skal ha noe 
håp. Det er ikke noe håp i mennesket. Det er endeløst håp i 
Gud. Gud ender verset i Jeremia 17:9 med spørsmålet: «Hvem 
kjenner det?» Det er bare Gud som kjenner menneskesinnet. 
«Jeg, Herren, ransaker hjerter og prøver nyrer. Jeg gir enhver 
etter hans ferd, etter frukten av hans gjerninger» (vers 10). 
Mennesket blir forbannet «etter hans ferd, etter frukten av 
hans gjerninger.» Mennesket er i ferd med fullstendig å øde-
legge seg selv på grunn av «hans gjerninger»—dets levemåte. 
Atomragnarokket som verden står overfor, er simpelthen 
«frukten av hans gjerninger.» Menneskets syndefulle levemåte 
er årsaken til alle verdens problemer.

Vi må lære at sann utdannelse er grunnlagt på årsak og 
virkning. Det er hva Gud tvinger menneskene, og til og med 
Sin egen Kirke, til å se i øynene. Bare Gud kan forklare sinnet 
og følelsene til mennesket. Bare Gud kan lede oss til å stole på 
Ham i stedet for vårt eget syke sinn.
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F O R L AT E  K I L D E N  M E D  L E V E N D E  VA N N

«En herlighetens trone, høyt opphøyet fra begynnelsen av, er 
vår helligdoms sted» (vers 12). Gud har gitt førstegrøden Sin 
en plass i Det aller helligste—hvor Han dveler. Vi skal sitte på 
og styre fra «en herlighetens trone» sammen med Gud. Det 
finnes ingen høyere ære enn belønningen vår! Vi har blitt 
kalt for å bli Kristus’ Brud. Bare de som er kalt, og trofaste før 
Hans annet komme, blir gitt den høye og unike æren for alltid. 
Laodikeerne mistet den visjonen ved å fokusere på en mann.

«Herre, du Israels håp! Alle de som forlater deg, skal bli til 
skamme. De som viker fra deg, skal skrives i støvet. For de har 
forlatt kilden med det levende vann, Herren» (vers 13). Det er 
helgener som forlater og viker fra Gud. Dette er Kristus’ Brud 
som har blitt blindet. Som nevnt i kapittel 2, hadde laodike-
erne alt, men har «forlatt kilden med det levende vann.» De 
har forlatt «Israels håp.» Folk spotter ofte det eneste håpet sitt.

De som forlater Gud skal «skrives i støvet.» De vil ikke 
være mer enn et merke i sanden! De har senket seg ned til en 
jordisk visjon, og det vil vende dem til støv. Så bortkastet!

Drikker du fra «kilden med det levende vann»? Det betyr 
at Gud alltid åpenbarer mer ny sannhet—mer ny profeti. Det 
skulle bli til en kilde med levende vann. Og det er slik det 
kommer inn i pcg. Du drikker fra den kilden nå! Guds Hellige 
Ånd skulle strømme inn i livet vårt. Vi skulle bli inspirert av 
Guds kraft og bruke den til å vokse åndelig.

Hvordan kan vi forlate et slikt stort kall? Dette er det største 
kallet som noensinne vil bli gitt til noen helgener. Dette er vårt 
største øyeblikk. Hvorfor har de fleste av Guds folk latt det gli 
ut av hendene sine? Fordi de følger et menneske! For en håpløs 
forbannelse!

Har Guds lunkne folk gått fortapt for alltid? «Leg meg, 
Herre, så blir jeg legt! Frels meg, så blir jeg frelst! For du er 
min lovsang» (vers 14). Laodikeerne kan bli helbredet! De kan 
bli frelst, hvis de omvender seg.

«Se, de sier til meg: Hvor blir det av Herrens ord? La det 
komme!» (vers 15). Laodikeerne trenger å finne Guds kilde 
«med det levende vann.» De drikker fra stillestående dammer 
med forurenset sannhet. Kilden deres har sluttet å strømme. 
Håpet deres er døende. Gud leder og inspirerer dem ikke lenger.
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«Vær ikke til forferdelse for meg: du er mitt håp igjen på 
ulykkens dag» (vers 17, kjv). Gud inspirerte ordet «håp igjen.» 
Selv på den verste ulykkens dag er det fortsatt stort håp. 
Visjonen kan bli gjenerobret nå! Hvis ikke er den grufulle 
Store Trengselen, deres siste sjanse til å omvende seg. Hvis de 
venter til da med å omvende seg, vil de miste en stor porsjon 
av belønningen sin.

«La mine forfølgere bli til skamme, og la ikke meg bli til 
skamme! La dem bli forferdet, og ikke meg! La ulykkens dag 
komme over dem, og knus dem med dobbelt knusende slag!» 
(vers 18). Guds folk må se hvor alvorlig problemet er. De står 
overfor «dobbelt knusende slag.» Hva betyr det? Det kan bare 
bety at de vil miste det fysiske livet sitt to ganger—først i dette 
livet, og senere blir de oppvekket og kastet i ildsjøen. Det er 
hva som skjer med 50 prosent av laodikeerne (Matteus 25:1-10).

Hvorfor kan ikke laodikeerne se omfanget av den forban-
nelsen de er under? En forbannelse som leder til evig død! De 
avviser å se kilden med det levende vann. De lytter til men-
nesker—ikke til Gud! De har mistet Guds mest praktfulle 
visjon om håp.

S A B B AT S DAG S V I S J O N E N

Hvordan kan Guds lunkne folk begynne å vende livet sitt 
tilbake til Gud? «Så sa Herren til meg: Gå og still deg i fol-
kets port, som Judas konger går inn og ut igjennom, og i alle 
Jerusalems porter! Og du skal si til dem: Hør Herrens ord, 
Judas konger og hele Juda og alle Jerusalems innbyggere, dere 
som går inn gjennom disse portene! Så sier Herren: Ta dere i 
vare så sant dere har livet kjært! Bær ikke noen byrde og før 
ikke noen byrde inn gjennom Jerusalems porter på sabbats-
dagen! Dere skal ikke bære noen byrde ut av deres hus og ikke 
gjøre noe arbeid på sabbatsdagen. Men dere skal holde sabbats-
dagen hellig, som jeg befalte deres fedre. Men de hørte ikke og 
vendte ikke øret til. De gjorde nakken stiv, så de ikke hørte og 
ikke tok imot tukt. Men hvis dere hører på meg, sier Herren, 
så dere ikke lar noen byrde komme gjennom portene i denne 
byen på sabbatsdagen, men holder sabbatsdagen hellig og ikke 
gjør noe arbeid på den dagen, da skal konger og fyrster som 
sitter på Davids trone, dra inn gjennom portene i denne byen 
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på vogner og hester, de selv og deres fyrster, Judas menn og 
Jerusalems innbyggere. Da skal denne byen bli stående til evig 
tid» (Jeremia 17:19-25).

Vi må se åndelig på dette i dag. Hvem er det som vil dele 
Davids trone med Kristus for alltid? Det er belønningen til Guds 
førstegrøde (Åpenbaringen 3:21; Lukas 1:23-33; Jesaja 9:6-7).

Gud sier at vi allerede er konger og prester (Åpenbaringen 
1:5-6). Nå gjør vi oss rede til å gifte oss med Ektemannen vår, 
Jesus Kristus (Åpenbaringen 19:7). For en praktfull visjon om 
håp! Fatter vi det? Denne visjonen har blitt vag for flesteparten 
av Guds folk i dag. Det er forbannelsen for å følge et menneske.

Laodikeerne kan stoppe den forbannelsen. De må begynne 
å holde Guds Sabbatsdag på riktig måte. Sabbaten er et tegn 
på at vi er Guds kongelige Familie. «Tal til Israels barn og si: 
Mine sabbater skal dere holde, for det er et tegn mellom meg 
og dere fra slekt til slekt, for at dere skal vite at jeg er Herren 
som helliger dere. Derfor skal dere holde sabbaten. Den skal 
være hellig for dere. Den som vanhelliger den, skal visselig 
lide døden. Hver den som gjør noe arbeid på den dagen, han 
skal utryddes av sitt folk. Det er seks dager til å arbeide i, men 
på den sjuende dagen skal det være høyhellig sabbat, hellig for 
Herren. Hver den som gjør noe arbeid på sabbatsdagen, skal 
visselig lide døden. Og Israels barn skal ta vare på sabbaten, så 
de holder den slekt etter slekt, en evig pakt. Den skal være et 
evig tegn mellom meg og Israels barn. For i seks dager skapte 
Herren himmelen og jorden, og på den sjuende dagen hvilte 
han og holdt seg i ro» (2 Mosebok 31:13-17).

I dag må vi se på disse versene åndelig. Det er langt alvorli-
gere nå enn det var i oldtida. Vi blir kjent med den sanne Gud 
ved å holde Sabbaten på riktig måte. Bare førstgrøden er kalt 
til den æren i dag. Hvis de vender seg bort, vil de ikke bare dø 
fysisk slik oldtidas Israel gjorde. Disse helgenene inngikk en 
pakt med Gud. Nå står deres evige liv på spill!

Sabbatsdagen fokuserer sinnet vårt tilbake til Gud 
Skaperen. Han «hvilte og ble forfrisket» (kjv) på Sabbatsdagen. 
Gud trenger ikke fysisk hvile. Så hvordan ble Han forfrisket? 
Sabbaten er et forbilde på Tusenårsriket—en tid når Gud vil 
styre denne jorda, og bygge Familien Sin. Så vil den Familien 
styre universet for alltid. Så Sabbaten får oss også til å se 
framover.
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Gud er en Skaper. Han skaper Familien Sin. Det bare 
begynte med Adam og Eva (1 Mosebok 1:26). Dyra ble skapt 
etter dyreslaget. Mennesket ble skapt i Guds bilde og lignelse. 
Vi ser ut som Gud i skikkelsene våre. Den åndelige skapelsen 
er imidlertid langt viktigere. Gud gjør den jobben innen 
Kirken Sin i dag. Vi må bygge Guds karakter (Matteus 5:48).

Den store Gud ble inspirert og «forfrisket» av den 
Sabbatsdagsvisjonen. Den vil også inspirere deg og meg storlig, 
hvis vi holder Sabbaten hellig.

Det er bare den storslåtte visjonen som kan bringe laodike-
erne tilbake. Det er bare den visjonen som vil få oss til å fort-
sette å vokse åndelig. Hvis vi virkelig forstår den betagende 
framtida, vil vi aldri forlate Gud—Israels håp!

Skaperen av Sabbaten setter et eksempel for skapelsen 
Sin om hvordan å holde den og bli hellig i prosessen. Tenk på 
krafta i Guds personlige eksempel! Den eneste hensikten til at 
vi ble skapt, er å følge det eksemplet.

Sabbaten har blitt en «byrde» til Guds lunkne Kirke. Den 
er ikke lenger en «lyst og glede» for laodikeerne (Jesaja 58:13, 
dnb 1978).

Gud er til stede på en spesiell og kraftfull måte på 
Sabbatsdagen Sin. Sabbaten skulle, i stedet for å være en byrde, 
etterlate oss høyt åndelig. Dette er hvor Kristus og første-
grøden vil begynne med å forandre hele verden! Dette er hvor 
Gud begynte å arbeide med Sin endetids-Elias, Herbert W. 
Armstrong. Dette er hvor det hele begynner! Vi må lære denne 
leksa hvis vi skal styre denne verden med Kristus. 

Jeg kan gi deg denne guddommelige garantien. Hvis du 
begynner å holde Sabbaten på en riktig måte, vil den øyeblik-
kelig begynne å gjøre dramatiske endringer i livet ditt! Sett 
Gud på prøve! Hvis vi holder Sabbaten på en riktig måte, ville 
vi aldri se opp til håpløse mennesker.

«Og de skal komme fra byene i Juda og fra landet omkring 
Jerusalem, fra Benjamins land og fra lavlandet og fra fjell-
bygdene og fra sydlandet, og de skal bære fram brennoffer og 
slaktoffer og matoffer og virak, og de skal bære fram takk-
offer i Herrens hus» (Jeremia 17:26). Dette er en profeti om 
Guds hus, Kirken Hans, i dag. Alt vi må gjøre i dag, er å se 
på disse versene åndelig. Deretter kan vi se en sterk advarsel 
fra Gud. «Men dersom dere ikke hører på meg, så dere holder 
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sabbatsdagen hellig og ikke bærer noen byrde inn gjennom 
Jerusalems porter på sabbatsdagen, da vil jeg tenne ild på por-
tene, og den skal fortære Jerusalems palasser og ikke slokne» 
(vers 27). Hvis vi ikke gir akt på dette budskapet om å holde 
Sabbaten hellig, da vil Gud tenne en ild!

Gud advarer oss gjentatte ganger i disse versene. «Hør 
Herrens ord …» (vers 20). «Ta dere i vare …» (vers 21). «Men 
dersom dere ikke hører på meg … (vers 27). Gud vil personlig 
tenne en ild—starte opp den Store Trengselen. Men denne 
ilden vil ikke slokne—den vil ødelegge liv evig, hvis vi ikke 
omvender oss.

Vil du gi akt på Guds sterke advarsel?

’ D E T  E R  N Y T T E L Ø S T ’

Gud gjør det helt klart at dette onde ikke vil komme over oss 
hvis vi omvender oss (Jeremia 18:8). «Så si nå til Judas menn 
og til Jerusalems innbyggere: Så sier Herren: Se, jeg emner på 
en ulykke for dere og uttenker et ondt råd mot dere. Omvend 
dere, hver fra sin onde vei, og bedre deres veier og deres 
gjerninger!» (Jeremia 18:11). Gud befaler Sine utvalgte om å 
advare Kirken Hans og Israels nasjoner. Gud personlig emner 
på ulykke—total ødeleggelse—mot Israels nasjoner.

Gud bønnfaller Sine egne folk om å vende om—å komme 
tilbake til hvor de engang var åndelig.

Mange av de laodikeiske lederne er ikke ærlige. «Men de 
svarer: «Det er nytteløst. Vi vil følge våre egne tanker, enhver 
av oss vil gjøre etter sitt onde og harde hjerte» (vers 12, dnb 
1978). Noen av lederne i Guds Kirke og Israels nasjoner ser at 
det er nytteløst. Men de vandrer likevel etter sine egne onde 
veier. De er så slavebundet av det syndige livet sitt, at de ikke 
vil omvende seg, selv om de vet at en katastrofe venter dem!

Disse lederne forteller imidlertid ikke alltid den brutale 
sannheten til etterfølgerne sine. Dette er den slags sinn som 
er «fullt av svik» (Jeremia 17:9, dnb 1978). Det er katastrofalt 
noensinne å stole på et slikt sinn! Motivene er ofte onde.

Noen ganger blir vi forfulgt fordi vi viser hvor håpløst men-
neskets livsvei er. Men vi forteller deg sannheten. Andre leder 
lyver ofte. Vi må stole på Gud—pottemakeren (Jeremia 18:1-
7). Gud vil bearbeide og forme livet vårt hvis vi lar Ham få lov. 
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Men før Han kan gjøre det, må vi alle se at det ikke er noe håp 
i mennesket! 

«Derfor sier Herren: Spør blant hedningefolkene: Hvem har 
hørt slik? Grufulle ting har jomfruen Israel gjort» (vers 13). 
Gud snakker til jomfruen Israel. Bare Kristus’ blod kan dekke 
over syndene våre og gjøre oss til åndelige jomfruer. Dette er 
rettet til Guds Kirke—jomfruen som Gud vil gifte seg med. 
Hun har ingen omgang med verden.

Men denne jomfruen har g jort grufulle ting. «Mon 
Libanons snø går bort på det høye fjell? Eller vil det kjø-
lige, rennende vannet fra fremmed land tørke bort? Men mitt 
folk har glemt meg. Det brenner røkelse for falske guder. De 
førte dem til fall på deres veier, de gamle veier, så de gikk på 
stier, på uryddede veier» (versene 14-15). Denne jomfruen har 
«glemt» Ektemannen sin. Hun driver åndelig utroskap med 
verden. «Det brenner røkelse for falske guder» i tempeltje-
nesten, som viser til Guds Kirke i dag. Lederne har fått folkene 
til å vike fra de gamle veier (Malakias 2:8). De har forlatt «det 
kjølige, rennende vannet» fra Libanons snø for falske guder. 
De har forkastet mye av det som de hadde blitt lært tidligere, 
ved Guds Hellige Ånd.

Jomfruen forlot Ektemannen sin. Ikke noen liten synd! 
«Slik gjorde de sitt land [øde, kjv], til en evig spott. Hver den 
som går forbi, skal forferdes og ryste på hodet» (Jeremia 18:16). 
Fysiske og åndelige Israel vil bli øde. «Som østavinden vil jeg 
spre dem for deres fienders ansikt. Med nakken og ikke med 
ansiktet vil jeg se på dem på den dag ulykken kommer. Da 
sa de: Kom og la oss tenke ut onde planer mot Jeremia! For 
presten har jo loven, den vise har råd, og profeten har ord 
fra Gud. Kom, la oss slå ham med tungen og ikke akte på 
noe av hans ord!» (versene 17-18). De tenkte ut onde planer 
mot Jeremia i oldtida. De gjør det samme mot de som leverer 
Jeremias budskap i dag. Og for en fryktelig straff de betaler for 
at de gjør det!



Kapittel 9
Davids trone

Det er få prester som har ofret mer for Guds Arbeid enn 
Jeremia gjorde. Mens han var i Jerusalem og profeterte, 
ble Jeremia instruert av Gud om ikke å gifte seg og stifte 

familie (Jeremia 16:1-2). Han var sannsynligvis ikke fri til å gifte 
seg før han ankom Irland som en gammel mann.

Å forbli enslig var bare en av de minste prøvelsene til 
Jeremia. Hvordan kunne han holde ut slike prøvelser? Jeremia 
var fylt med den største visjonen i Bibelen, og han ikke bare 
latet som om han trodde den. At han utholdt intense prø-
velser, beviste at sinnet og livet hans var fylt med denne 
visjonen.

Jeremia hadde et budskap for verdensledere på hans tid og 
for denne endetiden. Noen ganger fokuserte det budskapet på 
en særskilt leder.

K O N G E  PÅ  DAV I D S  T R O N E

«Så sa Herren: Gå ned til Judas konges hus og tal der dette ord: 
Hør Herrens ord, du Judas konge som sitter på Davids trone, 
du selv og dine tjenere og ditt folk, dere som går inn igjennom 
disse portene! Så sier Herren: Gjør rett og rettferdighet! Fri 
dem som blir plyndret ut av undertrykkerens hånd! Gjør ikke 
urett og vold mot den fremmede, den farløse og enken! Utøs 
ikke uskyldig blod på dette sted! For dersom dere gjør etter 
dette ord, så skal konger som sitter på Davids trone, dra inn 
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gjennom portene til dette hus på vogner og hester, kongen selv 
og hans tjenere og hans folk. Men dersom dere ikke hører på 
disse ord, da sverger jeg ved meg selv, sier Herren, at dette 
hus skal bli ødelagt» (Jeremia 22:1-5). Husk at dette er profeti 
for endetiden! Dette budskapet var adressert til en person—
kongen på Davids trone! Og det er spesifikt adressert til 
Dronningen av Britannia i dag, i London.

Hvor er Davids trone? Den er i Israel—primært Amerika 
og Britannia i endetidsprofeti. Vi har bevist den sannheten i 
mer enn 50 år. Disse profetiene kunne ikke bli forstått uten å 
vite hvor Davids trone er. Guds utvalgte må vite alt om Davids 
trone og hvor den er, ellers kunne mesteparten av Jeremias 
budskap ikke en gang bli forstått i dag!

Gud lover suksess og medgang hvis vi gir akt på disse 
orda. Hvis vi avviser Guds advarende budskap, venter det oss 
ødeleggelse—total tilintetgjørelse.

Gud tvinger oss til å velge mellom håp og katastrofe. Men 
selv om vi velger katastrofe, er det fremdeles håp i den Store 
Trengselen—hvis vi lærer av den og omvender oss. Det er hvor 
barmhjertig Gud er.

Legg merke til hvor spesifikt budskapet er: «Hør på 
Herrens ord, du Judas konge»—eller dronning—«som sitter 
på Davids trone»! En spesifikk lederskapsstilling blir advart 
ved Jeremias budskap, som Guds utvalgte må levere! «Så sa 
Herren: Gå,» og «tal» til kongen. Du kan ikke bli mye mer 
direkte enn det. Dette er en befaling fra Gud! Vi må vite 
hvor vi skal levere dette budskapet. Gud har bare åpenbart 
dette budskapet til dem som vet spesifikt hva de må gjøre 
med det!

Hvis vi vet hvor Davids trone er, må vi også vite hvem og 
hvor Israel er i endetiden. Budskapet vårt er primært for Israels 
nasjoner, fordi deres ødeleggelse er profetert å skulle skje først, 
før resten av verden faller. Hvis vi ikke vet hvem Israel er, vet 
vi for visst ikke hvor Davids trone er. Uten den kunnskapen 
kan ikke Jeremias bok og all Bibelprofeti bli forstått.

Hvem andre er det på denne planeten som fullt ut forstår 
Jeremias bok? Hvem andre er det som spesifikt advarer den 
kongelige familien i Britannia? Hvem andre i denne verden er 
det som gjør det Arbeidet som Jeremia profeterte for denne 
endetiden? Disse spørsmålene er lette å besvare.
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Gud advarer den kongelige familien om hvilke synder de 
må omvende seg fra (vers 3). Hvis de ikke gjør det, er den 
kortsiktige framtida deres veldig dyster.

Det er også et veldig inspirerende budskap her for Guds 
lojale tjenere. Vi lærer hvordan vi blir rettferdige konger og 
prester, gjennom disse profetiene. Dette er posisjoner som 
vi allerede har i embryo (Åpenbaringen 1:6; 5:10). Vi forbe-
reder oss til å styre med Jesus Kristus på Davids trone. Den 
rettferdigheten som Jeremia beskriver, må oppnås av Guds 
utvalgte.

Disse i Guds laodikeiske Kirke vil miste belønningen med 
å dele Davids trone i en posisjon i hovedkvarteret for alltid.

«For så sier Herren om Judas konges hus: Et Gilead er du 
for meg, en Libanons topp. Men sannelig, jeg vil gjøre deg til 
en ørken, til byer som ingen bor i» (Jeremia 22:6). Nasjonen 
blir en ufruktbar ørken. Det er en direkte forbindelse mellom 
urettferdigheten som omgir Davids trone i England, og 
Amerikas og Britannias død!

Jeremia advarer at ethvert individ i Israel har et ansvar i til-
knytning til den tronen. Til slutt vil hele verden underordne 
seg til den tronen. Det er på den tronen Kristus vil styre for 
alltid. De utvalgte vil dele det herredømmet med Kristus. Det 
betyr at vi skulle ha en dyp interesse for det som skjer på den 
tronen—nå og for alltid.

Ville Gud gi disse dramatiske profetiene mot herskerne 
på Davids trone og Israels nasjoner uten å åpenbare hvem de 
er? Det ville gjøre Gud til et grotesk monster. Men hvis Gud 
leverer disse profetiene og de blir forkastet, da er den konge-
lige familien og Israel å klandre. De er stridige opprørere som 
nekter å forstå.

Hele denne profetien er hovedsakelig om Davids trone. 
Akkurat hvor viktig er denne tronen for oss i dag? Jobben 
vår er å fortelle Israels nasjoner at de har Davids trone og at 
skjebnen deres er direkte knyttet til rettferdigheten eller urett-
ferdigheten til den tronen! Uvitenhet er ingen unnskyldning.

Israels nasjoner vil bli en atomødemark med byer uten inn-
byggere. Hvordan kunne Gud gi en sterkere advarsel? Hvordan 
kunne vi gjøre slik et fryktelig opprør mot en slik mareritt-
aktig profeti? Hvordan kunne vi være så harde og nekte å ta 
akt?
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Aldri, aldri, aldri har det vært slik en skremmende profeti! 
Den skulle bringe hver eneste person i U.S. og Britannia ned 
på knærne i bønn til den store Gud!

F O R L AT T  PA K T E N  M E D  DAV I D

Hvorfor bringer Gud all denne ødeleggelsen over den konge-
lige familien som sitter på Davids trone? «Jeg vil innvie ødeleg-
gere mot deg, hver med sine våpen, og de skal hogge ned dine 
herligste sedrer og kaste dem på ilden. Mange folkeslag skal gå 
forbi denne byen og si til hverandre: Hvorfor har Herren gjort 
slik med denne store byen? Og de skal svare: Fordi de forlot 
Herrens, sin Guds pakt og tilbad andre guder og dyrket dem» 
(Jeremia 22:7-9). De blir straffet fordi de forlot den pakten som 
Gud inngikk med David, angående den tronen i England. Den 
kongelige familien har ennå ikke entret inn i den nye pakten 
med Gud. Men de er uansett en del av Guds pakt med David 
fordi de sitter på Davids trone. Gud ga dem æren, og med den 
kom et stort ansvar.

«Når dine dagers tall blir fullt, og du hviler hos dine fedre, 
da vil jeg etter deg oppreise din sønn som skal utgå av ditt liv, 
og jeg vil grunnfeste hans kongedømme. Han skal bygge et 
hus for mitt navn, og jeg vil trygge hans kongetrone til evig 
tid» (2 Samuel 7:12-13). Gud fortalte David at sønnen hans, 
Salomon, ville bygge Hans hus, templet, og at Davids trone 
skulle bli trygget til evig tid. 

Den tronen fortsetter i England til denne dag på grunn av 
Guds pakt med David. Kongen snakket om denne pakten like 
før han døde. «Dette er Davids siste ord: Så sier David, Isais 
sønn, så sier mannen som høyt satt, Jakobs Guds salvede og 
Israels liflige sanger … For har ikke mitt hus det slik med Gud? 
En evig pakt har han jo gjort med meg, ordnet i alle deler og 
trygget, all min frelse og alt godt—skulle han ikke la det gro 
fram?» (2 Samuel 23:1, 5). Gud inngikk en evig pakt med David. 
Davids trone vil aldri opphøre, ikke engang i all evighet! 
(Jesaja 9:6-7). Enhver som sitter på den tronen i dag, er en del 
av den spesielle pakten om tronen, som ble inngått med kong 
David, enten de vet det eller ikke. Eller liker det eller ikke.

«Han skal bygge et hus for mitt navn, og jeg vil trygge hans 
kongetrone til evig tid» (2 Samuel 7:13). Det hebraiske ordet 
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for «navn» kunne også bli oversatt familie. Pakten ble lagd slik 
at denne tronen ville bli en del av Guds Familie.

Gud ga dem en klar advarsel i Bibelen om hvordan de ville 
bli irettesatt hvis de syndet. «Jeg vil være hans far, og han skal 
være min sønn. Når han gjør det som ondt er, vil jeg tukte 
ham med menneskers ris og med menneskebarns plager» (vers 
14). Gud ønsket å gjøre herskeren til Sin sønn (eller datter), og 
Han ville være Faren deres. Det er en Gudsfamilietrone. Hvis 
herskerne på den tronen synder, sa Gud at Han ville tukte dem 
med menneskers ris. Det betyr ofte at Gud ville få dem til å bli 
slått i betydningsfulle slag eller kriger.

 Davids trone og Israels herskere er i ferd med å lide det 
største nederlaget sitt noensinne hvis de ikke omvender seg. 
Det vil bli den verste lidelsestida noensinne på denne jorda.

Imidlertid vil Davids trone alltid fortsette. «Men min mis-
kunnhet skal ikke vike fra ham, slik som jeg lot den vike fra 
Saul, han som jeg lot vike plassen for deg. Ditt hus og ditt kon-
gedømme skal stå fast til evig tid for ditt åsyn, og din trone 
skal være grunnfestet til evig tid. Alle disse ord og hele dette 
syn bar Natan fram for David» (versene 15-17). Den tronen må 
fortsette. Kristus vil sitte på den når Han vender tilbake. Den 
ble etablert for alltid. Alt vi trenger å gjøre er å tro Gud—tro 
på det som Han sier i Bibelen.

Hva hvis den kongelige familien i Britannia feiler å gi akt på 
denne ekstremt sterke advarselen? Gud vil sende ødeleggere 
mot herskerne som sitter på Davids trone, som forlater Guds 
pakt med David (Jeremia 22:7-9). Jeremia er veldig beskri-
vende om enden deres. «Derfor sier Herren så om Judas konge 
Jojakim, Josias sønn: De skal ikke holde sørgehøytid over ham 
og rope: Ve, herre! Ve, hans herlighet! Men som de begraver 
et esel, slik skal han begraves. De skal slepe ham bort og 
slenge ham vekk langt fra Jerusalems porter» (versene 18-19). 
Herskerne i oldtida var bare et forbilde på det som vil skje i 
denne endetiden. Den kongelige familien i Britannia vil bli 
begravd som «de begraver et esel,» hvis de ikke omvender seg!

Erobrerne vil ikke referere til den kongelige familien som 
«Ve, herre!» eller «Ve, hans herlighet!» De vil ikke kalle dem 
«Deres kongelige majestet» eller « Deres kongelige høyhet.» 
Tronen i Britannia er den største royalty som verden noen-
sinne har kjent! Spør folkene våre noen gang hvorfor? 
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Hvordan begynte slik en uforlignelig kongelighet? Hvordan 
begynte det å utvikle seg? Det var bare en grunn til at det 
skjedde: Guds pakt med David. Den kongelige familien av 
Britannia vil få den samme slags behandling som de har gjort 
mot den kongelige Gudsfamilien! Det er grunnen til at bri-
tiske kongelige vil få en begravelse som et esel, hvis de ikke 
omvender seg. Det er ingenting majestetisk ved en slik ende. 
Det er hvordan Gud irettesetter dem for ondene deres.

E N  PA K T  M E D  L E V I T T E N E

På samme tid som Gud inngikk en pakt med David, inngikk 
Han også en pakt med levittene, eller Guds prester. Spørsmålet 
er, hvorfor?

«Herrens ord kom til Jeremia for annen gang mens han 
satt fengslet i vaktgården, og det lød så: Så sier Herren, som 
skapte jorden, Herren som formet og grunnfestet den—Herren 
er hans navn: Rop til meg, og jeg vil svare deg, jeg vil for-
kynne deg store og ufattelige ting, ting som du ikke kjenner» 
(Jeremia 33:1-3). Jeremia var fremdeles i fengsel. Uttrykket 
«ufattelige ting» betyr «skjulte ting» på hebraisk. Det betyr 
at Guds åpenbaring ble gitt til Jeremia—«ting som du ikke 
kjenner.» Så hvis vi skal forstå om Davids trone, må vi ha det 
åpenbart til oss fra Gud. Det er utenfor menneskets kunnskap.

Hvis du finner Guds Arbeid i dag, vil Gud fremdeles åpen-
bare hemmeligheter «ting som du ikke kjenner.» Akkurat som 
i Jeremias tid, vil det dreie seg om en mann. Åpenbaringen 
kom til én mann—Jeremia. Den metoden eliminerer betydelig 
forvirring. Gud åpenbarte ikke til Jeremia og Baruk eller en 
gruppe med mennesker. Gud bruker fremdeles én mann, selv 
om den mannen blir holdt fanget i en brønn med gjørme, slik 
Jeremia var. Og slik er det i dag.

Det betyr at hvis du skal finne Gud, må du se etter åpenba-
ringen Hans fra Guds mann, men han vil ikke være en betyd-
ningsfull mann i denne verden! Den personen som Gud gir 
åpenbaring til, vil ikke bli opphøyet i dette samfunnet. Han og 
etterfølgerne hans blir i stedet forfulgt av denne verden, slik 
Jeremia ble.

Mye av Jeremias bok ble inspirert mens han var i fengsel. 
Uansett hvor du finner Guds åpenbarte profeti eller sannhet, 
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klyng deg fast til den—selv om den utgår fra et mørkt fange-
hull. Finn den mannen som Gud åpenbarer sannheten Sin til.

«For så sier Herren: Det skal aldri mangle en mann av 
Davids ætt som skal sitte på Israels trone. Og av de levittiske 
prestenes ætt skal det aldri mangle en mann for mitt åsyn som 
ofrer brennoffer og brenner matoffer og bærer fram slaktoffer 
alle dager» (versene 17-18). Dette er tempeltjenesten som ble 
utført av prester. I dag er Guds Kirke templet Hans.

Her er en dobbelt pakt. Gud inngikk en pakt om at Davids 
trone aldri ville mangle en hersker. Han lovte også at det alltid 
ville være et sant presteskap, som vil forkynne den åpenbarte 
sannheten om den tronen. Dette er et ubrytelig løfte fra den 
allmektige Gud om at det ville være en kontinuerlig flyt med 
ny åpenbaring om den tronen, i endetiden. Du leser den åpen-
baringen nå. Akkurat dette øyeblikket er du en del av den pro-
fetien! Den forbløffende sannheten om Davids trone, er en 
hoveddel av hele arbeidet vårt. Det er grunnen til at fjernsyns-
programmet vårt blir kalt The Key of David [Davids nøkkel] i dag.

«Og Herrens ord kom til Jeremia, og det lød så: Så sier 
Herren: Dersom dere kan bryte min pakt med dagen og min 
pakt med natten, så det ikke blir dag og natt i sin tid, da 
skal også min pakt med min tjener David bli brutt, så han 
ikke får noen sønn som blir konge og sitter på hans trone, og 
min pakt med mine tjenere de levittiske prestene» (versene 
19-21). Å bryte disse to paktene med David og med levittene er 
akkurat like umulig som å bryte Guds pakt med dag og natt. 
Menneskene kan ikke stoppe Jorda fra å vende seg rundt sin 
akse; heller ikke kan de bryte disse to paktene. Oppfyllelsen 
av disse to paktene er sikrere enn dag og natt!

Herbert W. Armstrong oppfylte Guds endetidspakt med 
presteskapet. «Og skriv til engelen for menigheten i Filadelfia: 
Dette sier Den Hellige, Den Sannferdige, han som har Davids 
nøkkel, han som lukker opp og ingen lukker igjen, og som 
lukker igjen og ingen lukker opp: Jeg vet om dine gjerninger. 
Se, jeg har satt foran deg en åpnet dør, og ingen kan lukke den 
igjen. For du har liten styrke, og har holdt fast på mitt ord 
og ikke fornektet mitt navn» (Åpenbaringen 3:7-8). Gud ga 
Davids nøkkel til herr Armstrong. Det ble spesifikt åpenbart 
i boka hans De forente stater og Storbritannia i profetiene. Det 
var bare Guds endetids-Elias som fikk oppdraget med å gjen-
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opprette Davids nøkkel (Matteus 17:10-11). Det er grunnen til 
at vi trykker den samme boka til herr Armstrong. Det er ingen 
andre som har fått i oppdrag av Gud, å produsere sin egen 
versjon etter at han døde. Gud bruker Philadelphia Church 
of God til å bygge på det fundamentet som herr Armstrong 
la. pcg har bygd på det fundamentet. Vi har ei bok med tittel 
Davids nøkkel. Gud har åpenbart en mye mer fullstendig 
forståelse av Jeremias bok til Kirken vår.

Gud etablerte regjeringen Sin gjennom herr Armstrong—
én mann. Det er den samme regjeringen som vil bli adminis-
trert fra Davids trone for alltid! I dag har alle Guds laodi-
keiske kirker forkastet den regjeringsformen. Det er grunnen 
til at Gud ikke lenger åpenbarer ny sannhet til dem. Men Gud 
har oversvømt pcg med ny åpenbaring, og den vil fortsette å 
strømme til Guds utvalgte. Dette er hvordan Gud oppfyller 
den spesielle pakten Han har med prestene Sine i dag, knyttet 
til Davids trone.

Gud kaller det presteskapet som oppfyller den pakten, 
for «mine prester» (Jeremia 33:21). Guds prester er nåtidens 
levitter. De lærer Guds sannhet om Davids trone (vers 22). 

Disse som er lojale mot Gud vil bli kalt «Deres majestet» 
og «Deres høyhet» for alltid! De er Guds sanne kongelige i 
dag. De vil styre fra Davids trone for all evighet.

E T  S TO R T  A R B E I D

Jeremia arbeidet ekstremt hardt for å levere Guds budskap 
til Juda. «Fra Judas konge Josia, Amons sønns trettende år og 
like til denne dag, nå i tjuetre år, har Herrens ord kommet til 
meg. Jeg har talt til dere tidlig og sent, men dere hørte ikke» 
(Jeremia 25:3). Vanen hans var å tale «tidlig og sent.» Dette 
uttrykket blir brukt 12 ganger i Bibelen. Jeremia bruker det 11 
ganger. Det betyr simpelthen at han hadde det veldig travelt, 
og arbeidet svært hardt, for å få gjort Arbeidet.

Hvor fikk han den hasten fra? «Herren sendte til dere alle 
sine tjenere, profetene, tidlig og sent. Men dere hørte ikke, 
og dere vendte ikke øret til for å høre» (vers 4). Gud hadde 
det alltid travelt og arbeidet hardt for å sende profeter til å 
advare Juda. Jeremia var inspirert av Gud. Her er nøkkelen til 
vår suksess med Guds Arbeid. Vi må ha det travelt på samme 
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måten som Gud har det! Det er ikke noe som er mer presse-
rende, enn å få gjort Guds Arbeid! Er vi fylt med Guds hast? 
Det betyr at Guds Arbeid må bli vårt arbeid.

Dette er grunnen til at så få gjør Guds Arbeid. Generelt 
elsker ikke et individ Gud og Arbeidet Hans mer enn sitt eget 
liv. Deres individuelle arbeid er viktigere for dem enn Guds 
Arbeid. De utvalgte vet at de arbeider for Gud. Og ingenting 
er mer presserende. Hvor sjeldne slike mennesker er på denne 
jorda.

Gud vil sende Nordens konge for å beseire folkene våre 
(versene 5-9). I oldtida skjedde det akkurat slik som Jeremia 
profeterte. Men igjen, det var bare et forbilde på det som 
kommer over Amerika, Britannia og Israel (bibelske Juda) 
i denne endetiden. Hvordan kunne et budskap være mer 
presserende?

«Jeg lar fryds røst og gledes røst, brudgoms røst og bruds 
røst, lyd av kvern og lys av lampe blir borte hos dem» (vers 
10). Lykkelige stemmer vil forsvinne. Vi må se åndelig på dette 
verset. Stemmen til brudgommen—Kristus—og stemmen til 
bruden—Guds hustru, de utvalgte—vil forsvinne. «Lys av 
lampe» slokner. Den lampa brenner i Kirken til de utvalgte 
(Åpenbaringen 2 og 3). Det betyr at Guds budskap vil stoppe, 
med unntagelse av de to vitnene i den Store Trengselen. Det vil 
bli en «hunger i landet … etter å høre Herrens ord» (Amos 8:11). 

Hvor er lampa i dag? Hvor er bruden? Hvis du vet hvor 
brudgommen er, vet du hvor bruden er! Guds utvalgte vet 
hvem de er. De vet også at de er de eneste som leverer Guds 
åpenbarte budskap. Det er bare de som har Guds lampe i 
denne mørke verden. Hvis du ikke kan se Guds eneste lampe 
i denne mørke verden, er du blind. Og Guds utvalgte vet hvor 
skremmende svart det vil bli åndelig i denne verden når de har 
blitt tatt til et sted i sikkerhet. Da vil Arbeidet slik vi kjenner 
det i dag, komme til en ende. Ingen andre kan omvende seg og 
unnslippe Trengselen.

Hvordan kunne et arbeid være mer presserende?
«Hele dette landet skal bli til en ørken, til en ødemark, og 

disse folkeslagene skal tjene Babels konge i sytti år. Men når 
sytti år er til ende, da vil jeg hjemsøke kongen i Babel og folket 
der, sier Herren, på grunn av deres misgjerninger. Og kalde-
ernes land vil jeg hjemsøke og gjøre det til evige ørkener. Alt 
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det jeg har talt om dette landet, lar jeg komme over det—alt 
det som er skrevet i denne boken, det som Jeremia har pro-
fetert om alle folkeslagene» (Jeremia 25:11-13). Etter Israel, 
vil det bli Babylons tur til å bli straffet. Disse profetiene til 
Jeremia handler «om alle folkeslag.»

Jeremia gikk bare til Juda. Dette er en profeti som bare pcg 
kan oppfylle fullstendig. Gud advarer hele verden om «alt det 
som er skrevet i denne boken» av Jeremia. Det er bare pcg som 
forstår hva Jeremia profeterer om Guds laodikeiske Kirke. Og 
det er bare vi som direkte ser at Babylon reiser seg i makt, og 
gjør seg klar til å angripe «elskerne» sine. Det er bare vi som 
har budskapet, og krafta til å levere det! 

Gud åpenbarer hele Jeremias bok til pcg. Den nye åpenba-
ringen kommer i tillegg til de grunnleggende åpenbaringene 
som ble gitt til Herbert W. Armstrong. Men det er bare vi som 
kan forstå alle Jeremias ord. Det er bare vi som kan oppfylle 
denne profetien fullt ut.

Her er hva som setter Guds utvalgt i en særstilling. De vet 
at Guds åpenbaring bare kommer til dem. De vet at dette betyr 
et stort ansvar. De må levere den åpenbaringen til hele verden. 
Det er bare de som har det budskapet å levere!

Denne profetien er direkte rettet mot pcg i dag. Vi må 
skynde oss å levere dette budskapet. Det er Israels folks eneste 
håp. Dette budskapet er rettet mot dem. De må omvende seg 
for å bli spart fra den verste katastrofen noensinne! «For 
mange folkeslag og store konger skal gjøre også dem til treller. 
Jeg vil gjengjelde dem etter deres gjerning og etter deres hen-
ders verk. For så sa Herren, Israels Gud, til meg: Ta av min 
hånd dette beger fylt med min vredes vin, og [få, kjv] alle 
de folk jeg sender deg til, å drikke av det» (versene 14-15). 
Vi må «få alle folk … å drikke av det.» Få er et sterkt verb. 
Det skildrer hva slags innsats Gud forventer av oss. Det er en 
medvirkning som inkluderer Guds sterke dom. 

«De skal drikke og rave og te seg som gale på grunn av det 
sverd som jeg sender iblant dem. Jeg tok da begeret av Herrens 
hånd, og jeg lot alle de folk som Herren hadde sendt meg til, 
drikke av det» (versene 16-17). Ordet «drikke» i vers 16 er et 
mer intenst hebraisk ord enn ordet «drikke» som blir brukt i 
versene 15 og 17. Det betyr at dette budskapet må bli så veldig 
intenst at det opprører folk så de ter seg som «gale!» Det er 
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det vanskeligste budskapet de eller noen andre noensinne har 
hørt!

Gud vil sende alle Jeremias ord til alle denne verdens 
nasjoner. Og det er et budskap om de verste lidelsene noen-
sinne. Det er slikt et marerittaktig budskap at det vil drive folk 
til vanvidd.

Gud sier at vi må få nasjonene til å drikke. Et modig og 
sterkt budskap må bli levert. Det vil ta Guds hast og mot å 
oppfylle dette oppdraget. Nasjonene kan ikke bare stirre på 
budskapet eller ta en sup—de må drikke. Profetien sier at 
Jeremia lot alle nasjonene drikke. Men Jeremia bare skrev 
dette budskapet i ei bok. Han leverte det aldri. Det er bare vi 
som kan levere dette budskapet i dag, og få dem til å drikke. 
Det betyr en veldig kraftig advarsel!

Til og med disse nasjonene som er i «de fjerneste hjørnene» 
av verden, må høre advarselen! (vers 23, kjv). Også de nasjo-
nene som bor i ørkenen (vers 24). Det inkluderer «blandede 
folk»—fremmede og innvandrere. Ingen er unntatt. Dette 
er Guds budskap til hele verden—hvert eneste menneske på 
denne jorda.

Hva hvis de ikke gir akt? «Lyden når til jordens ende. For 
Herren har strid med folkene, han går i rette med alt kjød. De 
ugudelige overgir han til sverdet, sier Herren. Så sier Herren, 
hærskarenes Gud: Se, ulykke går ut fra folk til folk. En svær 
storm reiser seg fra jordens ytterste ende. De som Herren har 
drept, skal på den dagen ligge fra jordens ene ende til den 
andre. Ingen skal gråte over dem, ingen skal samle dem opp 
og begrave dem, til gjødsel ut over jorden skal de bli» (ver-
sene 31-33). Gud har en stor strid med denne verden. «De som 
Herren har drept» vil være fra den ene enden av jorda til den 
andre. Millioner av mennesker vil bli «gjødsel ut over jorden.» 
Ingen vil «begrave» dem. Det er den primære betydningen av 
«å samle opp i en haug» (se Gesenius’ Lexicon). Høye hauger 
med døde mennesker, lik hauger av møkk eller gjødsel, vil 
fylle Jorda!

Gud vil snakke til menneskene på det eneste språket de 
forstår!



Kapittel 10
Håp i Anatot

Folk kaller Jeremia for en dommedagsprofet. Han lærte 
folk hvorfor de brakte kortsiktig dom over dem selv. Men 
han begikk en av de merkeligste handlingene i Bibelen 

for å bevise at ingen av Guds profeter noensinne kom med et 
større budskap om håp!

Folk kom til Jeremia og spurte om Guds ord og ledelse 
om enten de skulle bli i sitt eget land, eller flykte til Egypt 
for å unnslippe hærene til Babylon (Jeremia 42). Jeremia var 
det eneste mennesket de kunne få Guds svar fra. Han var den 
eneste som Gud brukte. Jeremia fortalte dem at han ville be og 
søke Guds vilje. Gud svarte ikke øyeblikkelig. Han bygger ofte 
tro og tålmodighet i oss ved å la oss vente på Ham. Gud er i 
kontroll. Jeremia hadde troen og tålmodigheten til å vente på 
Gud. Folkene som han forholdt seg til, hadde ikke. Vi må lære 
av Jeremias gode eksempel og folkenes opprørske eksempel.

Det tok ti dager før Jeremia vendte tilbake med Guds svar. 
Men folkene likte ikke svaret. «Men da Jeremia var ferdig med 
å tale til hele folket alle Herrens, deres Guds ord, som Herren 
deres Gud hadde sendt ham til dem med—alle disse ord, da 
sa Asarja, Hosajas sønn, og Johanan, Kareahs sønn, og alle de 
overmodige mennene, til Jeremia: Du taler løgn! Herren vår 
Gud har ikke sendt deg og sagt: Dere skal ikke dra til Egypt 
for å bo der. Men Baruk, Nerijas sønn, egger deg opp mot oss, 
for at vi skal bli gitt i kaldeernes hånd, så de kan drepe oss 
eller føre oss bort til Babel» (Jeremia 43:1-3). Profeten fortalte 
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dem nøyaktig det som Gud befalte ham å si. Men de beskyldte 
ham for å falle under innflytelse av Baruk, skriveren hans.

Her er en kritisk svakhet i menneskenaturen. De trodde det 
de ønsket å tro. De narret seg selv til å tro at de fulgte Gud. 
Slik oppførsel er en vesentlig årsak til at denne verden er i en 
slik krise. Menn og kvinner spør for Guds ledelse og deretter 
avviser den på grunn av sitt overmot.

Menneskenes enorme problem er ikke en manglende evne 
til å bevise Guds eksistens og forstå Ham. Problemet er at men-
neskene ikke vil forstå Guds vilje!

Dette er en grunnleggende forståelse vi må ha før vi noen-
sinne kan vokse åndelig. Disse menneskene beskyldt Jeremia 
for å ha blitt misledet av skriveren hans, Baruk, uten noe bevis. 
Noen ganger hører jeg slike beskyldninger. Overmodige men-
nesker sier noen ganger at jeg har falt under innflytelsen av en 
av våre ledende prester. Stoltheten deres har forført dem til å 
avvise Guds autoritet.

Dette budskapet er for i dag. Det ble inspirert for å hjelpe 
oss til å se hvorfor mennesker avviser Gud. Vi må ikke la stolt-
heten vår lede oss vill.

Flesteparten av Guds egne folk i denne endetiden har for-
kastet Guds åpenbaring som ble gitt til Herbert W. Armstrong. 
De også forkaster det som Gud har åpenbart til Philadelphia 
Church of God. De gjør det fordi de er for stolte til å motta 
Guds åpenbaring (Matteus 11:25). 

Gud åpenbarer bare til folk som er ydmyke. Før vi kan følge 
Gud fullt ut, må vi forstå menneskenaturen vår og beseire den. 
Vi må bli «som barn» (Matteus 18:1-3). Hvis vi avviser å gi akt 
på Guds befalte budskap, venter det oss en skremmende straff!

P O T T E M A K E R E N  O G  L E I R E N

«Og de dro av sted til landet Egypt, for de hørte ikke på 
Herrens røst. Så kom de fram til Tahpanhes» (Jeremia 43:7). 
Folkene nektet å bli i Juda og stole på at Gud ville beskytte 
dem. I stedet dro de til Egypt og tvang Jeremia til å bli med 
dem. At de tok Jeremia gjorde synden deres bare større. 

Gud informerte dem øyeblikkelig om konsekvensene 
av handlingene deres. «Og Herrens ord kom til Jeremias i 
Tahpanhes, og det lød så: Ta nogen store stener i din hånd 
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og skjul dem i leret ved teglovnen som står ved inngangen til 
Faraos hus i Tahpanhes, og la nogen menn fra Juda se på det! 
Og du skal si til dem: Så sier Herren, hærskarenes Gud, Israels 
Gud: Se, jeg sender bud og henter min tjener Nebukadnesar, 
Babels konge, og setter hans trone ovenpå disse stener som 
jeg har skjult, og han skal brede ut sitt prektige teppe over 
dem. Og han skal komme og slå Egyptens land; den som hører 
døden til, hjemfaller til døden, og den som hører fangenskapet 
til, hjemfaller til fangenskapet, og den som hører sverdet til, 
hjemfaller til sverdet» (versene 8-11, dnb 1930). Jeremia advarte 
dem mot å bli «leret ved teglovnen»—ilden til pottemakeren. 
Vi er leire og Gud er pottemakeren.

Siden de nektet å høre på Guds ord og bli beskyttet, for-
talte Gud dem om den neste planen Sin. De ville stå overfor 
fangenskap og død i Egypt—akkurat det de fryktet og prøvde 
å unnslippe!

Vi må holde fast på det store bildet. Gud er pottemakeren; 
Han fortsetter med å forme og bearbeide oss—til og med i 
konsentrasjonsleirer og i møte med døden!

De dårlige nyhetene er gode nyheter på lang sikt, hvis vi 
endelig responderer til Gud. Men bli advart. Gud vil bringe 
oss inn i en voldsom smelteovn hvis det er hva det tar å fjerne 
stoltheten vår! Gud har gjort det gjentatte ganger opp 
igjennom historien!

Webster’s Dictionary definerer «teglovnen» på denne måten: 
«En ovn, smelteovn eller opphetet kabinett for å behandle en 
substans ved brenning, fyring eller tørking.» Dette er «rense-
rens ild.» Vi er leiren.

Dette er likevel gode nyheter. Gud vil ikke gi oss opp før 
vi gir Ham opp. Det betyr at det er et fantastisk håp i denne 
store lidelsen! Gud gir oss bare den straffen som er påkrevet 
for å gjøre oss til formbar leire i hendene Hans! Gud er 
pottemakeren.

Dette er Jeremias budskap om håp, for endetiden. Først gir 
Gud et advarende budskap, og håper at vi vil reagere. Hvis vi 
ikke gjør det, varmer Gud opp smelteovnen med fangenskap 
og død i et forsøk på å rense oss.

Gud gir oss bare den irettesettelsen som er påkrevd 
for vår hardhet. Han tar Sine utvalgte til et sted i sikkerhet 
(Åpenbaringen 12:14). Hans egen laodikeiske Kirke blir slynget 
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ut i et atomragnarokk sammen med Israels nasjoner (vers 17).
Dette er det budskapet som vi må forkynne til Guds 

lunkne folk og Israel. Nå forbereder Gud den brennende 
atomsmelteovnen.

«Jeg vil sette ild på gudetemplene i Egypt, og han skal 
brenne dem opp og føre gudene bort. Han skal svøpe seg i 
landet Egypt, likesom en hyrde svøper seg i sin kappe, og 
siden skal han dra bort i fred» (Jeremia 43:12). Nå sender Gud 
sin siste appell til Kirken Sin og Israel. Denne boka er en ende-
tidsprofeti! (Jeremia 30:1-9).

Gud er i ferd med å knuse krafta til Sitt hellige folk (Daniel 12:7). 
Denne ulykken bygger seg opp nå. Disse forbannelsene vil 
komme som bølgene på havet, inntil vi omvender oss.

Guds mål er å bringe mennesker til omvendelse.
Er det dårlige nyheter? Ikke på lang sikt. De dårlige nyhe-

tene er når Gud ikke er pottemakeren lenger og menneskene 
har forkastet Hans kjærlige irettesettelse. Da er leiren ikke 
brukbar mer. Da er det ikke noe håp mer om at vi kan bli med-
lemmer av Guds Familie.

Dette er veldig spesifikke advarsler. Og det blir enda mer 
spesifikt! Hvorfor ville ikke vi alle gi akt på Guds ord nå? 
Denne advarselen er rettet mot deg.

A N D R E  G U D E R

Gud adresserer først og fremst Kirken Sin. «Dette ord kom til 
Jeremia om alle de jødene som bodde i landet Egypt … Dere 
har sett all den ulykke jeg har latt komme over Jerusalem og 
over alle Judas byer. Se, nå ligger de i ruiner, og det er ingen 
som bor i dem, på grunn av det onde som de gjorde, så de 
vakte min harme, da de gikk av sted og brente røkelse og 
dyrket andre guder, som verken de eller dere eller fedrene 
deres har kjent» (Jeremia 44:1-3). Jerusalem og andre byer i 
Juda var tømt for mennesker –«ingen som bor i dem»! Dette 
er en tordnende advarsel om krisene som vi vil oppleve i nær 
framtid!

Disse menneskene vendte seg til «andre guder» som de 
ikke kjente. Gud adresserer disse i den laodikeiske Kirken Sin, 
som kjente den sanne Gud, og deretter vendte seg til guder i 
denne verden som de ikke kjente. De ville bare ha kjent disse 
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gudene hvis de ikke kjente den sanne Gud. De har forkastet 
Guds styre. De gikk fra Gud og ut i verden.

La oss ikke glemme at dette er endetidsprofetier. «Jeg 
sendte alle mine tjenere, profetene, til dere tidlig og sent og sa: 
Gjør ikke denne avskyelige ting som jeg hater! Men de hørte 
ikke og la ikke øret til, så de vendte om fra sin ondskap og 
holdt opp med å brenne røkelse for andre guder» (versene 4-5). 
Gud sender alltid profetene Sine for å advare. Han gjør det 
samme i dag. De brenner fremdeles «røkelse for andre guder.» 
Dette viser til tempeltilbedelse.

Laodikeerne er fortsatt religiøse, men de tilber ikke den 
sanne Gud! De avviser å vende tilbake til den sanne Gud.

Da kommer ildovnen. «Da ble min harme og vrede utøst, 
og den brant i Judas byer og på Jerusalems gater, og de ble til 
de ødslige ruinene som en kan se på denne dag. Og nå sier 
Herren, hærskarenes Gud, Israels Gud: Hvorfor gjør dere så 
stor en ondskap mot dere selv, så mann og kvinne, barn og 
diebarn blir utryddet av Judas folk, så det ikke blir noen rest 
igjen av dere. Hvorfor vekker dere min harme ved deres hen-
ders gjerninger, ved å brenne røkelse for andre guder i landet 
Egypt, dit dere har dratt for å bo der? Dere vil ødelegge dere selv, 
og bli en forbannelse og til spott blant alle jordens folkeslag» 
(versene 6-8). Gud forteller at laodikeerne kjente Gud, og der-
etter isolerte seg fra Ham. Denne profetien kunne bare gjelde 
for Guds egne folk. Laodikeerne og Israels nasjoner er under 
en forbannelse og til slutt spottet av «alle jordens folkeslag.»

O G S Å  K O N G E L I G E  O G  H U S T RU E R  A DVA RT

Guds folk følger de gale eksemplene. «Har dere glemt deres 
fedres onde gjerninger og Judas kongers onde gjerninger og 
dets kvinners onde gjerninger, det de gjorde i Judas land og 
på Jerusalems gater?» (vers 9). Kongene i Juda og de kongelige 
hustruene deres satte dårlige eksempler på Davids trone. Og 
det samme ondet er utbredt i dag.

Se på det eksemplet som blir satt på Davids trone i dag. Gud 
er svært opptatt av det og profeterer advarselen Sin. Dronning 
Elisabeth ii sendte steinen til Davids trone til Skottland. Den 
steinen er et symbol på Kristus Selv! (Det gratis heftet vårt 
Davids nøkkel forklarer hvordan.) Nå har Beskytteren deres 
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forlatt dem! Kanskje dronningen ikke forstår hvordan hun har 
gjort tronen sin sårbar for Satans angrep! Nå angriper Satan 
den tronen som aldri før. Dronningen kunne neppe ha gjort et 
større feilgrep!

Prins Charles har offentlig levd sammen med en gift 
kvinne i et utuktig forhold. Prinsesse Diana gikk fra det ene 
simple ekteskapsbruddet til det andre, mens hele verden 
betraktet det og mange fulgte hennes eksempel! Etter at hun 
døde, har hun blitt mye sett på som en helgen! Sannheten er 
at hun var i fortroppen til en ånd som snudde familiene våre 
opp ned!

Gud tordner at dette er problemer som ødelegger nasjoner!
Da hun giftet seg, fikk Diana ordet «adlyde» fjernet fra 

bryllupseremonien. Hun ønsket ikke å adlyde ektemannen 
sin, og Charles sa seg skammelig enig! Gud holder ham mer 
ansvarlig. Herbert Armstrong profeterte at det kongelige for-
holdet ville feile på grunn av den alvorlige utelatelsen.

Prinsesse Diana ledet en uforlignelig oppgang i feminisme 
og opprør mot Guds lov og Guds ekteskapspakt. Det er grovt 
opprør mot Gud, og det ødelegger familiene i Israel. Det fører 
til Sodoma og Gomorra! 

Familien er et forhold på Gudsnivå. Det ble skapt for å for-
berede oss til å entre inn i Guds Familie for alltid! Å forvrenge 
Guds intensjon eller ignorere instruksjonene Hans vedrørende 
det forholdet, er et veldig alvorlig problem. Menn og kvinner 
må omvende seg fra sine onder, ellers har de ikke noen framtid 
utover dette livet! De kjemper mot Gud!

«Mitt folks herskere er barn, og kvinner råder over det. Mitt 
folk! Dine førere er forførere. Den vei du skal gå, har de ødelagt» 
(Jesaja 3:12). Dette er også en endetidsprofeti. Hvem er det Gud 
adresserer? Av sammenhengen kan vi se at Sion er i fokuset—«-
mitt folk.» Sion er Guds Kirke. I dag sier kvinner at de søker et 
50-50 ekteskap, men sannheten er at målet deres er å styre! Det 
er en fornærmelse mot Gud—et åpent opprør mot Ham!

«Og Herren sa: Fordi Sions døtre er overmodige og går med 
kneisende nakke, lar øynene løpe omkring, går og tripper og 
klirrer med sine fotringer» (vers 16). Disse døtrene er overmo-
dige og stolte. De mangler ydmykhet.

Hva vil Gud gjøre for å rette på situasjonen? «Derfor skal 
Herren gjøre hodet skurvet på Sions døtre, og Herren skal 
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avdekke deres nakenhet» (vers 17). De vil bli slått med skurv 
og avkledd. Gud vil ydmyke dem inntil de aksepterer Hans 
styre.

«På den dag skal Herren ta bort de prektige fotringene og 
solene og halvmånene»(vers 18). «På den dag» betyr at dette er 
en endetidsprofeti. Dette skjer like før Kristus kommer tilbake.

«Og det skal skje: Istedenfor balsam skal det være stank, 
istedenfor belte skal det være rep, istedenfor kunstig krusede 
krøller skal det være skallet hode, og istedenfor vid kappe 
skal det være trang sekk, brennemerke istedenfor skjønnhet» 
(vers 24). Gud vil styrte Israel inn i konsentrasjonsleirer og 
død! Annen verdenskrig var mild til sammenligning.

Denne fryktelige ødeleggelsen blir beskrevet i kontek-
sten av familieopprør. Israel ønsker opp ned ekteskap, og 
Guds laodikeiske Kirke ønsker et opp ned åndelig ekteskap. 
Laodikeerne ønsker ikke at Kristus skal styre Bruden Sin! Det 
er den verst mulige feilen de kunne gjøre. Gud vil ikke ha noe 
av det.

Framtida deres er veldig mørk, inntil de lærer denne leksa!
Hvor har de gått vill? «Til denne dag er de ikke blitt ydmyket. 

De frykter ikke og lever ikke etter min lov og mine bud, som 
jeg har lagt fram for dere og fedrene deres» (Jeremia 44:10). 
Disse kongelige medlemmene har brutt Guds lov mot utukt og 
utroskap! Og det fører Amerika og Britannia til tilintetgjørelse.

Guds egen Kirke har blitt berørt—menn og kvinner og 
barn. De også har gjort opprør mot Guds lov og regjering, og 
nå vil Gud straffe Kirken Sin for at de følger etter verden, i 
stedet for å lede den i rettferdighet.

Her er hva Jamieson, Fausset and Brown Commentary sier om 
orda «de» og «dere» i vers 10: «Den tredje personen [de] plas-
serer dem i en rekkevidde fra Gud, på grunn av at de fremmed-
gjør seg selv fra Ham. Den andre personen [dere] impliserer 
at Gud hadde adressert dem direkte tidligere.» Ordet «dere» er 
hvordan Gud adresserer Sine egne disipler (Matteus 24:4, 9).

Disse var Guds egne folk som mottok åpenbaring direkte 
fra Gud og deretter gjorde opprør i denne endetiden.

Loven og budene ble «lagt fram for dere.» Ordet som er 
oversatt «lagt fram,» kan endatil bety «gjøre en pakt.» Det er 
akkurat hva Gud gjorde med Sine egne folk. Han gjorde en 
pakt med dem—en ekteskapspakt. De ble Bruden til Kristus.
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Gud legger bare fram loven for Kirken Sin. Deretter 
begikk de åndelig utroskap ved å vende seg til andre guder. 
Laodikeerne følger den ånden til de som styrer på Davids 
trone. Gud straffer for fysisk og åndelig utroskap.

I oldtida sendte Gud bare én mann for å advare dem—
Jeremia. Han var det fysiske hodet i Guds regjering. Og i dag 
sender Gud en mann for å advare Kirken Sin og Israel. Det 
advarende budskapet blir støttet av Guds utvalgte. Det er 
bare Philadelphia Church of God som underordner seg Guds 
lov og regjering i dag—den samme regjeringsformen som 
Herbert W. Armstrong lærte. Gud brukte herr Armstrong 
til å sette regjeringen og loven Hans framfor oss i denne 
endetiden.

Laodikeerne har avvist den regjeringen. Det er bare pcg 
som husker og holder Guds regjering!

«Derfor sier Herren, hærskarenes Gud, Israels Gud: Se, jeg 
vender mitt åsyn mot dere til det onde, og jeg vil utrydde hele 
Juda» (Jeremia 44:11). Har du noen som helst anelse om hva 
det betyr å ha Gud «mot dere»? Dette er hva laodikeerne står 
overfor i dag. Hvis de unnlater å omvende seg nå, bør de være 
vettskremte!

H I M M E L D R O N N I N G E N

«Men alle de menn som visste at deres kvinner brente røkelse 
for andre guder, og alle kvinnene som stod der i en stor flokk, 
og hele folket som bodde i landet Egypt, i Patros, de svarte 
Jeremia» (vers 15). Disse mennene visste at hustruene deres 
hadde vendt seg til andre guder. De bare fulgte etter, lik Adam. 
Dette er bare et forbilde på hva de laodikeiske ektemennene og 
konene deres gjør i dag. Generelt er det kvinnene som leder 
mennene. Disse Guds menn og kvinner følger etter verden 
mens ekteskapene blir snudd opp ned. Barnas sinn blir vridd 
og forvrengt av de dysfunksjonelle familiene deres. De visste 
Guds vei og forkastet den gjennom selvbedrag.

KRONINGEN AV DRONNING ELISABETH II Gud retter profetier 
i Jeremia veldig spesifikt til de som innehar den tronen i denne 
endetiden.

CORBIS PHOTO
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«Vi vil ikke høre på deg i det du har talt til oss i Herrens 
navn» (vers 16). Akkurat som i kapittel 43, avviste de Jeremias 
autoritet fra Gud. Og igjen, det samme er sant i dag.

Vi har ikke bare noen ørsmå doktrine uenigheter med lao-
dikeerne. Vi holder Guds regjering. De forkaster Guds regje-
ring—og de vet det! De lærte om den regjeringsformen 
gjennom herr Armstrong, slik alle Guds folk gjorde. Gud sier 
at de er uten unnskyldning!

«Men vi vil gjøre alt det som vi har lovt med vår munn. Vi 
vil brenne røkelse for Himmeldronningen og utøse drikkoffer 
for henne, slik som vi har gjort, vi og våre fedre, våre konger 
og våre høvdinger, i Judas byer og på Jerusalems gater. Da 
ble vi mettet med brød, og det gikk oss vel, og ingen ulykke 
rammet oss. Men fra den tid vi holdt opp med å brenne røkelse 
for Himmeldronningen og utøse drikkoffer for henne, har vi 
manglet alt. Og ved sverd og hunger er vi omkommet. Når vi 
brente røkelse for Himmeldronningen og utøste drikkoffer for 
henne, mon det da var uten våre menns vitende og vilje at vi 
laget kaker for henne og dyrket henne og utøste drikkoffer for 
henne? (Jeremia 44:17-19).

Disse kvinnene vendte religion til en kvinnedominert til-
bedelse. De gjorde det ikke «uten våre menns,» eller ektemen-
nene deres «vitende.» Det betyr at mennene hadde full kjenn-
skap til at kvinnene styrte religionen deres og hjemmene deres.

Dette var et dristig og frekt offentlig opprør mot Guds 
Familieplan! Dette var en gruppe med ledende kvinner som 
adresserte Guds profet Jeremia! De var ikke redde for Guds 
regjering. Og svake menn fulgte etter.

Disse forræderske kvinnene visste at de ikke var ansvar-
lige for de falske, religiøse skikkene sine, hvis ektemennene 
deres hadde godkjent det (4 Mosebok 30:7). Siden ektemen-
nene deres godkjente det, sier de at mennene var ansvarlige! 
Og det er også sant i dag.

Gud holder mennene ansvarlig for å lede familiene sine. 
De blir befalt å lede kvinnene i kjærlighet og til og med å dø 
for dem hvis det skulle være nødvendig. Det er hva Kirkens 
Ektemann, Jesus Kristus, gjorde. Men mennene skal også være 
overhodet i familien, slik Kristus er Overhodet til Kirken.

Bare fordi mennene har hovedsakelig skylda for ikke å lede 
familiene sine betyr det ikke at ikke kvinnene også vil lide. De 
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vil alle lide fangenskap og død på grunn av opprøret sitt.

S A M M E N S V E R G E L S E  I  P R E S T E S K A P E T

Hvor finnes det noe virkelig håp i denne verden? Jeremia var 
omgitt av det totale sammenbruddet av Judas frihet. Det var i 
ferd med å bli erobret av Babylon. Likevel hadde Jeremia stort 
håp og beviste det ved å gjøre en investering som antageligvis 
vil være i minnet vårt for alltid. 

«Og Herren sa til meg: Det er avslørt en sammensver-
gelse blant Judas menn og blant Jerusalems innbyggere. De 
har vendt tilbake til sine forfedres misgjerninger, de som ikke 
ville høre mitt ord, og de har fulgt andre guder og dyrket dem. 
Israels hus og Judas hus har brutt den pakten jeg sluttet med 
deres fedre» (Jeremia 11:9-10). Disse menneskene brøt Guds 
pakt og «vendt[e] tilbake.» I dag er det bare Guds folk som 
har inngått en pakt med Gud. Det er bare de som kan vende 
tilbake fra pakten sin. Igjen ser vi at Gud beskriver Sin egen 
Kirke.

«Hva har min elskede å gjøre i mitt hus, hun som har gjort 
så mange skammelige gjerninger? Kan det hellige offerkjøttet 
ta bort det onde fra deg, slik at du kunne juble?» (vers 15). 
Her drøfter Gud «min elskede i mitt hus»—Guds tempel, eller 
Kirken Hans i dag. Like før de vil bli slynget ut i den verste 
lidelsestida som noensinne er sett på denne jorda, minner Gud 
oss om at Han elsker dem.

Det «hellige offerkjøttet,» eller hellige ofringer har opp-
hørt. De gjør ikke Guds vilje lenger. En gang var disse folkene 
hellige for Gud, men ikke lenger.

«Herren, hærskarenes Gud, som plantet deg, har forkynt 
ulykke over deg …» (vers 17). Gud plantet denne Kirken. 
Spor historien til denne Kirken bakover og du vil se at den ble 
startet av den store Gud! Fokuser på hvem som plantet dem! 
For en begynnelse!

Dette gjør enden så smertefullt trist. «Herren, hærskarenes 
Gud, som plantet deg, har forkynt ulykke over deg på grunn 
av den ondskap som Israels hus og Judas hus har gjort mot 
seg selv, da de vakte min harme ved å brenne røkelse for Ba’al. 
Herren lot meg få vite det, og jeg vet det. For du lot meg se 
deres gjerninger. Jeg var som et spakferdig lam som føres bort 
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for å slaktes. Jeg visste ikke at de hadde tenkt ut onde råd mot 
meg og sagt: La oss ødelegge treet med dets frukt og utrydde 
ham av de levendes land, så ingen lenger kommer hans navn 
i hu! Men Herren, hærskarenes Gud, er en rettferdig dommer, 
han prøver nyrer og hjerte. Jeg skal se din hevn over dem. For 
jeg har lagt min sak fram for deg. Derfor sier Herren så om 
Anatots menn, som står deg etter livet og sier: Du skal ikke 
profetere i Herrens navn, for da skal du dø for vår hånd» (ver-
sene 17-21). Guds eget presteskap planla i all hemmelighet å 
drepe Jeremia! Jeremia visste ingenting om det på den tida.

Hva betyr det for de utvalgte som leverer Jeremias budskap 
i dag? Det betyr at prestene som Gud plantet og oppreiste, vil 
ha de ondeste tanker og gjerninger rettet mot Guds utvalgte! 
En gang leverte de profeti for Gud. Nå arbeider de bittert for å 
ødelegge det budskapet og budbringeren! De kjempet for Gud. 
Nå kjemper de mot Gud.

«Jeg reiste opp noen av deres sønner til profeter, og noen 
av deres unge menn til nasireere. Er det ikke så, dere Israels 
barn? sier Herren. Men dere fikk nasireerne til å drikke vin, 
og dere befalte profetene og sa: Profetér ikke!» (Amos 2:11-12). 
Dette er det samme endetidsproblemet som Jeremia profe-
terte om. Gud sier: «Jeg reiste opp noen av deres sønner.» Gud 
reiste opp disse prestene for å profetere. De gjorde så, men 
deretter sluttet de. De var edrue og ble drukne. Da hatet de, 
og prøvde å ødelegge, det samme budskapet som de hadde 
profetert tidligere.

Så hvem er det som profeterer om ny guddommelig åpen-
baring fra bøkene til Jeremia og Amos i dag? Der vil du finne 
Gud! Og hvem kjemper imot den profetien? Der vil du finne 
laodikeerne! Det er lett å se denne kampen i Guds Kirke i dag.

Et levende eksempel var rettssaken vår over Tidenes 
Mysterium. Det var bare en stor del av denne profetien som blir 
oppfylt akkurat nå. Å kjempe for den boka var vår største ære!

Du kan se denne kampen raser i alle de store og små pro-
fetene i Bibelen. Det er smertelig åpenbart i Guds Kirke— 
filadelfiere kontra laodikeere. 

H Å P  I  A N ATO T

De onde prestene som prøvde å drepe Jeremia og budskapet 
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hans, bodde i Anatot. Dette var hvor Jeremia ble født. I dag er 
det et lite samfunn som blir kalt Anata, like utenfor Jerusalem. 
Jeg har produsert et fjernsynsprogram derfra.

Anatot var en by for Guds egne prester. Den var assignert 
til levittene, et forbilde på Guds presteskap i dag. Er det en 
Anatot i dag? Guds endetidsarbeid og college ble reist opp i 
Pasadena, California, av Herbert W. Armstrong. Så langt jeg 
vet, fikk alle Guds prester noen form for trening der. Det er 
hvor jeg fikk graden min.

Jeg tror fremdeles på det samme budskapet som jeg lærte 
der. Tidenes Mysterium ble produsert derfra. Vi kjempet en 
innbitt kamp over den boka, imot prester fra den samme 
Kirken som Herbert Armstrong ble brukt til å reise opp, i den 
samme byen!

Gud gir oss rikelig med advarsel om hva som ville utgå 
fra den byen i dag! Gud advarer Sine utvalgte om at de verste 
fiendene våre vil komme fra inne i Guds egen Kirke! Det er 
profetert å skje. Vær årvåken.

Å levere Guds budskap er ikke noen liten utfordring. Men 
for en fantastisk belønning Gud gir oss for å gjøre det.

Gud lover å straffe dem for ondskapen deres. «- derfor sier 
Herren, hærskarenes Gud: Se, jeg vil hjemsøke dem. Deres 

ANATA I dag et lite samfunn like 
utenfor Jerusalem; i oldtida en by 
for prester, der Jeremia ble født.
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unge menn skal dø ved sverd, deres sønner og døtre skal dø av 
sult, og de skal ikke ha noen igjen av dem. For jeg fører ulykke 
over Anatots menn i det år de blir hjemsøkt» (Jeremia 11:22-23). 
Ingen av dem er tilbake. Disse prestene som plotter mot Jeremias 
budskap i dag, vil antageligvis tilhøre den delen av de 50 pro-
senten av laodikeerne som vil dø for alltid! (Matteus 25:1-10). 
Må Gud hjelpe de stakkars opprørerne som kjemper mot Gud.

Selv midt i forræderi og motgang, hadde Jeremia fremdeles 
stort håp. «Dette er det ord som kom til Jeremia fra Herren i 
Judas konge Sidkias tiende år, det er Nebukadnesars attende 
år. Den gang holdt Babel-kongens hær Jerusalem kringsatt, og 
profeten Jeremia var innestengt i vakttårnet i Juda-kongens 
hus» (Jeremia 32:1-2). Judas ende var farlig nær. De baby-
lonske hærene hadde allerede omringet Jerusalem. Jeremia 
var i fengsel. Sidkia, Judas siste konge, satt på Davids trone. 
Denne onde kongen puttet faktisk Guds profet i fengsel på 
dette kritiske øyeblikket. Kongen hatet Jeremias budskap. 
Det var ingen vei ut, unntatt Guds vei, som kongen og folket 
avviste (versene 3-5).

Da ble Jeremia inspirert av Gud til å foreta en merkelig 
avgjørelse. Like før hele området falt til Babylon, kjøpte 
Jeremia et stykke land i Anatot fra fengselscellen sin. Dette var 
sannsynligvis den ondeste byen i Juda åndelig sett. Prestene 
ledet et opprør mot Gud derfra.

«Se, fiendens voller er nådd helt fram til byen, så de kan innta 
den. Ved sverd, hunger og pest er byen gitt i hendene på kalde-
erne, som kjemper mot den. Det som du har talt om, er skjedd. 
Du kan selv se det. Og likevel, enda byen er gitt i kaldeernes 
hånd, har du, Herre Herre, sagt til meg: Kjøp marken for penger 
og ta vitner på det!» (versene 24-25). Hvorfor en slik handling? 
Gud sender et inspirerende budskap gjennom det kjøpet av fast 
eiendom. På det samme øyeblikket som Juda var under beleiring 
av Babylon, kjøpte Jeremia et stykke land i Anatot.

Israel er i dag i ferd med å miste landet sitt slik Juda gjorde. 
Det inkluderer Amerika, Britannia og bibelske Juda (landet 
som blir kalt Israel i dag). Men vi vet, som Jeremia visste, at 
Gud også vil bringe folkene Sine tilbake til landet sitt, etter 3½ 
år med Trengsel.

Vi må se det nært forestående sammenbruddet av Israel, 
men lik Gud og Jeremia, må vi også se den vidunderlige 
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Morgendagens Verden. Da vil Kristus styre verden, fra Davids 
trone.

Det framtidige styret til Kristus på denne jorda, skulle 
være like virkelig for oss som et stykke fast eiendom i 
Pasadena, California! Vi har en tendens til bare å se proble-
mene på denne jorda og ikke Guds overordnede plan.

Vi skulle være villige til å investere tida, pengene og inn-
satsen vår i Guds fantastiske Arbeid i dag. Guds Arbeid vil 
innvarsle den vidunderlige Morgendagens verden. Å gjøre 
Guds Arbeid er en investering i den utrolige framtida!

Jeremia var ikke noen dommedagsprofet. Han hadde den 
største visjonen i Bibelen, klart i fokus. Hvis vi tar vare på 
denne visjonen i sinnet vårt, skal vi aldri bli overmannet av 
motløshet!

Jeremia fikk ikke lov å ta seg en hustru og ha en familie 
(Jeremia 16:1-2). Han var villig til å gjøre det ofret—i virkelig-
heten, et hvilket som helst offer—for Gud. Han holdt sinnet 
sitt fylt med den største visjonen i Bibelen.

Og så må vi.
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